

Noter

Inledning

1. Roger Eatwell, »Surfing the great white wave; the Internet, extremism and the problem of control«, i *Patterns of Prejudice*, vol. 30, nr 1/1996, s. 61 (cit. Eatwell 1996)
2. Det har inte heller varit möjligt att beröra alla delar av den rasideologiska föreställningsvärlden eller livsstilen och deras förhållande till omvärlden. Fenomen som rasistiskt/ideologiskt motiverat våld och motvåld kommer inte att beröras annat än marginellt, eftersom de ingår i en ännu inte avslutad studie.
3. Hans Lindquist, *Fascismen idag: Förtrupper eller eftersläntrare?* Federativ 1979 (cit. Lindquist 1979)
4. Anna-Lena Lodenius & Stieg Larsson, *Extremhögern*, Tidens förlag, Stockholm 1991, 1994 (cit. Lodenius & Larsson 1991 [1 uppl.], 1994 [2 uppl.])
5. Anna-Lena Lodenius & Per Wikström, *Nazist, rasist eller bara patriot?* Rikspolisstyrelsen 1997 (cit. Lodenius & Wikström 1997)
6. Anna-Lena Lodenius & Per Wikström, *Vit makt och blågula drömmar*, Natur och Kultur, Stockholm 1998 (cit. Lodenius & Wikström 1998)
7. Svante Hansson, *Antisemitisk närradio: En granskning av Radio Islam*, Göteborg, 1988 (cit. Hansson 1988)
8. *Det eviga hatet: Om nynazism, antisemitism och Radio Islam*, Borås & Göteborg, 1993
9. Håkan Arvidsson (red.), *Affären Rami-Bergman; Dokument om judefientlighet och akademisk röta i Sverige*, Moderna Tider förlag, Stockholm, 1994 (cit. Arvidsson 1994)
10. Bruchfeld, *Förnekandet av förintelsen: Nynazistisk historieförfälskning efter Auschwitz*, Svenska kommittén mot antisemitism, Stockholm, 1996 (cit. Bruchfeld 1996: 1)
11. Erik Wärenstam, *Fascismen och nazismen i Sverige 1920–1940*; Studier i den svenska nationalsocialismens, fascismens och antisemitismens organisationer, ideologier och propaganda under mellankrigstiden, Stockholm 1970 (cit. Wärenstam 1970). Wärenstam har även utgivit avhandlingen *Sveriges Nationella Ungdomsförbund och Högern 1928–1934*, Stockholm, 1965.
12. Sverker Oredsson, *Lunds universitet under andra världskriget; Motsättningar, debatter och hjälpsatser*, Lunds universitetshistoriska sällskap, Malmö, 1996 (cit. Oredsson 1996)
13. Stéphane Bruchfeld, »’Löjliga anklagelser’ – om den s.k. Historierevisionismen«, *Historisk Tidskrift* nr 1/1996 (cit. Bruchfeld 1996:11)
15. Lars A. Andersson, »Bilderna av juden i svensk skämtpress 1910–1940«, *Historisk Tidskrift* nr 1/1996
16. Heléne Lööw, »Rasism och rasistiska organisationer i Sverige« i *Rasism och rättsmedel i Norden*, Rapport till arbetsmötet om rasism och rättsmedel i Uppsala mars 1988, Stockholm 1989; Heléne Lööw, »Återkommande mönster«, i *Invandrare & Minoriteter*, nr 5–6 december 1990; Heléne Lööw, »Nationalsocialistisk undergroundkultur«, *Ord & Bild* nr 3/1991; Heléne Lööw, »Tant Brun – män och kvinnor i Vit Makt-världen och de nationella leden 1920–1992«, *Historisk Tidskrift* nr 4/1992; Heléne Lööw, »Nationalsocialistisk och rasistisk undergroundkultur«, i *Skolan, Hjärtat, Världen*, red. Charles Westin, 1992; Heléne Lööw, »The cult of violence; The Swedish Racist Counter-Culture«, i *Racist Violence in Europe*, ed. Tore Bjørgo & Rob Witte, Macmillan, London 1993; Heléne Lööw, »Specialisering, professionalisering: Den nya svenska högerextremismen« i *Ord & Bild* nr 6/1993; Heléne Lööw, »Racist Violence and Criminal Behaviour in Sweden: Myths and Reality«, i *Terrorism and Political Violence*, Spring 1995; Heléne Lööw, »Wir sind wieder da; Ungdomar i den rasistiska undergroundrörelsen – Historiska kon-

- texter», i *Strömmar i tiden: Ungdomars livsvillkor i en föränderlig värld*, red. Mohamed Chaib, Daidalos, Uddevalla, 1995; Heléne Lööw, »Från Lindholmare till VAM:are« i *Rasismens varp och trasor: En antologi om främlingsfientlighet och rasism*, utg. av Statens Invandrarverk 1995
17. Se t.ex. Tore Bjørgo, »Extremnasjonalismen i Skandinav; retoriken om 'motstandsbevegelsen', 'landsvikerne' og 'invasjonen av de fremmede'« i *Internasjonal politikk* nr 1/1994 (cit. Bjørgo 1994); Tore Bjørgo & Daniel Heradsveit, *Politisk Terrorisme*, Tano 1993
 18. Julio Ferrer, *Punkare och skinheads: sosialisering i gäng* (1983)
 19. Birgit Flodin, *Skinheads i Stockholm. Vilka är de och vad gör socialtjänsten*. FoU-rapport 1996:11, Stockholms socialtjänst 1996 (cit. Flodin 1996)
 20. Per Sännås, *Skinheads, Action bild*, Stockholm 1988
 21. Lena Liljeroth, *Skinnskallar: Rasister, nationalister eller vanliga hyggliga unga män?* Gedins, 1995 (cit. Liljeroth 1995)
 22. Mark S. Hamm, *American skinheads: The criminology and control of hate crime*, Westport, 1993 (cit. Hamm 1993) s. 65
 23. Jack B. Moore, *Skinheads Shaved for Battle: A Cultural History of American Skinheads*, Bowling Green State University, Popular Press 1993 (cit. Moore 1993)
 24. Jeffrey Kaplan, *Radical Religion in America: Millenarian movements from the far right to the Children of Noah*, Syracuse University Press, New York 1997 (cit. Kaplan, 1997)
- Kapitel I
1. Lodenius & Larsson 1994, s. 81
 2. Se t.ex. »Punkt för punkt«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1982, s. 2
 3. Se t.ex. »Kära mottagare av denna skrivelse«, *Strängnäs* 23/6 1982, Göran A. Oredsson (i författarens ägo)
 4. Heléne Lööw, »För en ny antirasistisk strategi«, *Ord & Bild* nr 1-2/1994, s. 4 (cit. Lööw 1994:1)
 5. BSS var aldrig något politiskt parti utan en kampanjorganisation vars huvudsakliga målsättning var att få till stånd en folkomröstning rörande utomeuropeisk invandring. Gruppen var aldrig någon större organisation. 1984 uppges den ha haft 300 medlemmar enl. uppgiftslämnare som önskar vara anonym.
 6. Gösta Bergqvist driver sedan 1970-talet organisationen Svenska Folkets Vål med säte i Malmö. Han var under krigsåren medlem i Svensk Socialistisk Samlings ungdomsorganisation Nordisk Ungdom. Svenska Folkets Vål dök för första gången upp 1968, då partiet försökte bli registrerat som politiskt parti – dock utan att lyckas samla ihop de nödvändiga 1 000 namnunderskrifterna, se »Nytt politiskt parti står höger om högern«, *SDS* 2/8 1968. Partiet har under hela tiden drivit invandringsfrågor. I de första flygblad som dök upp krävdes t.ex. »invandringsbegränsning« och att u-hjälpen skulle minskas, se Svenska Folkets Vål (flygblad i författarens ägo). Ursprungligen var partiet dock ett rent missnöjesparti som företrädesvis drev miljöfrågor. Men så småningom kom invandringsfrågan vid sidan av abortfrågan att bli gruppens huvudfråga. I början av 1980-talet JO-anmälde Svenska Folkets Vål t.ex. passpolisen i Trelleborg för att mot gällande regler ha släppt in latinamerikaner i Sverige, se Géza Nagy, »Främlingsrädsla och invandrarfientliga opinionsyttringar i Sverige; Från anonyma brev till organiserad rasism«, i *Kulturmöte, konflikt eller samarbete, Papers in Anthropological linguistics II*, Göteborg, 1982, s. 171f
 7. Intervju med Leif Zeilon-Eriksson, juni 1991
 8. Heléne Lööw, »För en ny antirasistisk strategi«, *Ord & Bild* nr 1-2/1994, s. 9.
 9. Lodenius & Larsson, 1991, s. 23f
 10. *Frihet* nr 3/1986, s. 40ff
 11. Stadgar för Bevara Sverige Svenskt, antagna vid BSS årsmöte den 20 mars 1983. BSS program skulle kunna sammanfattas i följande punkter: 1. Invandringen skall begränsas till »seriösa« invandrare från »kulturellt närbesläktade länder«. 2. Endast flyktingar som är »etniskt besläktade« med de »nordiska folken« skall tillåtas komma till Sverige. 3. Repatriering av invandrare från etniskt och kulturellt avvikande länder bör uppmuntras och understödjas. 4. Adoption av utländska barn förbjuds i lag. 5. Restriktiv abortpolitik. 6. En familjepolitik som 'stärker' familjen, dvs. syftar till att bevara den traditionella kärnfamiljen. 7. Förstärkt nordiskt samarbete. BSS program, s. 8
 12. Framstegspartiet hade bildats 1982 av Stefan Herrmann. Partiet var ett populistiskt missnöjesparti, som bland annat hade följande frågor på programmet: begränsa invandringen; bort med bidragen till invandrarnas organisationer, tidningar och tros-

- samfund; slopa hemspråksundervisningen och ersätt den med gratis svenskundervisning; slopa u-hjälpen; skattefri zon i Norden; omskola lapplisor-na; stoppa politikerpamparnas skyhöga lönehöjningar; pensioner och skattefria resor till Rio och Las Vegas; släpp spriten fri; rättvisa åt mannen och kvinnan tillbaka till spisen.
13. Göran A. Oredsson, brev till författaren, maj 1996
 14. RAG:s möte i Stockholm den 17/1 1982, *Nordisk Kamp* nr 1/1982, s. 10
 15. »Låt dig inte luras«, *RAG-nytt* nr 1/1986, s. 2
 16. *NRP-Bulletinen* nr 5/1983, s. 1
 17. »Och vad var BSS??? Jo, det var den organisation som grundades av s.k. missnöjda f.d. NRP-medlemmar och intressegrupper som utnyttjade dem för att om möjligt kunna krossa det nationalsocialistiska Nordiska Rikspartiet, som just för vissa krafter i vårt land tycktes få för stora framgångar och växa sig alltför starkt!!! Ack vad rikt detta BSS närapå omgående blev. Ack vad dyrbara tryckorganisationen kunde sprida. Ack vad reklam det fick i press, TV och radio. I TV var man noga med att låta organisationsadressen synas.« *NRP-upprop inför valkampen* 1991, s. 4
 18. Göran A. Oredsson, »Hårda tider – håll samman«, *NRP-Bulletinen* nr 4/1987, s. 4
 19. Ett upprop, 1981 (i författarens ägo)
 20. Göran A. Oredsson, brev till författaren, aug. 1996
 21. Det kom ett brev från en NRP-aktivist (odat. flygblad i författarens ägo). Inom parentes sagt var BSS flygblad långt ifrån det material som Einar Åberg distribuerade.
 22. Se t.ex. brev från journalisten Vilhelm Bexell till Vera Oredsson, Strängnäs 9 sept 1982 (kopia i författarens ägo); »4 ungdomar har erkänt korsbränningen i Segeltorp«, *Stockholms-Tidningen* 8/9 1982; »Chilenska familjen – ungdomar har erkänt hoten«, *Strängnäs tidning* 8/9 1982
 23. Bandad intervju med Leif Larsson, f.d. RAG-ledare i NRP, hävdar dock att endast 35 av de omkring 120 personer som fanns upptagna på medlemsförteckningen i realiteten var medlemmar (cit. LL dec. 1991).
 24. Se t.ex. »Mötesfriheten omistlig del av demokratin, Därför släppte vi in nazisterna«, *DN* 5/12 1983; »Svårt att säga nej till nazister«, *GP* 1/12 1983; »Nazister i Göteborgs Folkets Hus«, *Norrskensflamman* 1/12 1983; »Vänlighet mot nazister?« *GP* 7/12 1983; »Ett nederlag«, *Eskilstunakuriren* 5/12 1983; »Tragiskt slagsmål«, *GT* 4/12 1983; »Lynchstämning mot nazimöte«, *GP* 4/12 1983; »Nästa gång får de inte hyra Folkets Hus«, *GT* 5/12 1983; »Tusentals skrek ut sin avsky mot svenske Führern«, *Kvällsposten* 4/12 1983; »Reglerna för möten i Folkets Hus måste ändras«, *Aftonbladet* 4/12 1983; »Hagge slogs mot nazisterna«, *Aftonbladet* 4/12 1983; »Nazifilmen visas i Folkets Hus idag«, *GP* 3/12 1983; »Ingen kan stoppa nazistmötet i Folkets Hus«, *GT* 1/12 1983
 25. »Här ska VPK:arna tåga ut idag«, *Arbetet* 3/12 1983
 26. *NRP-Bulletinen* nr 1–2/1994, s. 3
 27. »Kommunister och judar varandra avgudar«, *Partioten* nr 1/1984, s. 9
 28. »Hagge Geigert i främsta ledet, här skriver han själv om demonstrationen«, *GT* 4/12 1983
 29. Ur brevskörden, *Nordisk Kamp* nr 1/1984, s. 11
 30. »Segerviljan gör susen!« *NRP-Bulletinen* nr 32/1984, s. 1
 31. *Nordisk Kamp* nr 4–5/1983, s. 8
 32. I *Nordisk Kamp* nr 1/1984, s. 10, stod följande med anledning av att massmedia börjat uppmärksamma hot och trakasserier mot personer som varit inblandade i händelserna vid Järntorget: »Som det väl knappast undgått de flesta, så har det efter händelserna i Göteborg beklagats väldigt i massmedia att 'den store nazistkämpan Hagge Geigert' fått det besvärligt med både telefonterror, överfall, anonyma hotelsebrev och falskbeställda varor. Ack vad massmedia får detta agerande att framstå som någonting enastående och som självklara terrormetoder från 'nazister'. Någonting som aldrig en demokrat skulle ta sig före att utöva! Naturligtvis talar massmedia mot bättre vetande. Det är tidningarna m.fl. inte alls obekant, att till exempel familjen Oredsson i årtionden utsatts för denna sorts terror och värre ändå iscensatt och bibehållen år efter år av demokratiskt frälsta individer.«
 33. Se t.ex. »Slagen haglade över nazisterna«, *Smålandningen* 15/4 1985; »Nazisterna tågar in i Växjö«, *Kronobergaren* 15/4 1985; »Järnvägsstationen belägrades« *DN* 15/4 1985; »Detta var inte första gången bråk uppstod i Växjö«; i februari 1985 hade slagsmål utbrutit i samband med att företrädare för NRP delat ut flygblad i brevlådor i staden, se *Smålandsposten* 25/2 1985
 34. »Fröet till en revolution?« *NRP-Bulletinen* nr 3/1985, s. 1
 35. Göran A. Oredsson, »Fröet till en revolution?« *NRP-Bulletinen* nr 3/1985, s. 2

36. Se t.ex. »Rasistiskt hot mot Rosenberg«, *Smålandningen* 17/4 1985; »Hon minns förintelsen« *GT* 16/4 1985; »Onda föraningar blev verklighet«, *Kronobergaren* 19/4 1985; »Nazistens mor polis«, *Smålandsposten* 17/4 1985; »Landshövdingen om upploppen; massmedia och vpk bär skulden«, *Smålandsposten* 17/4 1985; »Möt nazisterna med demokrati«, *Östgöten* 16/4 1985; »Mordhotad av nynazister«, *GT* 15/4 1985; »Efter bråken med nynazisterna«, *Smålandsposten* 18/4 1985; »Glad att folk reagerade, invandrarministern om Växjödrabbningen«, *Arbetet* 16/4 1985; »Ingvar Lindh bekämpar nazisterna«, *Smålandsposten* 16/4 1985
37. Se t.ex. »I.O-kampanj mot nazismen«, *Kronobergaren* 16/4 1985; »Musikgala mot rasism«, *Smålandsposten* 22/4 1985
38. Se t.ex. »Stoppa Nazismen! (s)-vädjan i riksdagen till Palme«, *Aftonbladet* 18/4 1985; »Justitieministern om nynazismen«, *NWT* 4/5 1985
39. »Fullt stöd till dem som slog nazisterna«, *Arbetet* 20/4 1985
40. Se t.ex. »Hans Lindqvist talade i Grimslöv«, *Smålandsposten* 23/4 1985
41. »(s) kritiserar Ingvar Lindh«, *Smålandsposten* 17/4 1985; »Ingvar Lindh lämnar (s)«, odat. klipp, »Vi stödjer inte Lindh«, *Smålandsposten* 17/4 1985
42. »Hur blir det sedan?« *NRP-Bulletinen*, nr 3-4/1991, s. 5; »Polisen fick rädda nazist«, *Aftonbladet* 1/9 1985; »Tusen angrep nazistmöte«, *Strängnäs tidning* 2/9 1985; »Slaget mot nazisterna«, *Kvällsposten* 1/9 1985; »Nynazister i bråk«, *Östgöta-Correspondenten* 2/9 1985; »Heder åt hälsingborgarna!« *Proletären* nr 36 1985; »Upplopp i Helsingborg«, *NST*, 1/9 1985; »Polismästaren: Mötesfriheten har en gräns«, *HD* 1/9 1985; »NRP-möte under Palms stary«, *DN* 17/8 1985
43. »I Solkorsets tecken en ny nord, Nordiska Rikspartiet«, *NRP-Bulletinen* nr 2-3/1986, s. 22. Oredsson hävdar dock i ett brev till författaren följande om Larsson och RAG: »Ynglingen ifråga 'dök upp' som man plågar uttrycka saken, helt plötsligt våren 1987 och frågade rakt på sak om inte han kunde få bli NRP:s RAG-ledare efter den dömde och i fängelse varande XX, som med sitt straff lämnat politiken. Jag svarade LL, att vi inte så där på brev kunde utnämna folk utan att ha personligt träffats. Efter en tid kom han tillsammans med en av våra Uppsalamedlemmar till Strängnäs. Han uppvisade genast en likhet med XX, dvs samma röda härfärg. Dessutom var han väl så skrytfull om sin person; 'han hade svart bälte i karate' m.m. m.m. Men han var också artig och snyggt klädd så jag gav omdömet att han som så många ann' väl kunde växa med uppgiften. Dock kretsade de flesta brev från honom om uniformersedlar. Det fanns ingen gräns för hur många märken och symboler som skulle tillverkas och beställas och färgblandningen skulle göra vilken tamburmajor det vara månne grön av avund.« Göran A. Oredsson, brev till författaren (odat. maj 1996)
44. *NRP-Bulletinen* nr 3/1991, s. 3
45. »Ärade Andreas Reuterswärd«, *Strängnäs* 15/2 1989, Göran A. Oredsson (brevkopia i författarens ägo)
46. »Reporter Peter Carlberg«, *Strängnäs* den 20/3 1991, Göran A. Oredsson (brevkopia i författarens ägo)
47. *Kronobergaren* 1814-1985, s. 6, efterlyst (kopia av affischen i författarens ägo)
48. *NRP-Bulletinen* nr 3/1985, s. 6
49. *NRP-Bulletinen* nr 3/1985, s. 12
50. Det måste därför ha varit uppenbart för gärningsmännen att flera personer befann sig i lokalen.
51. Se t.ex. »Olikheten inför lagen«, *Nordiska Rikspartiet Bulletin*, nr 2/1987, s. 5ff; »Till läsekretsen«, *Nordisk Kamp* nr 4/1991, s. 4-5; *Nordisk Kamp* nr 2/1992, s. 13; »Jag är väl inte klok«, *Nordisk Kamp* nr 2/1984, s. 9; *Nordisk Kamp* nr 2/1987, s. 3; »Hur blir det sedan?« *Nordisk Kamp* nr 4/1991, s. 4ff; »Anmäls för uppvigling«, *Nordisk Kamp* nr 1/1991, s. 5; Nordiska Rikspartiet, »Verksamhet«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1990, s. 4; »Segerviljan gör susen!« *NRP-Bulletinen* nr 2/1984, s. 1; »Fel på alla vis«, *Nordisk Kamp* nr 4/1985, s. 7ff
52. »Olikheten inför lagen«, *NRP-Bulletinen*, nr 2/1987, s. 6; Göran A. Oredsson, »Detta händer väl inte i Sverige?« *Nordisk Kamp* nr 2/1986, s. 2; »Eftertankens kranka blekhet«, *Nordisk kamp* nr 3-4/1986, s. 1 ff; »Terror och terror«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1985, s. 2f
53. »Press och presskommentarer av WB«, *Wärendsbladet* nr 15/1995, s. 5
54. Se t.ex. »Press och brevkomentarer av WB«, *Wärendsbladet* nr 15/1995, s. 4f
55. »Svensk yttrandefrihet – en myt värd att upprätthålla?« *Valhall* nr 4/1995, s. 8f
56. Se vidare kapitel 2
57. »Hur blir det sedan?« *NRP-Bulletinen* nr 4/1991, s. 5

58. »Det unga NRP – Kiruna skriver«, *NRP-Bulletinen* nr 4/1991, s. 10
59. I Växjö ställdes fyra aktivister inför rätta, se Heléne Lööw, »Racist Violence and Criminal Behaviour in Sweden: Myths and Reality«, i *Terrorism & Political Violence*, Spring 1995, s. 145ff (cit. Lööw 1995:1). I oktober 1985 skrev i samband med den första omgången gripanden Oredsson till partiets RAG-ledare: »Om de nu sysslar med terror, varför då inte lägga av i tid? Eller har de inte hjärnor att fatta att polisen arbetar vidare med alla sådana anmälningar, avlyssnar telefoner osv. Och är deras hjärnor så överhettade av berusningsdrycker, att de inte fattar faran i att ringa sådana samtal från sina bostäder. Det är ledsamt, att vad man bygger upp av idog kamp rivs ned av dumma påhitt.« »Ärade RAG-ledare«, S. Winlöf, Strängnäs den 11/10 1985, Göran A. Oredsson (kopia i författarens ägo)
60. Dom DB, nr 317 B 70307/95, Göteborgs tingsrätt
61. Lööw 1995:1, s. 143
62. Se t.ex. »Homosexuella överfölls av unga 'nynazister'«, *GP* 2/10 1985; »Polisen grep ligan som jagat Hagge«, *Aftonbladet* 2/12 1985; »Nazister erbjöd 10.000 kr till den som mördade Hagge«, *Expressen* 2/12 1985; »Hagge rädd öppna posten«, *Expressen* 30/12 1985; »Terrorn hade bara börjat«, *Aftonbladet* 9/1 1986; »Nazist-terrorn över«, *Aftonbladet* 16/1 1986; »Hagge mordhotades före rättegången«, *Aftonbladet* 17/1 1986
63. Kvinnorna hade en mycket underordnad roll i partiverksamheten. Det är slående hur sällan de deltog i partimöten etc. I den mån de alls förekommer är det som ägare till bilar som använts vid olika brott eller som flickvänner/kvinnliga bekanta till de inblandade. Lööw 1995:1, s. 143
64. *NRP-Bulletinen* nr 2/1984, s. 2
65. I ett av dessa stod bl.a.: »Era intima och vittgående förbindelser med den internationella judendomens agenter i Moskva och Washington kommer inte att på något vis kunna hjälpa er i denna angelägenhet. En omfattande uppreprensaktionsaktion bland dessa utländska och framför allt judiska element är i skrivande stund i full gång. Ni ombedes vänligt men bestämt att ta första plan hem till Jerusalem.« Brevet var undertecknat av avdelningen för judiska ärenden, förundersökning i mål nr K20835/87.
66. Nordiska Rikspartiets pressstjänst meddelar, Våld föder våld, till Nordiska Rikspartiets medlemmar, NRP pressens prenumeranter och företrädare för massmedia. För trakasserier mot NRP:s ledning se även »Nyarshälsning från Nordiska Rikspartiets ledare G.A. Oredsson«, 1970 (i författarens ägo). I detta uppgav han bl.a. att partiledningen utsatts för telefonterror sedan 1968.
67. Göran A. Oredsson, brev till författaren maj 1996
68. »Högt ärade herr Justitieminister Sten Wickbom«, Strängnäs den 23/12 1985, Göran A. Oredsson (kopia i författarens ägo)
69. »Fantasin är oändlig«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1987, s. 3
70. Att partiet i detta sammanhang publicerat adressuppgifter på vederbörande noteras i *NRP-Bulletinen* med: »I samband med detta talade vi om hans adress. Men SJÄLVKLART utan någon som helst uppmaning till läsekretsen att förfölja honom. Och det är ingen olaglighet att publicera en persons adress i tidning. Det har undertecknad Göran A. Oredsson vid flera tillfällen blivit upplyst av åklagarmyndigheten när jag anmält massmedia för publicering av mitt namn och adress, med närapå klar hänvisning att åsamka mig terror, vilket också blivit resultatet.« Göran A. Oredsson, »Olikheter inför lagen«, *NRP-Bulletinen* nr 2-3/1986, s. 6ff
71. *Nordisk Kamp* nr 1/1986, s. 3ff
72. Se t.ex. »Hagge Geigert tar mordhotet på allvar«, *Aftonbladet* 29/7 1972; »TV:s Sommarkväll sändes under polisbeskydd efter nazihot mot Hagge«, *GT* 25/8 1976; »Hagge Geigert mordhotad«, *Aftonbladet* 25/8 1976; »Hagge Geigert mordhotad«, *GT* 1/2 1973.
73. Se t.ex. »Geigert JO-anmälld för intervjun med Oredsson«, *Folket* 29/7 1972; »Tv-program om nynazism JO-anmält«, *Helsingborgs Dagblad* 29/7 1972; »Nazistinslag JO-anmäls«, *GP* 1/8 1972
74. »Olikheten inför lagen«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1987, s. 5
75. För exempel, se *Nordisk Kamp* nr 2/1962, s. 2; »Nu är det slut med tålmodet, Vi måste Slåss«, *Nordisk Kamp* nr 4/1984, s. 6; »I blickpunkten«, *Nordisk Kamp* nr 2/1985, s. 8; *Nordisk Kamp* nr 4/1986, s. 27; *Nordisk Kamp* nr 3-4/1991, s. 4; »NRP Kamp 1983«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1983, s. 17; *NRP-Bulletinen* nr 4-5/1984, s. 6, s. 9; *Solhjulet* 1989, s. 14; *Nordisk Kamp* nr 2/1985, s. 14; *Nordisk Kamp* nr 3-4/1986, s. 27; *NRP-Bulletinen* nr 2/1984, s. 12; »Ur Brevskörden«, *Nordisk Kamp* nr 2-3/1980, s. 12; Ett grovt flygblad, odat., *NRP-Bulletinen* nr 1/1985, s. 23f; »Kontaktpersoner i adoptionscentrums avdelningar«, *Nordiska*

- Rikspartiet nr 3-4/1978, s. 7; *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1979, s. 8; »Insänt«, *Nordiska Rikspartiet* nr 2/1979, s. 25; »NRPstj«, *Nordiska Rikspartiet*, nr 3-4/1979, s. 7; »Det kom ett brev från en NRP-aktivist« (NRP-flygblad odat. i författarens ägo); »Här tvättas smutsig byk«, *Nordisk Kamp* okt-nov/1965, s. 23; »Hagge Geigert«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1984, s. 16; »Frågor till Nordiska Rikspartiets underrättelsetjänst«, *Nordisk Kamp* nr 1/1974, s. 19; »Brott«, *Nordisk Kamp* nr 5/1973, s. 24.
76. Se t.ex. *NRP-Bulletinen* nr 2/1987, s. 8; *NRP-Bulletinen* nr 4/1987, s. 11; *Nordisk Kamp* nr 2/1995, s. 10; *Nordisk Kamp* nr 2/1987, s. 8; *Nordisk Kamp* nr 2-3/1991, s. 4; *Nordisk Kamp* nr 1/1981, s. 3; *Nordisk Kamp* nr 2/1981, s. 9
77. »Fråga till Stj/UTJ«, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1978, s. 14
78. *NRP-Bulletinen* nr 2/1982, s. 15
79. Se t.ex. »Det händer i Sverige i dag. Nazi-terror mot nyblivna adoptivföräldrar«, *GT* 5/3 1981; »Nynazister terroriserar adoptivföräldrar«, *Kvällsposten* 6/3 1981
80. *NRP-Bulletinen*, nr 5/1994 s. 2
81. Göran A. Oredsson, »Olikheter inför lagen«, *NRP-Bulletinen* nr 2-3/1986, s. 7; *Nordisk Kamp* nr 2/1987, s. 10ff; i ett brev till författaren i mars 1996, hävdar dock Oredsson att endast en person – Timo Stamblewski – i samband med de s.k. pingstbombarna 1973 utesluts ur partiet. Uteslutningen av Timo Stamblewski skedde i samband med partidagarna 1974 och i en broschyr som utgavs från dessa återfinns följande märkliga notering: »Timo Stamblewski befriades från sin befattning som RAG-ledare för RAG 5 Sthlm och från sitt medlemskap i NRP. Partidagen gav Timo och Mandell en lång kraftig applåd som erkänsla för den ståndaktighet de visade under rättegången i Stockholm.« I samband med partidagen uteslöts ytterligare fyra personer, en för oredligt uppförande, en för okunskap om nationalsocialismen och »kludd på Hitlerporträtt«, en för notoriskt svikande av löften om insatser för partiet och en för »feghet inför motståndare och angiveri«. Partidagarna i Dalsjöfors 19-20 oktober 1974. I *Västvallen* finns dock en notering från 1974 om att tre personer utesluts ur NRP:s västra distrikt, se »Uteslutningar ur NRP-väst«, *Västvallen* nr 1/1974, s. 7.
82. Löow 1995:1. Se även *Werwolf* nr 1/1995, namn och adressuppgifter har även spridits via BBS-er (Bulletin Boards) och Internet
83. »Stark frammarsch«, *Nordisk Kamp* nr 1/1969, s. 15
84. Se t.ex. »Oredsson plågas av 'paketterror'«, *Folket* 21/1 1969; »Falsa postpaket i terrorkampanj mot G.A. Oredsson«, *SvD* 21/1 1969; »Nazistampnen i Strängnäs känner sig trakasserad«, *Folket* 5/12 1968; »Anmälningar av och mot naziledare i Strängnäs«, *Folket* 5/3 1969; »Familjen Oredsson: Nya trakasserier«, *Strängnäs tidning* 4/12 1968
85. Göran A. Oredsson, »Hur?« *Nordisk Kamp* nr 2/1969, s. 29f
86. Bland målsägarna återfanns en rad av de personer som ställdes inför rätta i den ovan beskrivna NRP-processen
87. Ovanstående redogörelse är baserad på förundersökningsprotokollen till den s.k. nazisthärvan
88. *Nordisk Kamp* nr 1/1986, s. 3ff
89. Göran A. Oredsson, »Viktigt till NRP-pressens läsare och Nordiska Rikspartiets medlemmar«, *NRP-Bulletinen* nr 1/1986, s. 9; i ett brev till parti-ledaren från häktet skrev den f.d. RAG-ledaren: »Ärade partiledare! Jag har just gjort ett av de svåraste besluten i mitt liv. Det har föregåtts av långa funderingar och överväganden här i häktet i Göteborg. Min egen utslutning och utträde ur Nordiska Rikspartiet. Beslutet grundar sig på att jag har gjort mig skyldig till några allvarliga brott som jag nu erkänt, varav det grövsta är mordbrand mot en VPK-lokal. Naturligtvis ångrar jag mig, men jag får stå mitt kast och ta ansvar för vad jag har gjort. Jag räknar med att jag kommer att få ett straff på mellan 2-4 års fängelse, kanske längre ... »Ärade Partiledare, Göteborg, 7/12 1985. I sitt svar till RAG-ledaren skriver Oredsson att han efter det som hänt funderar på att avveckla partiet, »Högt ärade vännen«, *Strängnäs* den 17/12 1985.
90. Göran A. Oredsson, »Ärade läsekrets« och »Ärade (och ärade) partikamrater«, *NRP-Bulletinen* nr 2-3/1986
91. Inledning, *NRP-Bulletinen* nr 4/1986, s. 2ff
92. Löow 1995:1, s. 143
93. Göran A. Oredsson, brev till författaren, maj 1996
94. »Folket vill inte ta emot flyktingar i Sjöbo«, *Nordisk Kamp* nr 4-5/1987, s. 5f
95. Om bakgrunden till Larssons avhopp skriver Oredsson: »Vid våra partidagar i Malmö lovade han skänka 5 000 kr till valkassen till årets val. Gick ut i pressen och talade om att NRP skulle ställa upp i kommunalvalet i Nacka, vilket i och för sig gav många rubriker, men ställde mig alldeles

paff inför uppgiften. I samband med detta (tror jag) blev han uppmärksam av TV som gjorde ett program kring honom där han bl.a. säljer Nordisk Kamp på gatan. Efter det programmet hände tydligen något som fick hans kam att växa. Dels hade han tydligen träffat en kvinna, som nu skrev breven åt honom. Han själv skrev alltid för hand; lite barnsligt och överspant, men nu kom breven korrekt skrivna per maskin och fyllda med krav om svar vid 'måste ge' på det och detta ... Plötsligt sände han en räkning till oss från Riksskatteverket på, vill jag minnas 7 000, kr för valsedlar till valet i Nacka kommun. Jag skrev till honom: att har han på eget bevåg beställt valsedlar, gått ut i pressen och påstått NRP deltaga i kommunvalet så får han ta mig f-n också stå för kostnaderna. Dessutom påminde jag honom om det storordade löftet på partidagen inför alla kamrater om att ge 5 000 kr till valkassan, som vi aldrig sett en krona utav ... Nu kom det ett brev från honom ... Det var så oförskämt att det ej i ord kan beskrivas ... Jag svarade vederbörande, att i NRP ger vi inte order nedifrån och upp, utan uppifrån och ned och det enda han hade att göra var att återsända nyckeln till boxen i Sthm 2. Samt från dags datum var löst från sin befattning som RAG-ledare. « Dessutom skulle material tillhörande NRP avhämtas hos honom ... Strax efter kom en artikel i Aftonbladet om att 'RAG-riksledaren hoppar av från NRP'. 'Trött på Hitler' ... samt de sedvanliga beskyllningarna mot Oredsson 'leva på partiet' etc. En tid senare startade han det sk Sveriges Framtid, som blev Riksfron-ten. Och där hade vi det andra resultatet av TV-framträdandet. Han hade tydligen fått stöd av gamla Krets-Nyttare och Lindholmare, ty tidningen vimlade av gamla klichéer igenkända från Krets-Nytt och gamla Lindholm-tidningar. Hur blev det då med NRP-materialet? Jo, två NRP-kamrater kom till hans lägenhet för att hämta talmegafon, telefon, telefonsvarare, NRP-brevpapper m.m. Han vägrade lämna i från sig detta material, med hänvisning att detta skulle han ha som tillgodohavande för allt stöd han gett NRP (sic). TYVÄRR vågade inte NRP-kamraterna med våld ta materialet. Leif Larsson å sin sida hävdar följande om orsaken till att han lämnade partiet: När tanken kom upp så var det på ett tältläger på Adelsö, jag och Emilsson (Twaland i dag) och några andra diskuterade vart egentligen pengarna tog vägen och då kom vi fram till att jag då som var RAG-ledare skulle ställa den

magiska frågan som alla visste skulle slå ner som en bomb: 'Finns det någon ekonomisk redovisning och i så fall kan vi få se den', och jag skickade iväg ett brev till Oredsson. Det kom ett brev och en fråga om jag hade blivit duperad av den hemske Per Engdahl av många orsaker, om jag dessutom hade en spökskrivare för det var slut på stavfelen i mina brev. Spökskrivare så tillvida att det var mina ord, men på den tiden kunde jag inte skriva så bra och de var rättade och så där och då var det väl snyggt. Min sekreterare hade skrivit det också ... Nej, men den frågan togs upp och vi fick inget svar utan han hänvisade till en floskel som inte vi kunde acceptera och det var det att i en nationalsocialistisk organisation skall medlemmarna lita på ledaren och ha honom. Har man gått in i en national-socialistisk organisation litar man på ledaren och organisationen och det tyckte vi var ett dunkelt svar så vi accepterade då inte det och krävde en ekonomisk redovisning samt åtminstone en viss hjälp med kapital för den kommunala satsningen vi skulle göra uti Nacka ... det fanns inga kronor alls till detta då och vi hade ändå gått ut med en mass-media storm i ... relativt förstorat, upphaussat och vi bedömde det som eventuellt möjligt om vi hade haft kapacitet att kanske ta ett mandat. Men det blev ju inte så då, så att jag gick ur partiet tillsammans med 19 stycken andra och RAG bestod på den tiden av 23 personer, så det var fyra stycken kvar av RAG då. « Enligt Oredsson tog han i samband med detta med sig NRP-Stockholms tillhörigheter till det nya partiet, *NRP-Bulletinen* nr 3/1991, s. 3

96. Bandad intervju med LL, aug. 1996 (cit. LL, aug. 1996)
97. Eskilstuna åklagardistrikt, underrättelse om beslut 1990-03-05, Dnr C 6-037-89
98. Brev till tidningen *Arbetet*, Strängnäs 14/2 1989, Göran A. Oredsson (kopia i författarens ägo)
99. »Till Läsekretsen«, *Nordisk Kamp* nr 4/1991, s. 2
100. Göran A. Oredsson, brev till författaren (odat. april 1996)
101. *Nordisk Kamp* nr 3-4/1995, s. 13
102. »Brev till våra läsare«, *Nordiska Rikspartiet* nr 5/1993, s. 2
103. Medlemsanmälan (i författarens ägo)
104. Rydén står som NRP-medarbetare och författare till artikeln »Sydafrikaner torteras«, se *Nordisk Kamp* nr 6/1990. Han har vidare författat artikeln »AIDS sprids i Sydafrika«, *Nordisk Kamp* nr 3/

- 1990, under signaturen T. R. Taberg har författat artikel om »gaskammar-lögnen, som tyvärr av ekonomiska skäl (antal sidor) ej kan tas in«, se *Nordisk Kamp*, nr 2/1984; »Är vårt genetiska arv hotat«, *Nordisk Kamp* nr 3-4/1991, s. 8f; »Martyren Einar Åberg«, *Nordisk Kamp* nr 3-4/1991, s. 10f; »Nyheter från Sydafrika«, *Nordisk Kamp* nr 3-4/1991, s. 13; »Några rader om Sydafrika«, *Nordisk Kamp* nr 2/1991, s. 13; »Vit ledare i USA död. Den vita nationens förfall«, *NRP-Bulletinen* nr 4-5/1992, s. 9 f; »Vårt genetiska folkarv hotat?« *Nordisk Kamp* nr 2-3/1991, s. 8f; »Vita Sydafrikaner torteras«, *NRP-Bulletinen*, nr 6/1990, s. 12; »Lurad, fängslad, bortglömd, Ragnarök i Sydafrika«, *Nordisk Kamp* nr 4/1990, s. 7f
105. »30 November 1990«, *Nordisk Kamp* nr 5/1990
106. Nordiska Rikspartiet, verksamhet, *Nordisk Kamp* nr 4/1991, s. 14
107. Bandad intervju med Göran A. och Vera Oredsson, okt. 1992 (cit. Oredsson 1992)
108. Göran A. Oredsson, »Misslyckad politik gör plats för revolutionärerna«, *Nordisk Kamp* nr 2-3/1991, s. 5
109. Göran A. Oredsson, »Det känns tungt«, *Nordisk Kamp* nr 3-4/1995, s. 2
110. »Till Läsekrets och NRP-medlemmar«, *Nordisk Kamp* nr 3-4/1995, s. 3
111. »Vi inom NRP och de andra«, *Solhjulet* 1995, s. 3
112. »TV«, *Nordisk Kamp* nr 5/1995, s. 10
113. I ett brev till författaren i april 1996 skriver Göran A. Oredsson följande om 90-talets revolutionära rasaktivister: »Visst kan det synas väldigt och stort att skåda dessa 'hoppande ANC nazister', skrälande och gapande till 'musik' och heilande, där alla NS-symboler skändas med att bli indragna, men det är i det stora hela ingenting annat än vanmakt och långt ifrån makt och ännu längre ifrån politisk ideologi ... Betänk blott detta att de för nationalsocialismen använder uttryck som Fronten! För nationalsocialisterna fanns alltid ordet Kamp, medan kommunisternas stridsord var Front (Röd Front, folkfront etc). Så lite vet dessa grupper om vad de sysslar med och vad de kallar nationalsocialism. På liknande sätt vill jag erinra mot 'Nationella Alliansen'. Ånyo visad brist på eget initiativ namnet är direkt härmat från Italien 'Alliance Nationale' ... och aldrig har ett härmande från utlandet gett framgång. Dessutom är initiativtagaren Christopher Ragnes möjligheter att bli en stark ledare helt omöjlig. Det går inte som f.d. bankrånare och straffad komma igen som en trovärdig ledare för allra minst en nationell rörelse ... En sådan individ kan möjligen samla kring sig ett fåtal, men något folkligt stöd vinner han aldrig hur goda förutsättningar han än vill presentera. Omvändelsen under galgen har aldrig accepterats.
114. Göran A. Oredsson brev till författaren, sept. 1996
115. Göran A. Oredsson brev till författaren, mars 1996
116. Bandad intervju med Torulf Magnusson, aug. 1991 (cit. TM, aug. 1991)
117. Leif Larsson, dec. 1991 (cit. LL, dec. 1991)
118. Angående mina egna politiska aktiviteter, 6 sept. 1995, Mullsjö
119. Bandad intervju med David Twaland, sept. 1991 (cit. DT, sept. 1991)
120. Bandade Intervjuer med aktivister i Göteborg, sept. 1991 (cit. Gbg, sept. 1991)
121. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, mars 1991
122. Intervju med aktivist som önskar vara anonym april, 1991
123. DT, sept. 1991
- ## Kapitel 2
- Vi skall härska, Triskelon, CD Endast mörker, 1997
 - Vissa av vittnena hävdar att de var i 12-13-årsåldern och färre än skinheadsen som strömmade till. Andra hävdade att de var fler och att deras ålder var mellan 15 och 20 år. Allteftersom förhören fortskrider tycks de flesta vara ense om att invandrarna var mellan 15 och 20, dvs. i samma ålder som skinheadsen.
 - Somliga vittnen säger att de hade träpåkar och andra hävdar att det var pinnar.
 - Ett vittne hävdade att flaskan gick sönder och att »Peter« fortsatte att skära Landin i ansiktet med flaskan. Detta talar emot de skador som man senare fann på Landin och av vilka det kan konstateras att flaskan varit hel. Vittnesmålen går isär huruvida »Peter« även sparkade Landin eller om han enbart slog honom med flaskan.
 - Carina Ångman, »Ronny är död: En jämförelse mellan två gängbråk i Stockholmstrakten 1986«, B-uppsats VT 1994, *Historiska Institutionen, Göteborgs Universitet*, s. 19ff (cit. Ångman 1994)
 - »Peter« hade 1984 dömts till skyddstillsyn för förmögenhetsbrott och rån och 1985 till 14 dagars

- fängelse för misshandel
7. Ångman 1994, s. 24f, se även Dom DB 590 B 443/86, Handens Tingsrätt
 8. Enligt Brottsbalken 33 kap. 4 föreligger en allmän strafflindringsgrund om brottet begås innan gärningsmannen fyllt 21 år. Rätten ansåg inte att det fanns skäl att bortse från detta.
 9. Ångman 1994, s. 26. Se även Dom DB 159 B 2000/86, Svea Hovrätt
 10. Tidskrifterna *Internationalen* och *Stoppa Rasismen* skrev mycket om dräpet på Ronny Landin. I dessa artiklar målades bilden upp av hur denne fick sätta livet till när han försvarade några invandrare mot trakasserier. Här finns inga grå zoner utan allt är svart eller vitt. Ångman 1994, s. 29f.
 11. *Ibid.*, s. 32ff
 12. För att kunna försvara sig vid ett ev. bråk tog Robert upp ett oidentifierat föremål. Han själv och andra vittnen uppger att det var ett järnstativ, en vägbock eller något liknande. Det var i varje fall tungt och otympligt att bära på.
 13. Ångman 1994, s. 21ff
 14. I domen stod sedermera följande: »Av den rättsmedicinska undersökningen inklusive förhöret med Grundin får anses framgå att Öhman avled till följd av upprepat grovt trubbigt våld mot skallen med därav försakade hjärnskador samt att dödens inträde kan ha påskyndats av nedkylning.» Dom DB nr 808, B 718/86, Stockholms tingsrätt
 15. Ångman 1994, s. 23
 16. *Ibid.*, s. 26f, se även Dom 808 B 718/86, Stockholms Tingsrätt
 17. *Ibid.*, s. 27f; se även Dom DB nr 24/ b 73/87, Svea Hovrätt
 18. *Ibid.*, s. 31
 19. Heléne Löow, »Återkommande mönster«, i *Invandrar- & Minoriteter* nr 5-6/1990, s. 30 (cit. Löow 1990:11)
 20. »Ronny Öhman«, *Streetfight* nr 2/1987
 21. »Ronny Öhmans minne«, *Streetfight* nr 2/1987
 22. Bandintervju med TR, f.d. funktionär i SD, mars 1991
 23. -24. Dekaler och flygblad i författarens ägo
 25. Ångman 1994, s. 31f, 37
 26. »Kära läsare«, *Streetfight* nr 2/1987, s. 2
 27. Syftar på den sändningsansvarige för närradiostationen Öppet Forum i Stockholm, som vid flera tillfällen dömts för hets mot folkgrupp.
 28. »Revolutionära kamrater«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 2
 29. *Sverige Vakna, Tidskrift för patrioter*, nr 1/1995, s. 20
 30. I tidningen *Storm* stod t.ex. 1991: »Oskyldigt dömd och tidigare rasmedveten så grundlades Roberts avsky mot ZOG. När han kom ut så understödde han all arisk revolutionär verksamhet i Sverige och Norden, bl a genom hjälp och stöd till tidningen Vit Rebell. Han var även senare med i redaktionen för Storm nr 1. Sakta men säkert så smiddes det planer på att skapa en organisation runt Storm. Hittills så var planerna väldigt lösligt definierade, men alla var överens om att vi skulle fylla vakuumet inom de nationella leden med militant handling och aggressivt gå till attack mot ZOG.« »Våra Ariska hjältar«, *Storm* nr 4/1991, s. 12
 31. »Anti-AFA informerar«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 7
 32. »När debatten havererat – den politiska brottsligheten i Sverige 1995«, *Valhall* nr 4/1995, s. 3. Det fall som här refereras till är det uppmärksammade Kode-fallet i augusti 1995.
 33. Bandad intervju med Matti Sundquist, juli 1994 (cit. MS, juli 1994)
 34. »Division S«, *Storm* nr 3/1991, s. 12
 35. Lodenius & Larsson 1994, s. 321
 36. *Streetfight* nr 3 (odat.), s. 2
 37. Tidningen var från början tänkt att heta Boots and Braces och utannonserades under detta namn. Innan tidningen kom ut hade den dock bytt namn till Streetfight. Uppgift lämnad av Peter Melander april 1998.
 38. Löow 1990:11, s. 30
 39. Organisationen bildades ursprungligen 1969 av Joseph Tomassi, en f.d. medlem av American Nazi Party. Tomassi dömdes under en dispyt med en medlem av NSWPP. 1981 tog Karl Hand, f.d. Ku Klux Klan-medlem, över ledarskapet. 1985 dömdes Hand till 15 års fängelse för mordförsök, och organisationen upphörde efter detta. John George & Laird Wilcox, *Klansmen and Others on the fringe: Political Extremism in America*, Prometheus Books, Buffalo, 1992, s. 365f (cit. George & Wilcox 1992)
 40. SS Action group bildades 1979 av John Morierty och Edward Dunn som tidigare varit medlemmar av United Whites Peoples Party. Gruppen utger två tidskrifter, *SS Action Group Michigan Briefing* och *Aryans Awake*, George & Wilcox 1992, s. 367f
 41. *Streetfight* nr 1/1987, s. 1
 42. *Streetfight* nr 1-3/1987

43. *Streetfight* nr 1–3/1987
 44. Lodenius & Larsson 1991, s. 311
 45. *Vit Rebell*, nr 2/1989, s. 2
 46. *Vit Rebell* nr 1–4/1989
 47. Heléne Lööw, »Extremnationalister, rasideologer och drömmen om det heliga raskriget« i Medaljens baksida. Om våld i vår tid, red. Karl-Olov Arnstberg, Carlssons, Inst. för Framtidsstudier, Stockholm, 1997, s. 33 (cit. Lööw 1997)
 48. »Framtiden kallar«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 7
 49. »Morgondagen tillhör oss«, *Vit Rebell* nr 2/1989
 50. Så replikerade några av dess medlemmar på frågan hur de ser på Sverigedemokraterna; »De är ju bättre än de där andra de stora men de står inte speciellt högt i kurs, det kan du lita på«, Gbg, sept. 1991.
 51. Gbg, sept. 1991
 52. Syftar på SD:s före partiledare
 53. Bandad intervju med TR, f.d. funktionär i SD, mars 1991
 54. Se kapitel 13
 55. Se kapitel 13
 56. Det var företag som Vikinga konstprodukter, Krigare publikationer och Nordland förlag (som drevs av det danska DNSB).
 57. Lööw 1990:11, s. 31
 58. Lodenius & Larsson, 1991, s. 312
 59. *Vit Rebell* nr 4/1989, s. 2
 60. »Historiken över Nordland«, *Nordland* nr 9/1997, s. 12
- Kapitel 3
1. Se *Storm* nr 1/1990, s. 2, och nr 2/1990, s. 2.
 2. DT, sept. 1991
 3. *Storm* nr 1/1990, s. 24
 4. »Stormalarm«, *Storm* nr 1/1990, s. 24
 5. *Storm* nr 2/1990, s. 22f
 6. *Storm* nr 2/1990, s. 3. Medlemmar från tidningen deltog t. ex. i SNF:s årsmöte i Stockholm i december 1990.
 7. Rekonstruktion av Storms firande av Adolf Hitlers 102-årsdag 20/4 1991, baserad på uppgifter från vissa av deltagarna. Se även *Storm* nr 3/1991, s. 15f och intervju med Göran A. Oredsson i TV-dokumentären Blå-Gul Nazism, del III, visad den 5/6 1995.
 8. Heléne Lööw, »The cult of violence: The Swedish Racist Counter-culture« i *Racist violence in Europe*, red. Tore Bjørgo & Rob Witte, Macmillan, London 1993 (cit. Lööw 1993:1)
 9. De fyra som greps i Vemdalen gick dock internt under beteckningen »Grabbarna« eller »Ordern«, *Storm* nr 3, s. 12, och nr 4/1991, s. 2
 10. Bandad intervju med Klas Lund, sept. 1992 (cit. KL, sept. 1992)
 11. Bandad intervju med Christopher Ragne okt. 1994 (cit. CR okt. 1994)
 12. DT sept. 1991
 13. KL sept. 1992
 14. UNS och Göteborgs och Borås SA är Göteborgs/Borås-baserade grupper och flygbladet var en samproduktion mellan dessa och den Stockholmsbaserade VAM-gruppen. För flygbladet, se »Flyktingar har vi råd med men inte de äldre«. Flygbladet trycktes även upp som affisch.
 15. I massmediareporteringen förvandlades gruppen till VAM; UNS tolkades av vissa journalister som underrättelse- och säkerhetstjänst, Göteborgs och Borås SA försvann helt ur rapporteringen.
 16. Den mindre grupp som figurerade i media i samband med olika bankrån och liknande kallades dock den svenska orden, se »Våra Ariska hjältar«, *Storm* nr 4/1991, s. 12
 17. Mette Krabbe/ Malin Lundgren, »Nynazism i kvällspressen: En studie av hur nynazism framställts i Aftonbladet och Expressen.« B-uppsats i Media- och kommunikationsvetenskap, Göteborgs universitet, VT 1992.
 18. »Våra Ariska hjältar«, *Storm* nr 4/1991, s. 12
 19. »Den svenska orden«, *Storm* nr 5–6/1991, s. 6
 20. Tore Bjørgo, *Racist and Right Wing Violence in Scandinavia; Patterns, Perpetrators and Responses*, Otta, 1997, s. 121 (cit. Bjørgo 1997)
 21. Gbg, sept. 1991
 22. MS, juli 1994
 23. CR, okt. 1994
 24. KL, sept. 1992
 25. Avser den tidigare s.k. skinnskallebaracken i Frys-huset i Stockholm
 26. MS, juli 1994
 27. Lööw 1993:1
 28. *Sweepslaag*, nr 3/1993, s. 9
 29. CR, okt. 1994
 30. MS, sept. 1996
 31. Lööw 1993:1
 32. Dom DB 1951 B 842/92, Uppsala Tingsrätt; Dom DB 1 B 349/92, Ludvika Tingsrätt
 33. »Tidning beslagtagn«, *Arbetet* 6/8 1992
 34. Inget åtal mot Storm, TT-telegram 3/9 1992

35. Se t.ex. »Vi borde lagt korten på bordet«, *Aftonbladet* 22/2 1992; »Det var rasisterna som sköt«, *Expressen* 21/2 1992; »Skjutna flickans fästman berättar«, *Expressen* 16/2 1992; »Nynazisterna har gått under jorden«, *Idag* 16/2 1992; »Rasist skulle skjutas«, *Expressen* 15/2 1992; »Någon ville hämnas«, *Aftonbladet* 16/2 1992
36. Löw 1993:1. Enligt Johansson finns ytterligare tre VAM-grupper, dessa finns dock ej namngivna, se Kenneth Johansson, Political Violence in Sweden: A study of three cases of systematic use of political violence by Swedish organizations and the international influences on their use of violence, Statsvetenskapliga institutionen, Lunds universitet, VT 1993, s. 20.
37. Löw 1993:1
38. VAM:s telefonlinje har dock mig veterligen inte fungerat sedan sommaren 1992
39. Rädda den vita rasen: en introduktion av Vitt Ariskt Motstånd
40. Aktionsgrupp Ragnarök nr 1/1993
41. Arisk Revolution nr 1-2/104 (1993). Inom Vit Makt-världen används ofta en annan tideräkning – före och efter Adolf Hitlers födelse. 1993 är således år 104. Det finns inga uppgifter om vilken del av nätverket som utger Arisk Revolution.
42. *Nordland Skandinaviskt Skinzine* nr 1-2/1992
43. Se t.ex. VAM Medlemsforum juni 1992; VAM Nyhetsbulletin nr 2, juli-augusti 1991; VAM Anhängarbulletin nr 2/92; VAM Samhällsdebatt nr 1/1992
44. VAM »programförklaring« (jag har valt att kalla bladet som inte är märkt på annat sätt än VAM för programförklaring p.g.a. dess innehåll), bilaga till *Storm* nr 9-10/1993, vilket uppges vara det sista numret av *Storm* som utges. Nätverket lägger dock inte ned tidskriftsutgivningen utan kommer att utge en tidskrift med ett annat namn
45. Löw 1997, s. 43
46. Lodenius & Wikström 1998, s. 236
47. »Storm läggs ner«, *Info-14*, sommaren 1995, s. 6
48. Intervju, *Riksfronten Bergslagen*, juli/augusti 1994, s. 2
49. Om bristen på ekonomiska resurser stod i Anhängarbulletinen: »Tror ni att vi är gjorda av pengar? Nå, tror ni det? Det verkar som om det endast är ett fåtal arier som kan gräva i plånbokslädrer efter ett kampbidrag till rörelsen. Vet du egentligen hur mycket det kostar att få verksamheten att rulla? Allting kostar, så var nu inte en av de parasiter som inte skänker ett ruttet öre till den livsviktiga kam-
- pen. Några av oss kanske inte har så mycket, men ett par handlingar från var och en skulle betyda mycket. Tror ni att vi är gjorda av pengar?« VAM Anhängarbulletin april nr 2/1992, s. 2
50. »En kritisk tillbakablick på tidningen Storm«, *Nordland* nr 4/1995, s. 44
51. Björge 1997, s. 131
52. »Enighet är vårt lösenord«, *Blod & Ära* nr 1/1993, s. 2
53. Redaktionellt, *Blod & Ära* nr 1/våren 1997, s. 3
54. MS, sept. 1996
55. *Smålands SA-Bulletin* nr 1/1995/96
56. *Svensk flyktingpolitik ett svek mot svenskarna*, Smålands SA 1995 (i författarens ägo). Största delen av materialet i programmet synes vara hämtat från SD, Fri Information, samt Hedin, Block och Björkman. Det finns i handlingsprogrammet intressant nog mycket lite som anknyter till de rasideologiska tankarna.
57. *Smålands SA*, enkät (i författarens ägo)
58. *Smålands Stormavdelning. Handlingsprogram*, framtaget den 9 mars 1996, Smålands Storm-Avdelning, s. 2 (i författarens ägo)
59. Ansökan om medlemskap i Smålands SA 1995-106 (i författarens ägo)
60. *Stormpress*, nr 4/1996
61. »Smålands SA i Nybro«, *Wärendsbladet* nr 15/1995, s. 6
62. »Från Nybro skrives till WB«, *Wärendsbladet*, nr 7/1996, s. 7. Bårsärkarna bildades 1989 i Kalmar och har producerat två CD-skivor och två singlar, bl.a. singeln Ode to Ian och CD:n Tor Hjelpe (1994), *Skinzine-Norr* nr 2/1996, s. 26
63. »Nazistkonsert blev polisbevakad fest«, *Barometern* 24/3 1997; »Polisuppbåd mötte nazisterna i Årsjö«, *Östra Småland* 24/3 1997
64. »Kamporganer Stormpress i ny tappning«, *Stormpress* nr 9/1998, s. 4
65. »Vad är nationalsocialistisk Front«, *Den Samme Nationalsocialisten* nr 2/1997, s. 3
66. »SNSP ansluter sig«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 5
67. NSF, grundstenar i den kommande Nationalsocialistiska staten Sverige. Odat. flyghlad (i författarens ägo)
68. »Stadgar För NSF«, *DSNS* nr 1/1996, s. 3
69. Se *Budkavlen* nr 1/1995
70. *Den Samme Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 17
71. »Nationalsocialistisk Front – Gotland«, *Den Samme Nationalsocialisten* nr 2/1997, s. 11
72. »Kontakta din ortsgrupp«, *Den Samme Nationalso-*

- cialisten nr 3/1997, s. 12
73. »Kontakta NSF på din ort«, *Den Sanne National-socialisten* nr 6/1998, s. 12
 74. -75. »Vad är Nationalsocialistisk Front«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 2/1997, s. 4. Uppgift i juni 1998 från aktivist som önskar vara anonym.
 76. SÄPO Verksamhetsåret 1995/96, s. 18
 77. »NSF-gård vid Göteborg«, *Den Sanne National-socialisten* nr 3/1997, s. 7
 78. Se t.ex. Skövde Unga Nationalsocialister, klistermärke maj 1995 (i författarens ägo) Kom med i kampen; Kämpa För Sverige, flygblad juli 1995. Gruppen sålde även T-shirts och klistermärken, av egen design, Skövde Unga Nationalsocialister (informationsblad juli 1995)
 79. *Info-14* sommaren 1995, s. 6
 80. NSEAP Infoblad, Kamratföreningen kreativa nationalsocialister, nr 3-4/1996/97, s. 4
 81. »Syftet med NSEAP«, *Info Europa* nr 1/1997, s. 3
 82. Se t.ex. *Död Åt ZOG* nr 2/1995
 83. Nordisk Viking Ungdom 1994-07-21
 84. Mot kommunism och landsförräderi, Strike Force Luleå, klistermärke augusti 1994 (i författarens ägo)
 85. Se t.ex. Döda dom Röda, AGAG, klistermärke augusti 1994 (i författarens ägo); Stopp för all icke-vit invandring, samt Stoppa den mångkulturella hjärtvärtan i skolorna, klistermärken, Rasnationella Ungdomsfronten augusti 1995 (i författarens ägo)
 86. *Info-14* april 1996, s. 2 för NS-Örebro; »Kreativa NS GBG«, *Stormpress* nr 4 maj 1995 s. 6; »KNS« nr 1/1996-107, *KNS* nr 2, juni 1996-107; *Der Sieg wird unser sein*, provnummer 1996
 87. »Ny organisation!« *Blod & Ära* nr 1/1997, s. 4; *Info-14*, feb. 1997, s. 12; »Nationella Frihetsfronten«, *KNS-bladet* nr 3/1997
 88. Ledare, *Gripen* nr 1/1997, s. 3; i en notis stod följande om tidningens målsättning: »Folktribunen kan inte heller ta hänsyn till om enskilda individer känner sig kränkta av tidningens innehåll – som är allt annat än skandaljournalistik. Kollektivet, det svenska folket som helhet, är oändligt mycket viktigare än varje enskild individ«, »Svenskarnas rätt till självförsvar«, *Folktribunen* nr 1/1997, s. 2
 89. Lodenius & Wikström 1998, s. 185
 90. »Grupper som fostrar mördare«, *Expo* nr 2/1995, s. 6
 91. KL, sept. 1992
 92. Vissa studier av lokala förhållanden finns dock att tillgå, se t.ex. Sabina Almgren, Ulla Ratakeisu, Bengt Starrin, »Vi måste visa att vi inte är rasister; En studie av Vålberg med utgångspunkt från Vålbergshändelserna«, Centrum för folkhälsoforskning, *Research Report* 3/1996; Ylva Brunc, »Vålberg i nyheterna – en kamp mellan tolkningsmönster«, *Arbetsrapport nr 60*, Institutionen för journalistik och massmediakommunikation, Göteborgs universitet 1996
 93. Den vite mannens kyrka, flygblad, Kreativistens kyrka (i författarens ägo)
 94. Sarah Henry, »Marketing hate«, *Los Angeles Times Magazine* december 12/1993
 95. »Vår ras är vår religion«, *Nordland* nr 10/1997, s. 12
 96. Kreativistens Kyrka finns även i England, Frankrike och Holland. TR, juli 1991.
 97. »50 skrämmande argument som användes av kosher's konservativa för att skapa förvirring bland de kristna och beskydd åt judarna«, sammansatt av Ben Klassen och Austin Davis, övers. Sten Bergill (i författarens ägo)
 98. 1981 bildade Rydén sin första organisation, Militanta Försvarsunionen, vilken uppges ha haft fem medlemmar 1983. För notiser rörande gruppens aktiviteter se »Femtonåring greps för rasism«, *Expressen* 1/7 1981; »Zigenarfamiljen drevs bort«, *Aftonbladet* 2/7 1981.
 99. Västerländska motståndsrörelsen hade däremot ambitionen att bli en organisation, åtminstone att döma av den ansökningsblankett som Rydén skickade ut. I denna stod bl.a.: »Bäste vän av ett ljusare och kreativare Sverige; först och främst ett tack för visat intresse! Det tyder på att du, i likhet med så många andra unga och gamla medborgare bryr dig om vad som sker runt omkring dig. Och att du seriöst är intresserad av att bidra till att Vårt land – och västvärlden i stort – kan ta sig ur det pågående andliga, moraliska och sociala förfallet och ta steget in genom framtidens dörr. Jag som är grundaren av denna helt nya rörelse heter Tommy Rydén och är 20 år gammal. Har bl a studerat vid ettåriga Bibelskolan i Jönköping, och har sedan flera år verkat för ett Sverige fritt från socialism och liberalism. För mig är detta en kallelse, och jag kan försäkra dig om att jag avser att göra mitt allra bästa. Kan jag räkna med dig som medlem och medarbetare?« Västerländska motståndsrörelsen (ansökningsblankett, odaterad, i författarens ägo)
 100. Lodenius & Larsson 1991, s. 173f

101. Se t.ex. Konservativt Forum, oktober 1984 (brev 7 i författarens ägo)
102. VMR:s program, publicerat 1986 (i författarens ägo)
103. Aryan Warrior, paramilitary Newsletter publ by Tommy Rydén (odat. i författarens ägo)
104. Justitiedepartementet, ankom 1989-12-05 till ärende 89-3127
105. För Karlstad, Stockholm och Taberg, se *Racial Loyalty*, maj 1991, s. 5. För Uddevalla och Göteborg muntliga uppgifter lämnade av källa som önskar vara anonym. DT sept. 1991
106. *Stridszon*, ett nyhetsbrev för bidragsgivare, november 1993 (i författarens ägo)
107. Se t.ex. »Till Alla svenskar«, *RAHOWA* nr 2/1991 (tryck av artikel av Einar Åberg, ursprungligen publicerad 1946)
108. Rydén och David Twaland/Emilsson, den dåvarande ledaren för Karlstadsavdelningen av Kreativistens Kyrka, ingick båda i tidningen Storms ursprungliga redaktion. Se *Storm* nr 1 och 2/1990.
109. Se t.ex. *Vit Rebell* nr 2/1989
110. Visioner för framtiden, flygblad 1990
111. Rindell behöll enligt uppgift pengarna för egen del och gav en aktivist, som i sin tur var skyldig honom pengar, i uppdrag att betala ut dessa till Rydén. Denne aktivist som satt i fängelse hade dock inte pengar att göra detta. För de olika inläggen se Vitt Ariskt Motstånd, Tommy Rydén »kreativist«, brev från Peter Rindell till Tommy Rydén odat; Pengarna som försvann, odaterat flygblad från Kreativistens Kyrka (i författarens ägo)
112. »Varning för prästen«, *VAM Nyhetsbulletin* nr 3, nov. 1991, s. 4
113. Dom DB nr 584, Jönköpings tingsrätt 1990. Se även *Häxprocessen 1990-91*, pamflett utgiven av Tommy Rydén rörande rättegången.
114. Dom DB nr 3027, Göta hovrätt, 3 avd, rotel 9, 1991
115. Tommy Rydén, brev till författaren, mars 1996
116. Bäste Kreativist, cirkulärskrivelse 1992 (i författarens ägo)
118. *Stridszon*, ett nyhetsbrev för bidragsgivare, nov. 1993, s. 2
119. Cirkulär januari 1993, Ben Klassen Akademien
120. Ben Klassen Akademien, cirkulär januari 1993
121. Ibid.
122. En unik kyrka, flygblad Kreativistens Kyrka 1994
123. Se t.ex. *Racial Loyalty*, mars 1989, s. 8; april 1989, s. 9; juni 1989; okt. 1990, s. 4; maj 1991, s. 4 (I majnumret uppmanas tidningens läsare att skicka ekonomiska bidrag till Rydén för att hjälpa honom att betala böterna för hets mot folkgrupp.)
124. Jim Wickstrom blev i slutet av 70-talet talesman för gruppen Posse Comitatus, en skatteprotestgrupp, med antisemitiska och konspirationsteoretiska drag, se George & Wilcox, s. 372f
125. Fax från Tommy Rydén till författaren april 1994
126. Odat. brev från Rydén till författaren 1991
127. Information till medlemmar! maj 1993
128. Se t.ex. »En sund livsföring«, *Kvällsstunden* 19/11 1993; »Måste jag äta sex mål mat om dagen?« *B&K Sports Magazine* nr 1/1994; International News. A regular feature Courtesy. Tommy Rydén, WAR, aug. 1992; Letters to the editor, »The White Movement in Sweden«, *White Sisters* nr 5/1991
129. James A. Aho, *This thing of darkness; A sociology of the enemy*, University of Washington Press, Seattle & London, 1994, s. 50ff (cit. Aho 1994)
130. Se t.ex. »Vad som verkligen hände med den amerikanska Davidssekten«, *Stridszon; ett nyhetsbrev för bidragsgivare* nov. 1993, s. 4
131. DeVries-Institutet, april 1995, s. 2
134. Ben Klassen Akademien, internt brev, april 1993.
135. The Church of the Creator 25/3 1993, Rick McCarty
136. Kreativistens Kyrka är anhängare av eutanasi. Ben Klassen skrev själv följande om detta: »Vi Kreativister intar en annorlunda ställning till liv och död. Liksom de forna romarna tror vi att självmord under vissa omständigheter är ett värdigt sätt att dö på, snarare än att leva vidare i skam, förnedring eller fångenskap. Vi går längre än så. Vi tror att det är ett värdigt sätt att dö på utav ett flertal andra orsaker, såsom att ha kommit till beslutet att livet inte längre är värdefullt. Trots allt så fick vi inte vara med och bestämma om och när vi skulle födas. Så nog har vi all rätt att bestämma när och om vi skall dö. Vem är mer kvalificerad att fatta det beslutet än var person för sig. Naturen har en lösning och det kommer en tid i en människas liv, då döden är den slutgiltiga, ultimata och enda lösningen.« *Liv, död, odödlighet*, pamflett, Kreativistens Kyrka, juli 1991
137. »Bäste vän av religionen Kreativitet«, utskick 1993

- (i författarens ägo). Klassen begravdes i närheten av sitt hem och COTC:s farm, se August 12, Fellow Creators, Dr Rick McCarty.
138. DeVries-Institutet, april 1995, s. 1
139. Judes Rick McCarty upplöser COTC (utskick i författarens ägo); Stridszon, Ett nyhetsbrev för bidragsgivare nov. 1993, s. 11
140. COTC; August 12 1993, Dr Rick McCarty, PM, Bäste vän av religionen Kreativitet, Tommy Rydén, augusti 1993. DeVries-institutet är uppkallat efter författaren till boken *Salubrious Living*, som är en sorts hälsoguide för COTC. För information om institutet se Lite Information, broschyr vintern 1993; Till er föräldrar, är vi nazister? Flygblad feb. 1994
141. Mullsjö odat. 1997, brev till författaren från Tommy Rydén
142. Ansökan om medlemskap i den reorganiserade Kreativistens Kyrka, flygblad juli 1994
143. Jeffrey Kaplan, »Right Wing Violence in North America«, i *Terrorism and political violence*, vol. 7, Spring 1995, nr 1 (cit. Kaplan 1995)
144. Se kapitel 1
145. DeVries-institutet: Aktuell information om antropologi och socialdarwinism, juli/augusti 1995
146. Intervju via e-post med COTC-Sverige, mars 1997
147. I sitt första utskick som partiledare skriver han bland annat följande om det nya partiet: »Som nybliven partiledare kan jag inte lova er stora framgångar den första tiden, men jag kommer i ord och handling försöka föregå med gott exempel och med er hjälp lansera Hembygdspartiet som ett ideologiskt radikalt men samtidigt professionellt politiskt parti. Vi ska inrikta oss på kvalitet i stället för kvantitet när det gäller värvandet av medlemmar. Värva nya medlemmar och nytt folk, i stället för att »sno« medlemmar från varandras grupper. Våga gå vår egen väg i stället för att försöka samla »alla« under ett och samma tak! Tommy Rydén blir partiledare för Hembygdspartiet, Informationsblad från Hembygdspartiet, sommaren 1996, s. 2
148. Information Mullsjö den 13 april 1997 (i författarens ägo)
149. Se t.ex. Rashygien, 1991
150. Gbg, sept. 1991
151. »Vår ras är vår religion«, *Nordland* nr 10/1997, s. 13
152. »Kampen bakom galler«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 14f; »Kämpar bakom galler«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 17
153. Se t.ex. »Stöd våra ariska bröder«, *VAM Medlemsforum* juni 1992, s. 1
154. »Propaganda och värvning«, *VAM Anhängarbulletin* mars nr 2/1992, s. 3f
155. Grynings redaktion bestod av tre fängslade svenska aktivister och en amerikan, Gary Jarbrough. *Gryning* nr 2/1993; *Wärendsbladet* nr 11/1993; *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 2. Det finns dokumenterade fall av aktivister som i fängelset överfallit och miss-handlat invandrarfångar (Eskilstuna Tingsrätt, Dom DB 689 B 729/91), och aktivister har blivit förflyttade till andra fängelser efter att ha bedrivit rasistisk agitation innanför murarna. Uppgifter från personer som önskar vara anonyma.
156. Jonas Ledin, Ledare, *Gryning* nr 3/1994, s. 2
157. Den Ariska Frihetsfonden, flygblad dec. 1993
158. *Blod & Åra*, nr 2/1994, s. 10
159. »Frihetsrock«, *Nordland* nr 1/1995, s. 15
160. »Jo det är det ju, det har dom ju nästan i alla länder sånt där. Här i Sverige har vi kommit ut nu för att det har ju varit dålig ordning tidigare. Det har bildats av dom som suttit inne själva tidigare som har sett hur viktigt det är«, MS, juli 1994
161. *Rädda den vita rasen*, s. 21
162. MS, sept. 1994
163. »Rock för fred och frihet«, *Nordland* nr 5/1996, s. 15
164. »Sedan tidernas gryning har det alltid funnits män, som vågrat svälja lögnen när de smakat sanningen«, *Nordland* nr 6/1996, s. 60
165. »Gula Korset – nationalistens stöd«, *Info-14* mars 1996, s. 4
166. *Midgård-Bulletinen*; för demonstrationen etc. se kapitel 14
167. *Valhall* nr 6/1996, s. 2
168. »Fånghjälpen från Gula Korset«, *Den Samme Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 3
169. »Prisoners of war«, *Berserker* nr 1/1997, s. 3
170. »Kort och gott; nyheter från den vida vita världen«, *Nordland* nr 6/1996, s. 7
171. »Vi hedrar D.K.«, *Storm* nr 9-10/104, s. 8
172. *Ariska Brödraskapet* (organ För Ariska Brödraskapet och Combat 18), nr 1/1997
173. »Brevvänner«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1996, s. 8
174. »Support the prisoners«, *Berserker* nr 2/1997, s. 12f
175. *Ariska Brödraskapet*, nr 1/1996, s. 11
176. -177 Tidningen skrev: »Dagens maktthavare ignorerar oss. De hänflinar åt våra demonstrationer. De

- skapar lagar och regler när det passar dom. Inget som görs i dagsläget biter på dessa fosterlandshatare. Vad som krävs är direkta brutala aktioner mot de som styr vårt rike.» »Väpnad kamp«, *Ariska Brödraskapet* nr 2/1996, s. 6
178. I en deklaration i gruppens engelskspråkiga tidning heter det om justitieministern: She has along with other scum in the Government for a long time terrorized nationalist prisoners, bikers etc and it is about time the scum will get something back! (You can get almost everything for money, but their blood will be our compensation!!) »The repayment has started!« *Berserker*, nr 2/1997, s. 11
179. Gula korset informerar, bilaga till *Info-14* aug. 1997
180. »Integration eller segregation?« *Ariska Brödraskapet* nr 1/1996, s. 9; »Vårdrapport om flyktingar«, *Ariska Brödraskapet* nr 2/1996, s. 3
183. För att få hjälp av SRF krävs enligt uppgift att en person tillhör en nationell organisation som betalar en försäkringspremie varje månad till SRF, se Svenska Rättsförbundet, *Stormpress* nr 5/1996, s. 11
184. »Den ariska frihetsfonden«, *Valhall* nr 5/1995, s. 10; »Bakom svenska gardiner i Tyskland«, *Gryning* nr 3/1994, s. 3; »Byron de la Beckwith, 75-åringen som aldrig låter sig tystas«, *Nordland* nr 6/1996, s. 15; »Kampen hårdnar i Norge«, *Info-14* juni/juli 1996, s. 7; »POW, Kort & gott«, *Info-14* februari 1997, s. 5; »Kämpar bakom galler«, *Storm* nr 2/1990, s. 14; »Hell Orden«, *VAM Nyhetsbulletin* nr 2/juli-augusti 1991, s. 2; »Vit Solidaritet«, *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 15; »AWB prisoner of war list, Sydafrika«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 10
185. »Bortglömd«, *Storm* nr 2/1990, s. 10
186. »Skriv en uppmuntrande rad«, *Info-14*, okt. 1995, s. 2
187. Stödet till utländska fångar kan dock vara förknipat med vissa problem, Matti Sundquist berättar till exempel om en kontakt i USA: »Jag har jävligt mycket kontakter runt i världen och det är ju med många som sitter i fängelse, särskilt i USA ... det är en som jag har kontakt med som fick dödsstraff egentligen men det vart ju omvandlat sen. Vi fick brev från nån där som ville att vi skulle samla ihop nio band som kunde donera femhundra dollar var så att han kunde få upp sitt fall.« »Bakom svenska gardiner i Tyskland«, *Gryning* nr 3/1994, s. 3
188. *Resistance Records Electronic Newsletter* vol. 2, no. 20, 6/5 1996
189. Se t.ex. upprop till stöd för identitetspastorn Wayne Monin, som kämpar för att fångar skall få tillgång till den vite mannens bibel, samt att Monin skall tillåtas att predika i fängelset, *Resistance Records Newsletter* vol 2, no 20, 6/5 1996
190. »Frige Gerhard Lauck«, *Nordland* nr 10/1997, s. 7
191. »Klas Lund, var hälsad!« *Storm* nr 5-6/1991, s. 12
192. Lööw 1995:1
193. Exklusiv intervju med utgivarna av tidningen Werwolf, *Flashback* nr 4/5 1997, s. 100
194. »Werwolf – nu även på Internet«, *FNA*, 45, vol 2, no 27, 1 juli 1996
195. Lööw 1995 :1
196. »Werwolf återuppstånden«, *Info-14* okt. 1995, s. 6
197. »Det är dags att bannlysa Werwolf«, *Nordland* nr 4/1995, s. 44
198. Se t.ex. »Miljöpartist vill bekämpa VAM«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 4; »Hatets apostlar«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 10; »Med lögnen som vapen, från personregistret«, *Storm* nr 9-10/104, s. 6f
199. »ZOG:s hantlangare«, *VAM Medlemsforum* juni 1992, s. 1
200. I Tyskland kallade sig gruppen länge Sicherheits-Dienst eller Referat für Sicherheit. »Anti-antifa utgiver nazistiske dødslistor«, *Demos* nr 39/1995, s. 10; »Forsyningslinie Nord«, *Demos* 1995, s. 45
201. »Anti-antifa utgiver nazistiske dødslistor«, *Demos* nr 39/1995, s. 10
202. MS, juli 1994
203. »Intervju med den svenska nazismens underrättelsetjänst«, *Flashback* 4/5 1997, s. 98f
204. Anti-AFA, 1995 (i författarens ägo)
205. »Beställ Anti-antifa T-tröja«, *Valhall* nr 5/1996, s. 15
206. <http://www.ns88.bayside.net/antifa/nyheter.htm>
207. »Intervju med den svenska nazismens underrättelsetjänst«, *Flashback* nr 4/5 1997, s. 98f
208. Se t.ex. »Anti-AFA informerar«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 7; notiser, *Valhall* nr 6/1996, s. 11
209. »Anti-antifa«, *Info-14* feb. 1997, s. 3
210. »Tips till Anti-Antifa«, *Info-14* aug. 1997, s. 2
211. »Inledning«, *Werwolf* nr 1/1995, s. 2
212. »Riksfronten ej ansvarig för dödslistorna«, *DSF* nr 1/1996, s. 7

213. Bandad intervju med Leif Larsson, aug. 1996 (cit. LL, aug.1996)
214. »Motståndarsida«, *Smålands SA-bulletin* nr 3/1996
215. »Hatkampanjen mot rasmedvetna«, *Smålands SA-bulletin*, nr 1/1995, s. 2; se även »Motståndarsida«, *Stormpress* nr 5/1996, s. 10
216. »Att skapa arbetsro för en vit framtid«, *Valhall* nr 2/1995, s. 2
217. »Tävlingen har börjat«, *Info-14* maj 1996, s. 1
218. *Info-14* maj 1996, s. 4. På liknande sätt skriver Den Sanne Nationalsocialisten, t.ex. i nr 3/1997, s. 11
219. »Mordbrand , razzia mm hos NA:s Café«, *Info-14* juni/juli 1996, s. 1
220. »Svenska patrioter. Nu får det vara nog«, *Nordland* nr 6/1996, s. 36
221. Se t.ex. »Nazistdåd mot tidning«, *DN* 5/6 1996; »Yttrandefrihetens fega vandaler«, *DN* 6/6 1996; »Attentat utreds inte«, *DN* 6/6 1996; »Nazisterna ska inte tysta Expo«, *Aftonbladet* 7/6 1996; »Aldrig kan vi tystas«, *Expressen* 7/6 1996; »Peter Englund, handla nu«, *Expressen* 7/6 1996; »Skräcken har nått etablissemangen«, *DN* 7/6 1996; »Utredningarna tas upp igen«, *DN* 7/6 1996
222. »Hotad tidning tystas inte«, *DN* 7/6 1996
223. »Mordbrand, razzia mm hos NA:s Café«, *Info-14* juni/juli 1996, s. 1
224. Heléne Lööv, »Kampen som livsform – Om rasideologer och anti-rasister«, i *Det obegripliga våldet – forskare om ungdomar och våld*, Källa 46, FRN, Solna 1995, s. 71 (cit. Lööv 1995:11)
225. »Till kamp för seger«, *Stormpress* nr 4 maj/1996, s. 2
226. »Det onda behöver inte vara för evigt«, *Nordland* nr 6/1996, s. 4
227. »Vi bevarar din anonymitet«, *Nordland* nr 6/1996, s. 33
228. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
229. »Bilsäkerhet för politiska soldater«, *Stridszon*; ett nyhetsbrev för bidragsgivare, nov. 1993, s. 3
230. »Säkerhet är A och O i kampen«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 12
231. »Vid konfrontation mot ZOG«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 5
232. Combat 18 betyder fritt översatt »stridsgrupp Adolf Hitler«, 18 syftar på den första och åttonde bokstaven i alfabetet, sifferkoder av denna typ är som framgått tidigare ett vanligt förekommande inslag i gruppernas kodspråk
233. »Anti-Antifa utgiver nazistiske dödslistor«, *Demos* nr 39/1995, s. 10
234. »De politiska grupperna«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 7
235. Titeln syftar på de tyska nationalsocialisternas misslyckade kuppförsök 1923
236. Se t.ex. *Putsch*, sept./okt. 1995
237. Se t.ex. Combat 18, *International Redwatch* issue 1
238. Harald Covington har i årtionden varit aktiv i den amerikanska Vit Makt-världen, framför allt som skribent. 1980 blev han ledare för Nationalist Socialist Party of America. Han kom snabbt att låta tala om sig när han ställde upp i ett lokalt val till allmän åklagare och fick otroliga 43 % av rösterna. Hans succé inom rörelsen kom dock att bli kortlivad, då han i samband med rättegångar mot medlemmar av NSPA och Ku Klux Klan blev misstänkt för att vara en agent för polisen. 1981 utnämnde han den då 29-årige Michael Allen till sin efterträdare och försvann kort därefter. Han var under några år bosatt på Isle of Man, innan han återvände till USA. Han utger nyhetsbrevet *Resistance*, se George & Wilcox 1993, s. 361f
239. »Sanningen om Combat 18«, *Info-14*, april 1996, s. 4
240. »Blood & Dishonour«, *Resistance* 21/ 6 1996. Deklarationen trycktes även i *Nordland*, se George Eric Hawthorne, »Blod betyder ingenting utan ära«, *Nordland* nr 6/1996, s. 17
241. »C 18 update«, *Resistance Records*, 1996-09-11, pren. vol. 2, no 27
242. »David Lane on Combat 18«, *Resistance Records* 1996-09-14, pren. vol. 2, no. 28
243. »A Message from Scotland«, *Resistance Records*, pren. vol. 2, no. 32, 21/10 1996
244. »En kamp, en seger«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 10
245. »Ära, sanning och lojalitet«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 6f
246. »Attentat mot nationell butik«, *Nordland* nr 9/1997, s. 6
247. »Hell Kamrater«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 2
248. »Unity concert«, *Berserker* nr 1/1997, s. 4
249. »Ära åt fångslade kamrater«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 12
250. »Hell Kamrater«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 2

251. »Brothers and sisters«, *Berserker* nr 2/1997, s. 2
252. Sveaborgsorder nr 20/1943 *Sveaborg*, julnummer 1943
253. »Hur den nationella valkartellen slutligen krossades«, *Stormvasen* nr 12/1944, s. 4
254. »Vem är vem i folkfronten; Den angloriska propagandans förgrundsfigurer i Sverige – en biografisk förteckning«, *Svea Rike*, Stockholm 1943, s. 7
255. Se vidare kapitel 1
256. »Öga för öga, tand för tand«, *Den sanne National-socialisten* nr 3/1997, s. 11
257. »Angående blaskan EXPO«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1997, s. 5
258. <http://www.ns88.bayside.net/antiafa/>

Kapitel 4

1. Lodenius & Larsson 1991, s. 98. För Leif Larsson se vidare kapitel 1.
2. Katrineholm, Malmö, Perstorp, Göteborg, Uppsala, Stockholm, Sundsvall och Karlstad, LL dec. 1991
3. Lodenius & Larsson 1994, s. 101
4. LL, aug. 1996
5. Lodenius & Larsson 1994, s. 101
6. Föreningsnyheter, *Sveriges Framtid* nr 3/4 1990, s. 10
7. LL, dec. 1991
8. Uppgiftslämnare som önskar vara anonym
9. LL, dec. 1991
10. Bandad intervju med Per Engdahl, april 1992 (cit. PE, april 1992)
11. JK Beslut, angående åtal för tryckfrihetsbrott, 1991-06-05, Dnr 633-91-30
12. Stockholms Tingsrätt avd 8:2, mål nr B 8-14-91 Akttbilaga 19, förberedande förhandling, Stockholm 1991-08-28 (bilaga förundersökningen i målet)
13. Stockholms Tingsrätt avd. 89, Dom nr DB B 8-14-1991, 1992-03-07
14. Det fanns dock kraftiga antisemitiska inslag i FSF, se kapitel 9
15. Leif Larsson hävdar bl.a. följande: »Vi vill hålla en låg judeprofil om man säger så ... Det är en sak som måste arbetas fram. Men jag kan säga att det finns väldigt fanatiska judemotståndare inom organisationen och det finns folk som vill ta det lite lugnare, och där finns faktiskt jag med, är den som försöker lugna ner kanske. Men det finns nog folk som tycker att Zyklon B kan komma att användas igen för att göra slut på dom alla.« Larsson påstår även att de försöker undvika att tala om judar i sina publikationer, LL, dec. 1991
16. Se t.ex. »Rädda det som räddas kan«, *Sveriges Framtid* nr 3/4 1990, s. 3f
17. Se t.ex. »Behövs FSF?« *Sveriges Framtid* nr 1-2/1992, s. 7
18. LL, dec. 1991
19. PE, april 1992
20. »Alltid finns du kvar hos oss!« *Rikslarm* 3/1994, s. 14, 16
21. TM, aug. 1991
22. Ibid.
23. Medborgarhuset 30/11 1991, deltagande observation
24. LL, dec. 1991
25. Samtal med Torulf Magnusson, jan. 1996
26. LL, aug. 1996
27. Se t.ex. »Är det verkligen fred vi vill ha?« *Rikslarm* höstnummer 1992, s. 4, 7; »Tills döden skiljer oss åt«, *Rikslarm* höstnummer 1992, s. 9; »Sions Lakejer«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 4; »Rashygien – en självklarhet för varje civilisation som vill överleva!« *Rikslarm* nr 3/1994, s. 5f, »Den vita nationens förfall«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 13f
28. Se t.ex. Ledare, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 2; »Anti-AFA informerar«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 7
29. »Anarkister på våldsoffensiv, nationalister på defensiv«, *Rikslarm* nr 1/1994, s. 5
30. *Rikslarm*, hösten 1992, s. 2. I februari 1994 hade Riksfronten etablerat sig i fem distrikt: Stockholm, Linköping, Göteborgs och Bohus län, Bergslagen och Skåne. Riksfronten hade även beslutat att skapa en frontorganisation och en kvinnoorganisation. Brev till författaren, Linköping, 4 februari 1994, TM
31. Verksamhetsrapport, *Rikslarm* höstnummer 1992, s. 11
32. Under 1993 skickas t.ex. ett flygblad ut, med uppmaningar om att stödja verksamheten och skänka pengar till administration och propagandamaterial, se Hjälps Riksfronten att nå ut till svenskarna, flygblad 1993 (i författarens ägo). Se även, Vi beklagar ... Cirkulärskrivelse 1993 (i författarens ägo). I cirkulärskrivelsen står bl.a. följande om de problem som rörelsen drabbats av: »Riksfronten har under det senaste halvåret tappats med en rad problem, såväl inom som utom Rörelsen. Till att börja med så är vi en till 100% ideell organisation. Vi är alltså helt och hållet beroende av våra medlemmars och

- sympatisörers goda vilja och privata ekonomi ... Därtill kommer även det faktum att Riksfronten aktivt motarbetas av hela det politiska etablissemang, media inkluderat. Politiska polisen (SÄPO) tar varje tillfälle att hota och skrämma enskilda till passivitet. Fanatiska nykommunister gör allt för att kartlägga oss, för att senare på de mest lumpna och billiga sätt trakassera, hota och hetsa. Kort sagt, fiender lider vi ingen brist på!»
33. Se t.ex. Sprid det nationella budskapet vidare, flygblad och beställningslista 1993 (i författarens ägo)
 34. Riksfronten, Program för 2000-talet, Stockholm sept. 1993, s. 10 (cit. RF-program)
 35. Sverige är ockuperat! Vårt folk är utrotningshotat! Vad tänker du göra? flygblad RF (i författarens ägo)
 36. Organisationens verkställande organ består av Riksledaren, Rikspropagandachefen, Riksskattmästaren och Chefen för säkerhets- och underrättelsetjänsten. Vidare var RF uppdelat i *distrikt*, som motsvarar ett län eller landskap, *kretsar* som motsvarar del av län eller landskap, *orter*, vilket är det samma som kommun eller stad, samt *block* vilket utgörs av stadsdelar eller byar, se Detta är Riksfronten, cirkulärskrivelse dec. 1993, i författarens ägo
 37. Lööw 1990:1. Se kapitel 5
 38. Se t.ex. »Kamrat!» *Rikslarm* nr 1/1994, s. 3
 39. »Riksfronten ställer inte upp i valet i höst!» *Rikslarm* nr 3/1994, s. 3
 40. Verksamhetsrapport, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 3
 41. Kontakta din lokala RF-avdelning, flygblad, december 1995. Avdelningen i Huskvarna utgav en egen tidskrift, *Revelj*
 42. Tidningen hette innan tiden 1938 Den Svenske Nationalsocialisten. Därefter Den Svenske Folksocialisten.
 43. Samtal med Torulf Magnusson, jan. 1996
 44. Se t.ex. *Riksfronten Bergslagen*, juli/augusti 1994, och sept./okt. 1994
 45. Ledare, *Riksfronten Bergslagen*, september/oktober 1994, s. 1
 46. Detta från nr 4/1995
 47. *DSN* nr 1-4/1995
 48. Se t.ex. »Intervju med Marcus Bischoff, tysk aktivist» i *DSN* nr 3/1995, s. 3f; »Fängslad kamrat söker brevkontakt», *DSN* nr 4/1995, s. 5; »Intervju med Gottfried Kussel, österrikisk aktivist», *DSN* nr 4/1995, s. 7
 49. Lange m.fl. 1997
 50. Ledare, *Den Svenske Folksocialisten*, nr 3/1995, s. 1
 51. Inbjudan
 52. *Freie Stimme*, nr 7/1995, s. 23. I annonsen uppges även att Hembygdspartiet är gruppens parlamentariska fraktion.
 53. »FA & KG», *Den Svenske Folksocialisten*, nr 3/1995, s. 4
 54. Heléne Lööw, »Tant Brun – män och kvinnor i vit makt-världen och i de nationella leden 1930-1992», *Historisk Tidskrift* nr 2/1992, s. 554 (cit. Lööw 1992)
 55. Folksocialistisk Samling; det enda alternativet, FS förlag, januari 1997
 56. Ledare, *DSF*, nr 1/1997, s. 2
 57. »Riksfronten – Folksocialistisk samling går i graven», *Frihetsbrevet* nr 6, 8/5 1997
 58. »Slutstriden har börjat», *Info-14*, feb. 1996, s. 5
 59. »Nationella Alliansen förenar», *Info-14* februari 1996, s. 6
 60. »Trogna kämpar för NA», *Info-14*, februari 1996, s. 6. Den Göteborgsbaserade tidningen Valhall börjar även ta in annonser för NA, se *Valhall* nr 5/1996, s. 5
 61. »Nationella Alliansen», *Wärendsbladet* nr 1/1996, s. 4
 62. Se annons, *Info-14* maj 1996, s. 3
 63. Uppgiftslämnare som önskar vara anonym, april 1996
 64. En presentation av Info-14, *Info-14* feb. 1996, s. 6. »SUNS går i graven», *Info-14* april 1996, s. 2
 65. »Alliansen startar upp i Skåne», *Info-14* juni/juli 1996, s. 3
 66. »NA mot sänkningen av A-kassa», *Info-14* feb. 1996, s. 6
 67. »Protest mot invandring och våld», *Info-14* april 1996, s. 1
 68. »NA-möte i Stockholm», *Info-14* mars 1996, s. 3
 69. »Du gamla, du fria», s. 2 och Christopher Ragne, s. 26, *Nordland* nr 5/1996
 70. »Bli aktiv och kämpa för Sverige», NA flygblad 1995/96 (i författarens ägo)
 71. DeVries-institutets sommarinformation, 1996
 72. »Bäste Christopher», brev från Tommy Rydén 22 maj 1996
 73. Uppgift från aktivist som önskar vara anonym, aug. 1996
 74. Uppgift från aktivist som önskar vara anonym, aug. 1996. I *Flashback* uppges i september 1996 att alla NA:s postboxar och postgirokonton är

- avslutade, »Nationella Alliansen finns inte längre«, FNA, 54 960902
75. *Info-14* februari 1997, s. 1
 76. Till distrikts- och lokalavdelningar, Sven-Erik Sandström, 24/10 1941
 77. Uppgift baserad på mötes- och aktivitetsredovisning i *Vägen Framåt* 1945–1950
 78. En betald annons, GHT 19/1 1948. »Regeringsrätten gav åter Nysvenskarna rätt«, *Vägen Framåt* 18/1 1948
 79. *Nation und Europa* utges fortfarande
 80. Den tyske stornazisten Naumann samarbetade med Malmöcentralen, *Folkviljan* 7-133, okt. 1954. I samband med gripandet av de holländska medlemmarna sände Engdahl ett telegram till det holländska utrikesdepartementet i vilket han förklarade att han som ansvarig för förbindelsebyrån kunde försäkra de holländska myndigheterna att ESB:s målsättning aldrig varit nazismens återinförande. Han erbjöd sig även att komma till Amsterdam för att personligen informera de holländska myndigheterna.
 81. Detta framgår vid en genomgång av *Vägen Framåt* 1950–1960, i vilken mötesaktivitet och antal lokalavdelningar redovisats
 82. Armas Sastamoinen, *Nynazismen*, Federativs förlag, Stockholm, 1966, s. 26 (cit. Sastamoinen 1966)
 83. Se t.ex. »Fascistkoteri provocerar splittring bland författarna«, *Ny Dag* 1-5/12 1972
 84. Lena Ellerstam, Carina Lund & Thina Rolén, Nazist – jag? Självständigt arbete C-kurs i socialt arbete med psykosocial inriktning, Högskolan i Östersund, maj 1982, s. 77 (cit. Ellerstam m.fl. 1982)
 85. För Engdahl och FSF, se ovan avsnitt om FSF.
 86. Wärenstam 1970, s. 134–139
 87. Detta kan delvis ha sin grund i att den tidigare ordföranden för SNF Elmo Lindholm och partiets vice ordförande John Gustafsson i augusti 1940 ersattes av Sven-Erik Sandström och Per Engdahl. Eftersom Sandström var en svag ordförande gav detta den mer tyskorienterade Engdahl ett friare handlingsutrymme och ett större inflytande över partiets politik, Löw 1990:1, s. 110
 88. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
 89. »De förlorade åren«, *Nationell Tidning* nr 2/maj 1989, s. 11
 90. »Tidningen Fria Ord nedlagd«, *Nordisk Kamp* nr 1/1982, s. 9
 91. »Idékompedium«, Sveriges Nationella Förbund, 1973, s. 2
 92. Information från Sveriges Nationella Förbund, Riksorganisationen – nov. 1987, s. 6 (Hedengård-fraktionen)
 93. Lodenius & Larsson 1994, s. 113
 94. »Efter 40 år«, *Vägen Framåt* nr 4/1980
 95. Se t.ex. Program för Nysvenska rörelsens riksstämma och Förbundsstämma med Sveriges Nationella Förbund 21–23 maj 1983. Vid stämman talade en rad företrädare för de olika organisationerna.
 96. »Hamacher – ett orakel« *Nationell Tidning*, nr 2/ maj 1991, s. 7
 97. Information från Sveriges Nationella Förbund, Riksorganisationen – nov. 1987, s. 6 (Hedengård-fraktionen)
 98. »Hamacher – ett orakel«, *Nationell Tidning*, nr 2 maj 1991, s. 7
 99. »Joint Swedish/NSDAP-AO Newspaper Launched«, *The New Order* nr 93, juli/aug. 1991, s. 1
 100. »Nationalsocialistisk Världsoffensiv«, *Sveriges Nationella Förbund*, nr 11/ våren 1992, s. 1
 101. »Goodbye Lauck«, *Demos* nr 39/1995, s. 17f
 102. »Till läsekretsen«, *Sveriges Nationella Förbund*, nr 9, hösten 1991, s. 2
 103. »Till läsekretsen« *Sveriges Nationella Förbund*, nr 10, vintern 1991/92, s. 2
 104. Kammarrätten DB nr 2744/1985
 105. Till Kammarrätten i Stockholm, Stockholm den 8 december 1986, Ulf Hamacher (Kammarrätten i Stockholm ink 86-12-09 mål nr 008163)
 106. 67:c och 68:c sammanslagna förbundsstämmor hållna å Koppartälten, Haga, lördagen den 16 april 1983 kl 13.30–17.30 (kopia av protokoll i författarens ägo)
 107. »Notiser om nonkonformismen«, *Aktinform* nr 1/ 1995, s. 7

Kapitel 5

1. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
2. »Propaganda och värvning«, *VAM Anhängarbulletin* mars nr 2/1992, s. 3
3. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
4. MS, juli 1994
5. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, sept. 1992
6. »Födelsen av VAM«, *Storm* nr 9-10/104, s. 10
7. »Nietzsche – Klassen – Hitler«, *RAHOWA* nr 1/

- 1991, s. 6
8. Krograsist, Storm, CD Hell Seger, Ragnarock Records 1995
9. »Vit och aggressiv«, *Blod & Åra* nr 3-4/1993, s. 8
10. »Krograsister«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1996, s. 6
11. »Vi är morgondagens röst«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 14
12. »Total intern disciplin«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 5
13. *Död Åt ZOG*, nr 2/1995, s. 4
14. Fax till författaren från Rydén, juli 1993
15. Fax till författaren från Rydén, okt. 1992
16. Förverkligandet av Platons väktarklass, DeVries-Institutet mars 1995 (i författarens ägo)
17. »I kraft av enighet – lägges grunden till en idérörelses framåtskridande«, *Nordland* nr 7/1997, s. 2
18. »Föreskrifter för aktivister«, *Rädda den vita rasen*, s. 4; »Ideologi och sundhet«, *Storm* nr 4/1991, s. 5. I Info-14 stod det t.ex. om det faktum att de som uppträdde i TV som företrädare för rörelsen kanske inte alltid helt höll måttet: »Vi har fått se vuxna människor skämma ut sig genom att slänga cyklar omkring sig såsom det skedde i dokumentären 'E-tuna skins'. Vi har fått se folk supa ner sig och patetiskt sluddra om raskig samtidigt som de skändar Adolf Hitlers minne genom att säga att de skall gå i hans fotspår.« »Därarnas paradis«, *Info-14* augusti 1997, s. 2f
19. »Carlbergs stjärtgossar«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 14
20. »Brännvin eller revolution?« *Storm* nr 7-8/1992, s. 20
21. »Mycket snack och liten verkstad«, *Valhall* nr 5/1996, s. 17
22. »Tiga eller dö«, *Valhall* nr 4/1995, s. 16
23. »Så ligger det till«, *Skinzine-Norr* nr 2/1996, s. 14
24. Se t.ex. Ledare, *Stormpress* nr 5/1996, s. 2
25. »Bästa Rasfränder«, *Nordland* nr 9/1997, s. 28
26. Vinterinformation från DeVries-Institutet 1995/96
27. Se t.ex. »Kamrat i frivärn 1«, *Trumvirveln*, nr 2/1944, s. 1
28. »Kamratskap – vår rörelses grundval!« *Ungdomsfronten* nr 3-4/1942, s. 4
29. Se t.ex. *Stormfacklan*, 1 juni 1936, s. 5; »Demokratiskt nöjesliv är tarvlighetens vällust« *Stormfacklan* 22/10 1938, s. 1
30. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
31. DT, sept. 1991
32. Dessa frågor kommer även att beröras i kapitel 7.
33. Föreskrifter för aktivister, *Rädda den vita rasen*, s. 4
34. Detta är Riksfronten, cirkulärskrivelse, dec. 1993, i författarens ägo.
35. TM, aug. 1991
36. »Regler för medlemskap i NSF«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 4
37. Lööw 1993:1
38. »Rikta hatet rätt«, *Nordland* nr 4/1995, s. 4
39. MS, sept. 1996
40. »Sveriges rubrikers lag«, *Valhall* nr 4/1995, s. 21. I Nordland hette det: »Vi måste stödja varje sund form av nationalism och fördöma de krafter som sätter nationalismen i dålig dager. Det finns ingen som helst plats för sekter som Combat 18 eller Kode-mördare i den nationella rörelsen. Vi nationalisterna måste alltid tänka på konsekvenserna av vårt agerande; hur våra handlingar påverkar rörelsen. Vi måste växa oss starkare, bli större – och här läggs ett stort ansvar på den enskilde individen.« »Det onda behöver inte vara för evigt«, *Nordland* nr 6/1996, s. 4
41. Med anledning av er rapportering den 24:e (sic). Fax till TV 4 från Tommy Rydén.
42. »Realistisk kamp – inte destruktiv och orealistisk«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 69
43. »17 augusti 1996, Segerns dag!« *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 8
44. »Sverige åt svenskarna«, *Nordland* nr 9/1997, s. 33
45. Brev till författaren från Riksfrontens KG, maj 1995
46. »Revolutionära fantasier«, *Gryning* nr 3/1994, s. 12f
47. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, mars 1992
48. MS, juli 1994
49. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
50. I Storm heter det t.ex.: »VAM är som en enda stor familj bestående av rasbröder och systrar som är varandra trogna till 110%. Om någon förräder familjen så betraktas personen därefter som fiende.« »Vår ras är vår framtid«, *Storm* nr 4/1991, s. 16
51. Lööw 1995:1
52. Levnadsregler, *Rädda den vita rasen*, s. 18f
53. »Död åt alla blonda jävla vikingar«, *Nordland* nr 5/1996, s. 4
54. »Folkets Resning«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 6
55. »Kampen mot ZOG«, *Storm* nr 11/105, s. 7
56. Lööw 1993:1

57. »Ideologi och sundhet«, *Storm* nr 4/1991, s. 5
58. »Kunskaper är livsviktiga«, *VAM Anhängarbulletin* juli-aug. 1992 (103), s. 4
59. Så du vill starta ett raskrig eh? Flygblad 1991 (i författarens ägo)
60. »VAM-nätverkets framtida uppbyggnad«, *VAM Anhängarbulletin* mars nr 2/1992, s. 2
61. »Hoppet om en bättre framtid«, *Nordland* nr 3/1995, s. 3
62. »Brevlådan«, *Nordland* nr 4/1995, s. 54
63. Se t.ex. Ben Klassen Akademin, cirkulär januari 1993
64. »Så här kan du hjälpa frihetskampen«, *Nordland* nr 2/1995, s. 8
65. »Vad innebär egentligen svensk patriotism?« *Nordland* nr 3/1995, s. 8
66. »Det globala nätverket«, *VAM Nyhetsbulletin* nr 2, juli-augusti 1992, s. 4
67. För annonser och artiklar se t.ex. *Einherjer* nr 1/1996; »Vår framtid eller ingens«, *Vikingen*, tillägna Norges Ungdom, nr 2/1992, s. 12; »600 Swedish members of VAM take to the streets of Gothenburg. Sweden in a massive show of defiance to ZOG«, *The Order* (England) nr 10, s. 5; *Fritt Forum* nr 4/1996, s. 14; »Aktuell debatt om förbud«, *Fritt Forum* nr 2-3/1996, s. 5
68. Se t.ex. »Enighet – styrka – resultat«, *Vikingen* nr 6-7/1993
69. »White Pride World Wide«, *Nordland* nr 1/1995, s. 7
70. »En hälsning från George Hawthorne«, *Nordland* nr 5/1996, s. 7
71. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
72. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
73. »Vår tro ger oss rätten att handla«, *Werwolf*, nr 1/1991, s. 3
74. Se t.ex. »Om Smålands SA«, *Stormpress* nr 7/1997, s. 12
75. TR, juli 1991
76. »Kyrkans syn på lag och ordning«, *RAHOWA* nr 1/1991, s. 12
77. Ben Klassen Akademin, cirkulär januari 1993
78. »Alternativa media«, *Nordland* nr 6/1996, s. 27
79. »Startsignalen har redan gått«, *Nordland* nr 6/1996, s. 83
80. »Att skapa arbetsro för en vit framtid«, *Valhall* nr 2/1995, s. 2
81. »För fosterlandet måste vi slåss«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1996, s. 7
82. Se t.ex. »En av RF:s talesmän trakasserad!« *DSF* nr 1/1996, s. 4-5; »Polisen och posten i nytt samarbete. P-post!« *DSF* nr 1/1986, s. 7; Ledare, *Skinzine-Norr* nr 2/1996, s. 2f; »Så förföljs rasister, liberalernas hemliga registrering protokollen som avslöjar!« *Valhall* nr 6/1996, s. 22f
83. Tommy Rydén, brev till författaren, okt. 1991
84. »Framtiden tillhör oss«, *Nordland* nr 9/1997, s. 24
85. Vad gör vi den dag politikerna olagligförklarar Kreativistens Kyrka? Flygblad i författarens ägo
86. »Den heliga kon ska slaktas«, *Wärendsladet* nr 16/1996
87. »Förbjud rasistiska symboler!« *Nordland* nr 7-8/1996, s. 58
88. Riksfronten kräver åsiktsfrihet nu! Flygblad december 1995
89. Westra Aros SA Informerar (odat. cirkulärskrivelse nov./dec. 1995) samt JO-anmälan avseende skolläningen för S:t Ilan- och Skiljeboskolan i Västerås, Riksdagens Ombudsmannaexp., dnr 3927/95
90. I Nordland skrev man bl.a.: »Allt ingår i en förutbestämd plan att förbjuda allt motstånd mot regimens totalitära politik, liksom de redan gjort i bl.a. Tyskland. Kan de då lyckas med sitt illasinnade uppsåt, vars slutgiltiga målsättning är att förslava den vita rasen? Kommer vi vita svenskar att lägga oss ned och självdö? Kommer vi låta oss likt får ledas till slakten.« »Rasisternas nya kläder«, *Nordland* nr 4/1995, s. 51
91. »Död åt alla blonda jävla vikingar« *Nordland* nr 5/1996, s. 4
92. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
93. Lööw 1990:1, s. 397
94. »Keep the mags uncensored!« *Berserker* nr 1/1997, s. 7
95. »Paul Burnley har ett meddelande till Sverige«, *Nordland* nr 6/1996, s. 12
96. I en artikel i *Den Sanne Nationalsocialisten* stod bl.a.: »Och när de gör det [satsar på musiken; HL] slänger de även sin tidigare revolutionära retorik (vilket jag förmodar var allt det var) överbord och till och med har mage att attackera de unga politiska krigare som tog discosoldaternas vädjan om raskrig på allvar.« »Allt är inte Rock'n Roll«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 10
97. »Motståndet«, *Info-14* juni/juli 1996, s. 4

Kapitel 6

1. »Skam den som ger sig«, *VAM Anhängarbulletin* juli-aug./103, s. 1
2. Géza Nagy, »Från anonyma brev till organiserad rasism, Främlingsrädsla och invandrarfientliga opinionsyttringar i Sverige«. i *Kulturmöte, konflikt eller samarbete*, Papers in Anthropological Linguistics II, Göteborg, 1982, s. 131 (cit. Nagy 1982)
3. TM, aug. 1991
4. Les Bark, Michael Keith & John Solomos, »Technology, Race and Neo-fascism in a digital age: the new modalities of racist culture.« *Patterns of prejudice* vol. 30, nr 2/1996, s. 3 (cit. Les Bark, Michael Keith & John Solomos 1996)
5. DT, sept. 1991
6. MS, juli 1994
7. Les Bark, Michael Keith & John Solomos 1996, s. 10
8. Eatwell 1996, s. 64
9. *Resistance Records Electronic Newsletter* vol. 2, no. 15, Monday, March 11th 1996
10. »Diktaturdemokratin«, *Nordland* nr 5/1996, s. 12
11. Eatwell 1996, s. 65ff
12. Rasistisk och främlingsfientligt våld. Rapport från arbetsgruppen med uppgift att motverka och förebygga rasistisk och annat etniskt våld. DS 1998:35, s. 158.
13. Les Bark, Michael Keith & John Solomos 1996, s. 9ff
14. Anders Lange, Heléne Löw, Stéphane Bruchfeld & Ebba Hedlund, Utsatthet för etniskt och politiskt relaterat hot m.m., spridning av rasistisk och antirasistisk propagande samt attityder till demokrati m.m. bland skolelever, Ceifo/Brå, 1997, s. 36ff (cit. Lange m.fl. 1997)
15. »Med musiken som vapen«, *Nordland* nr 3/1995, s. 33
16. George Eric Hawthorne har hävdad följande om musikernas roll i kampen: »Musiken kan inte ensam rädda vår Ras, det medges, men vår musik är dyrbar för oss och mycket effektiv som rekryteringsinstrument, och de som till att börja med dras till musiken kan själva välja vilken grupp som bäst passar deras syften ... Men det är faktiskt så att bara därför att någon har begåvats med en fantasistisk röst eller händer som snabbe Eddie i Bound for Glory, behöver det inte betyda att han är en lysande politiker eller aktivist. Ken McLellan har en röst som kan röra gudar till tårar, men beyder det automatiskt att han är en lysande talare? Naturligtvis inte. Att tvinga artister att bli aktivister står i direkt konflikt med principerna för specialisering på vad var och en är bra på.«, »Blood & Dishonour«, *Resistance elektroniska brev* 21/6 1996
17. »Vår Ras är döende«, *Nordland* nr 6/1996, s. 5
18. I artikeln stod bl.a.: »Våra musiker är inte några pimpinetta eller neddrogade rockstjärnor som framträder för personlig ekonomisk vinnings skull, utan för att deras fasta övertygelse driver dem till det. De är den rasliga förtruppen som predikar stolthet, styrka och enighet och de lär ungdomarna att tänka själva – istället för att låta MTV tänka åt dem«, »Hopper om en bättre framtid«, *Nordland* nr 3/1995, s. 3
19. För Ian Stuart Donaldson, se vidare kapitel 14
20. »I detta tecken skall vi segra«, *Nordland* nr 1/1995, s. 11
21. »Music of the white Resistance«, intervju med George Eric Hawthorne by Kevin Alfred Strom, National Alliance Free Speech Directory
22. MS, juli 1994
23. »Endast för vita separatister«, *Nordland* nr 3/1995 s. 14ff. Kopior av skivan *For Segregationists Only* har under årtionden sålts av olika europeiska och amerikanska organisationer. Skivan har nytugivits på CD av Sunwheel Records.
24. Se t.ex. Rock'n roll patriots, The Klansmen, Rebel with a cause, The Klanmen (CD); Jonny Joined the Klan, The Klansmen (skiva); Fetch the rope, The Klansmen (skiva)
25. The newly formed KKK symphony orchestra, flygblad 1991 i författarens ägo
26. »Arisk folkmusik«, *Blod & Ära* nr 2/1994, s. 3.
27. Frank Rennie, *Awake* odat./1995, s.14; »Jag är inte modern ... jag känner mig tysk!« *Nordland* nr 9/1997, s. 76f
28. »Vit Makt Folkmusik«, *Blod & Ära* nr 3-4/1994, s. 6
29. »Nordland leder dig igenom de klassiska mästerverken«, *Nordland* nr 4/1995, s. 56
30. Moore 1993, s. 47ff
31. Erik Jensen, »International Nazi Co-operation; a terrorist-oriented network« i *Racist violence in Europe*, ed. Tore Bjørge & Rob Witte, Chatham 1993, s. 83 (cit. Jensen 1993). I början av 90-talet slog den tyska polisen till mot White Noise-banden och åtalade en rad av dem för hets mot folkgrupp. Ett antal band och bolag, bl.a. Skull Records, Kraftslag, Storkraft, Radikahl, Oi dramz har blivit

- ätalade och fällida.
32. »No Remorse tio år – Ingen ånger«, *Nordland* nr 6/1996, s. 10f
 33. »News and Info«, *Awake* odat./1995, s. 18ff
 34. *British Ol* nr 28/1995
 35. Music of the white resistance, intervju med George Eric Hawthorne, av Kevin Alfred Strom, National Alliance Free Speech directory.
 36. »Vit Makt Folkmusik«, *Blod & Ära* nr 3–4/1994, s. 7
 37. Se t.ex. Swedish Skinheads volym 2; A musical documentary, Viking videos, Ragnarock records, 1995; Sollebrunn Valborgsmäss 1994; Viking Videos, Ragnarock Records, 1994, a decade of Defiance tour, NS88
 38. »Resistance Records signs four more bands«, *Resistance* nr 2/1994, s. 7
 39. »Bakom motståndsmusiken«, *Nordland* nr 4/1995, s. 40f
 40. Se t.ex. The Hawthorne COTC Report, Aug. 1991, s. 6
 41. »Report from Canada«, *Racial Loyalty*, maj 1991, s. 11
 42. »Kreativister som rockar röven av den judiska ockupationsregimen«, *RAHOWA* nr 2/1991, s. 12f
 43. *RAHOWA, Resistance*, nr 2/1994, s. 10
 44. »Martyrer för vårt folk«, *Nordland* nr 9/1997, s. 65
 45. »Resistance«, *Nordland* nr 10/1997, s. 7
 46. Bland de kassetter som såldes var White Warrior Comedy Hour (Dave Ratbaoums talk show), Southern Comfort, Music of the Ku Klux Klan, White Roots record, Lynchburg USA, Musik du älskar del I, med sånger av Ultima Thule, Skrewdriver, samt sången Tomorrow belongs to us från filmen Cabaret, vilken har blivit en klassiker bland rasideologiska och extremnationalistiska grupper. Skrewdriver har även spelat in en cover av sången. Andra exempel är The land is ours, av New River Express.
 47. Anna-Lena Lodenius & Per Wikström, »Nazism med vikingamask«, *Kommunalarbetaren* nr 6/1994
 48. DT, sept. 1991 En planerad Skrewdriverkonsert i Göteborg 1986/87 får dessutom ställas in därför att bandets gitarrist blivit anhållen för misshandel. »Kära Läsare«, *Streetfight* nr 2, s. 2
 49. Intervju med Matti Sundquist i sept. 1996 (cit. MS, sept. 1996)
 50. »Nationaldagsfestivalen«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 4
 51. MS, sept. 1996
 52. »Ultima Thule«, *Streetfight* nr 1/1987, s. 4
 53. »Ultima Thule – profeter i sin egen stad«, *Expo*, nr 2/1986, s. 8f
 54. »Ultima Thule«, *Expo* nr 2/1995, s. 13f
 55. Ultima Thule – profeter i sin egen stad«, *Expo*, nr 2/1986, s. 8f
 56. Se t.ex. »Popsverige måste ta sitt ansvar«, *Aftonbladet* 23/8/1993; »Förbjuden frukt«, *Expressen* 30/10 1993; »Ultima Thule, vi ljög«, *Aftonbladet* 12/11 1993; »De har aldrig varit rasister«, *Aftonbladet* 13/11 1993; »Spela Ultima Thule på lektionerna«, *Bohusläningen* 30/11 1993; »Ultima Thule toppen på ett isberg«, *SvD* 27/10 1993; »Den svenska musiken har gått förlorad«, *Idag* 30/11 1993; »Ny strid om Ultima Thule«, *DN* 19/1 1994; »Bert sparkad ur TV-laget«, *Idag* 18/8 1993; »Pengar finns att tjäna på Ultima Thule«, *DN* 18/9 1993; »Bojkotta Berts skivbolag«, *Aftonbladet* 19/8 1993; »Ultima Thule bygger broar – men till vad«, *Expressen* 27/10 1993; »Bert Karlsson till attack mot Arbetet«, *Arbetet* 9/10 1993; »Ultima Thules dolda budskap«, *Bohusläningen* 1/10 1993; »På turné med Ultima Thule«, *Expressen* 20/11 1993.
 57. »Docenterna vann, Ultima Thule försvann«, *Aftonbladet* 13/1 1993; »Docenternas protest mot Ultima Thule«, *Expressen* 23/10 1993
 58. »Bojkott mot Ultima Thules skivor«, *GP* 29/8 1993; »Butiker bojkottar Ultima Thule«, *Bohusläningen* 4/9 1993; »Bojkott mot Ultima Thule«, *Bohusläningen* 27/10 1993
 59. Pressmeddelande Bert Karlsson, Marianne Records
 60. Vi är inget rasistband, pressmeddelande från Ultima Thule 29/9 1993
 61. »Ultima Thule på ny scen«, *Arbetet* 26/5 1994
 62. »Ultima Thule får inte spela i Uddevalla«, *Arbetet* 19/11 1993
 63. »Ultima Thules förlorade heder«, *Rikslarm* nr 2/1994, s. 5ff
 64. »Vi har blivit för mesiga Ultima Thule«, *Aftonbladet* 28/10 1993
 65. »Ultima Thule – profeter i sin egen stad«, *Expo*, nr 2/1986, s. 8f
 66. »Thule-skins«, *Död åt ZOC*, nr 1/1995, s. 2
 67. Bjørge 1997, s. 142
 68. Bandad intervju med Dirlewanger, sept. 1991
 69. Gbg, sept. 1991
 70. *Blod & Ära*, nr 3–4/1994, s. 8, 18

71. White Aggression, *Blood & Honour* 2/1987, s. 8. I intervjun med bandets medlemmar hävdade dessa att de var inspirerade av de gamla tyska nationalsocialisternas sånger, KKK-musik, Adolf Hitler och George Lincoln Rockwell.
72. Rock mot kommunismen, protokoll 2/11 1986, ansökan om stämning, JK Dr nr 3046-89-30
73. Ansökan om stämning, JK Dr nr 3046-89-30, förhör 90-01-09, Peter Rindell
74. Land of ice, Skrewdriver
75. »Skullhead«, *Storm* nr 3/1991, s. 20
76. Anna-Lena Lodenius & Per Wikström, »Nazismens propaganda – förr och nu«, *Aftonbladet Kultur* nr 5/1994 s. 5.
77. Intervju med Matti Sundquist, juli 1997 (cit. MS, juli 1997)
78. Dirlewanger, sept. 1991
79. ibid.
80. »Rockfest i Uppsala«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 12
81. »Vår ära heter trohet«, *VAM Anhängarbulletin* nr 2/1992, s. 1
82. »Trollkarlarna från Oz i Sverige«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 11
83. MS, juli 1994
84. Midgårds Söner hävdar t.ex. att de sålt nära 6 000 exemplar av sin CD Ny tid. »Midgårds Söner«, *Awake* 1995, s. 10. Det Vit Makt-band som därefter sålt flest CD-skivor är Division S, vars CD Attack sålts i 3 000 exemplar, MS, sept. 1996.
85. Matti Sundquist hävdar att det ibland kunde uppstå problem men att det numera var mycket enklare. När det gäller kostnaderna för inspelningarna och en eventuell vinst hävdar Sundquist: »Jag tror att han sa att det kostar 17 000 kr typ att trycka 1 000 ex, sen är det inspelningskostnader också för studion, ja i den här studion där vi spelade in nu kostade det 250 spänn i timmen ... de får väl in en hundratusen kronor, fast då är ju inte allting i ren vinst, men i alla fall 60-70 000 är ren vinst på skivorna.« Och om bandens andel: »Vi får ju inte så mycket, vi får 250 skivor av 1 000 tryckta som vi får sälja själva och det är ungefär vad det kostar att betala en hel platta, fast det finns andra som tjänar stora pengar på oss.« MS, juli 1997
86. »Globala nyheter«, *Blod & Ära* nr 1/1993, s. 6
87. MS, juli 1994
88. Bjørge 1997, s. 146
89. Moore 1993, s. 92f
90. MS, juli 1994
91. »Se upp med hyresvärdarna«, *Valhall* nr 6/1996, s. 9
92. »Rock för folk och land«, *Storm* nr 1/1990, s. 16
93. »Decade of Defiance«, *Nordland* nr 4/1995, s. 20ff
94. »Ni kan aldrig stoppa oss«, *Valhall* nr 5/1996, s. 12f
95. »Presstopp«, *Frihetsfacklan* nr 8-9/1994, s. 4
96. »Till Justitiekanslern 1996 - 10-10«, *Thule* nr 4/1996, s. 6
97. I en minnesruna i Frihetsfacklan skriver Sven Lundehäll: »Partikamrat Lars Magnus Westrup tillhörde eliten inom den frisinnade nationella socialismen. En Karlakarl i alla väder. En oersättlig personlighet.« *Frihetsfacklan* nr 5-6/1995, s. 2
98. *Segerrunan* nr 1/1996
99. Bjørge 1997, s. 147
100. Se t.ex. *Viking Order* nr 1/1995
101. Intervju med Matti Sundquist, sept. 1996 (cit. MS, sept. 1996)
102. MS, juli 1994
103. Dödsnotis, *Nordland* nr 3/1995, s. 7
104. »Allt är inte Rock'n Roll«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 10
105. *Resistance Records Electronic Newsletter* vol 2, no. 18, 15/4 1996
106. MS, sept. 1996
107. Bjørge 1997, s. 146ff
108. »Midgårds Söner«, *Nordland* nr 2/1995, s. 12f
109. »Nitton lämnar Nordland«, *Nordland* nr 4/1995, s. 53
110. »Midgårds söner sviker sina fans«, *Nordland* nr 5/1996, s. 7
111. »Nitton byter namn till Nollan?« *Info-14*, mars 1996, s. 2
112. Update on Midgårds Söner, *Resistance Records Electronic Newsletter* vol. 2, no. 10, Jan. 29th 1996
113. »Ett får i ulvkläder«, *Valhall* nr 5/1996, s. 14f
114. MS, sept. 1996; se även »Vår ära heter Trohet«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 40f
115. As reported in a recent edition of pren, *Resistance Records Electronic Newsletter* vol. 2, no. 16, 18/3 1996
116. »Har inte lagt av«, *Nytt från Ultima Thule* dec. 1996, s. 1
117. »Se upp för obstinata kappvändare«, *Nordland* nr 10/1997, s. 8. Efter Ultima Thules och Midgårds avhopp har även sångaren i Steelcapped Strength lämnat rörelsen.
118. »Död åt alla blonda djävla vikingar ...« *Nordland* nr 5/1996, s. 4
119. Hamm 1993, s. 118

120. *Streetfight* nr 2, s. 15
121. Paul Burnley, *Nordland* nr 6/1996, s. 9
122. »No Remorse«, *Nordland* nr 1/1993. Paul Burnley har också spelat in skivor med bandet Public Enemy, som varit ett av dennes sidoprojekt, *Resistance Records Electronic Newsletter* vol. 2, no. 10, 29th March 1996
123. Lodenius & Larsson 1991, s. 311
124. *Nordland* nr 10/1997, s. 42f
125. MS, juli 1994
126. DT, sept. 1991
127. *British OI*, nr 34/1995, s. 3.
128. Gbg, sept. 1991
129. White Power Rock'n roll, That's how it goes, CDs by *Heroes in the Snow*.
130. »Be my enemy and you will die«, *Viking Order* no 1/1995, s. 26f
131. »Johnny Rebell död«, *Info-14* juni/juli 1996, s. 4
132. Zunita, CD Svensk Frihetskamp, 1994, Sweden Calling Ltd
133. Lange m.fl. 1997, s. 43ff
134. MS, sept. 1996. Om de sedan årtionden tillbaka pågående konflikterna mellan Stockholmsaktivisterna och det övriga landet hävdar MS: »Stockholmarna längtar tillbaka till det problemfria 80-talet, de är inte seriösa, det är inget kul längre när det hettar till, dessutom betalar Fryshuset deras verksamhet i alla fall. De är passé.«
135. Redaktionellt, *Nordland* nr 10/1997, s. 5
136. »Med musiken som vapen«, *Nordland* nr 10/1997, s. 44
137. Svea Musik bildades enligt uppgift 1992 eller 1993 som en ideell förening för att producera och sälja musik, Dom DB nr B 1224-96, Örebro Tingsrätt
138. Ibid.
139. 260 förundersökningar om Brottbyupplopp, TT 25/2 1998
140. Rasistiskt och främlingsfientligt våld; rapport från Arbetsgruppen med uppgift att motverka och förebygga rasistiskt och annat etniskt relaterat våld, DS 1998:35, s. 217f
141. Se t.ex. DB nr B 162-98, Lunds tingsrätt, dom DB nr B 594-98 Kalmar Tingsrätt, dom DB nr B 1033-98 Södra Roslags tingsrätt
142. Se t.ex. »En viktig nazistdom«, *Östersundsposten* 18/2 1998; »Viktig nazistdom«, *Bergslagsbladet* 19/2 1998
143. Åtal för hets mot folkgrupp vid Brottbykonserten, TT 1/4 1998
144. Dom Dnr 1033-98, Södra Roslags Tingsrätt
145. <http://www.Nordland.se>
146. »Åtalades för hets mot folkgrupp«, *Uddevalla-Posten* 9/7 1998
147. JK beslut 1998-06-11, Dnr 187-98-33
148. JK beslut 1998-06-06, Dnr 36-98-33
149. Lööw 1990:1, s. 183f
150. Hamm 1993, s. 211
151. Allt är inte Rock'n Roll, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 10

Kapitel 7

1. Michael H. Kater, *The Nazi Party; A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, Cambridge UP, 1983, s. 243ff
2. Peter H. Merkl, *The Making of a Stormtrooper*, Boulder 1987
3. Conan Fisher, *Stormtroopers: A Social, Economic and Ideological Analysis*, 1983
4. Han visar bland annat att 1919 till 1923 ungefär en tredjedel av partiets medlemmar var noterade i medlemsförteckningarna som arbetare och hantverkare. Under perioden 1925 till 1929 sjönk antalet arbetare kraftigt, för att i början av 1930-talet åter öka.
5. Max H. Kele, *Nazis and Workers: National Socialist Appeals to German Labour 1919-1933*, Chapel Hill, 1972
6. Stein Ugelvik Larsen, »The Social Foundations of Norwegian Fascism 1933-1945; an Analysis of Membership Data« i *Who were the Fascists: Social Roots of European Fascism*, Bergen, 1980, s. 595ff
7. Marlene Djursaa, *DNSAP: Danske nazister 1930-1945*, Köpenhamn 1981
8. Kenneth T. Jackson, *The Ku Klux Klan in the City 1915-1930*, pocket 1992, originalutg. Oxford UP, s. 240ff (cit. Jackson 1992)
9. Lööw 1990:1, s. 264ff. De uppgifter som finns rörande partiernas storlek är av fyra slag: 1. Uppgifter lämnade av ledande partifunktionärer. 2. Polisens uppskattningar – baserade på rapporter från infiltratorer, rapportörer och beslagttaget material. 3. Beräkningar grundade på medlemsregister (Furugårdarna 1936). 4. Uppgifter ur litteraturen. Samtliga uppgifter är från 1930-talet och gäller Furugårdarna, Lindholmarna och SNF. För NSB:s del finns inga uppgifter att tillgå.
10. Vid ett värningsmöte till Furugårdarnas SA i fe-

- bruari 1934 framhöll talaren bland annat: »SA-mannen vill ha en ren själ i en frisk kropp och han vet, att den judiska propagandan vill förgifta och bryta sönder den kristna moralen – man vill upplösa familjebanden, för att vi desto lättare skola falla offer för en framstöt av den aktiva bolsjevismen. Partiet står och faller med SA. De, som besökt våra senaste möten ha lagt märke till den skandalösa uppvakning, som vi varit utsatta för från ligistelementens sida – det har ju varit verkliga sångprestationer. Ni ha nog också lagt märke till de små feta sovjetjudar, som slunkit omkring bland ligisthoparna ... Vi vet ju, att judarna betala sina drängar ... Man hatar och förföljer oss, därför att man fruktar oss. Det har kommit oroande rapporter till sosse-lägren på senaste tiden – särskilt från Skåne och Blekinge, där man påstår att nazismen griper omkring sig som en epidemi. Det finns inga läkare mot den epidemin ... Kampen om gatan kommer att bli hård och vi behöva många, nya SA-män. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
11. Löow 1990:1, kap. 8
 12. Intervju med Gustav Ekström jan. 1993, gjord av Karl Axel Jansson och Ingemar Schmid, SVT
 13. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
 14. »Staligradkämpe i stan«, *Segerrunan* nr 3/1943, s. 3
 15. Lennart Westberg, *Svenska krigsfrivilliga i tyska Waffen-SS 1941–1945*, Armémusei årsbok 1987
 16. Löow 1991, s. 44f
 17. »Socialism«, *Folkets Dagblad* 30/8 1944
 18. Brev 30/9 1932 till Herr L.E. i Norrköping (kopia i författarens ägo)
 19. Göteborgs poliskammare, Göteborgs Landsarkiv. Referat av anförande hållet vid av Nationalsocialistiska Arbetarepartiet anordnat möte på Cirkus den 18 mars 1935
 20. »Två Klipp«, *Expressen* 22/6 1945; »Känd nazistledare – lärare i Ångby«, *Expressen* 21/6 1945; »Ångby-barnen slipper inte nazistläraren«, *Expressen* 19/6 1945; »Erik Walles är Lindholms högra hand«, *Morgontidningen* 7/2 1946; »Jag visste att Dr Walles haft kontakt med Lindholm«, *Aftonbladet* 1/2 1946; »Lindholms närmaste man i Kultur-Hanssons famn«, *Morgontidningen* 1/2 1946; »Nazist i anfall mot jazzmusik«, *Expressen*, 21/1 1946; »Uppseendeväckande konseljbeslut«, *DSF* 6/7 1945; »Nazi-Lindholms viceföhrer blev adjunkt i Falun«, *Expressen* 17/5 1947
 21. Se även kapitel 1
 22. »Morgondagen tillhör oss«, *Vit Rebell* nr 2/1989, s. 7
 23. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
 24. Bjørge 1997, s. 161ff
 25. Aho 1994, s. 136
 26. Intervju med Gösta Bergquist januari 1993, gjord av Karl Axel Jansson och Ingemar Schmid, SVT
 27. »Varför vi jublade mot Führern«, *Nordisk Kamp* nr 3/1969, s. 16f
 28. PM-et är sannolikt upprättat av den åtalades advokat och återfanns i NRP:s klipparkiv (kopia i författarens ägo)
 29. NM, mars 1992
 30. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
 31. DT, sept. 1991
 32. NM, april 1992
 33. DT, sept. 1991
 34. TM, aug. 1991
 35. Intervju, *DSF* nr 1/1995, s. 3
 36. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
 37. »Häxprocessen 1990–91«, *Pamflett* 1991
 38. TR, juli 1991
 39. Se t.ex. »Vem skall till slut dra välfärdsvagnen«, *Jönköpingsposten* 26/3 1985; »Bidragsskarusellen«, *Jönköpingsposten* 6/6 1985; »Prästprotester visar på avfall«, *Jönköpingsposten* 23/5 1985
 40. Därför lämnar jag kristendomen, 20 juli 1988 (rundskrivelse i författarens ägo)
 41. DT, sept. 1991
 42. Göran A. Oredsson, brev till författaren, aug. 1996
 43. LL, aug. 1996
 44. *Auto-Biographical Portrait of the Life of David Lane, The 14 word Motto*, 14 word press 1994, s. 8 (cit. Lane 1994)
 45. LL, dec. 1991
 46. LL, aug. 1996
 47. »Bound for Glory«, *Blod & Åra*, nr 1/1997, s. 11
 48. »Oavslutade affärer«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 36. Även Bessant har i sin studie av australiensiska aktivister funnit att många av dessa vittnar om ett tidigt intresse för Nazi-Tyskland, i Judit Bessant, »Political crime and the case of young Neonazis; a question of methodology«, *Terrorism & political violence* nr 7/1995 (cit. Bessant 1995).
 49. »Dödligt allvar från Stenungsund: Totenkopf«, *Nordland* nr 3/1995, s. 6
 50. Bessant 1995, s. 108

51. Se till exempel »Vår ideologi«, *Rätt* nr 2/1944, s. 3
52. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
53. MS, juli 1994
54. »En kort analys av den nuvarande situationen för den rasliga rörelsen«, *Nordland* nr 4/1995, s. 11
55. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, mars 1992
56. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
57. Gbg, sept. 1991
58. Bjørge 1997, s. 163
59. Heléne Lööw, »Från nassar till seriösa patrioter«, *Tvårsnitt* 3/1991 samt kompletterande uppgifter om vad som hänt sedan artikeln skrevs
60. Blandad intervju med »Greger«, jan. 1992 (cit. »Greger«, jan. 1992)
61. Ibid.
62. Brev till författaren nov. 1993 från aktivist som önskar vara anonym
63. »Nationalsocialister 1995«, *NRP-Bulletin* nr 2/1995, s. 6
64. Brev till författaren från aktivist som önskar vara anonym, juni 1993
65. Brev till författaren från f.d. aktist som önskar vara anonym, mars 1996
66. »Den svenska rättsstaten«, *Info Europa* nr 1/1997, s. 4
67. Gbg, sept. 1991
68. »Ledarkomplex ett dilemma«, *DSF* nr 2/1995, s. 1
69. Brev till författaren april 1993 från aktivist som önskar vara anonym
70. Brev till författaren 1995 (odat.) från aktivist som önskar vara anonym
71. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1994
72. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
73. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, maj 1992
74. Håll fanan högt, Dirlewanger, omarbetad version av Die Fahne hoch
75. Jensen 1993, s. 82
76. Moore 1993, s. 33f
77. Hamm 1993, s. 65
78. Moore 1993, s. 38
79. I många länder finns dock grupper av anti-rasistiska eller opolitiska skinheads, i Storbritannien utgavs t.ex. i början av 1990-talet skinheadstidningen *Skinhead Times* av den sistnämnda gruppen.
80. För anti-rasistiska skinheads, se Kristina Adolfs-son, »Skinheadhistorien ingen berättar«, *Ultra magazine*, nr 1/1996. För SHARP-skins i USA, se Moore 1993, s. 135ff
81. »Nya fördomsfria skinheadstidningar«, *FNA* 1995-10-15, nr 9
82. Flodin 1996, s. 10f
83. Intervju med skinhead som önskar vara anonym, april 1991
84. Flodin 1996, s. 49
85. Intervju med skinhead som önskar vara anonym, april 1991
86. »Totenkopf«, *Nordland* nr 6/1996, s. 30
87. Flodin 1996, s. 15ff
88. NM, mars 1992
89. Lange m.fl. 1997
90. Elsie C. Franzén, »Det är först nu folk börjar förstå ...; Kampanjen Ungdom mot Rasism en kvalitativ utvärdering« Pedagogiska Inst., Stockholms Univ., april 1996, s. 17 (cit. Franzén 1996)
91. Lange m.fl. 1997
92. Lööw 1992

Kapitel 8

1. Kaplan 1997
2. Se t.ex. Tommy Rydén, Vad tror kreativisterna på? Odat. flygblad i författarens ägo
3. Liv, Död, odödlighet, pamflett, Kreativistens Kyrka, juli 1991 (i författarens ägo)
4. »Det homosexuella självmordet«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 13
5. »Det som utmärker vår nordiska styrka från de övriga vita«, *Nordland* nr 10/1997, s. 5
6. Se t.ex. »Rashygien – en självklarhet för varje civilisation som vill överleva«, *Rikslarm* nr 1-3/1994; »Rasbiologi«, *Valhall* nr 3/1996 s. 3ff; »Mänskliga hybrider«, *Valhall* nr 4/1995, s. 6f, 17; »Ghettots genetik«, *Valhall* nr 6/1996, s. 12f; »Och rasbiologin går mot en ny renässans«, *Valhall* nr 1/1995, s. 6f; »Debatt Rashygien«, *Storm* nr 11/105, s. 14
7. »Raser och rasister: En dialog mellan anonyma forskare från Stockholms Universitet 1991«, VAM 1994
8. Se t.ex. »Under sanningens fana!« RAHOWA, nr 2/1991, s. 9f
9. Ben Klassen, *The White Man's Bible*, 1981, s. 417
10. The COTC Hawthorne Report, aug. 1991, »Riktighet – inte säljbarhet«, RAHOWA nr 2/1991, s. 15

11. Kreativism, <http://www.ariskkamp/wcotcswe/kreativism.htm>
12. »I kraft av enighet – läggs grunden till en idérörelses framåtskridande«, *Nordland* nr 9/1997, s. 2
13. »Bevara vår vita folksjäl«, *Blod & Åra* nr 1/1997, s. 16
14. Styrkan som ideal, <http://www.ariskkamp.com/wcotcswe/might.htm>
15. En hyllning till Robert Jay Mathews, Division S, CD Attack 1993.
16. »RAHOWA är oundvikligt. Det är den slutliga och enda lösningen. Den vita rasen och slaggfolken kan inte längre leva på samma planet och överleva. Det gäller nu dem eller oss och vi vill försäkra oss om att det blir vi som överlever. Den här planeten är nu vår i sin helhet, och kommer att vara den enda platsen för vår framtida avkomma, för all framtid.« RAHOWA, Kreativistens Kyrka; en kort introduktion till den vita rasens religion, odat. broschyr utgiven av KK i Säffle, s. 14
17. Bandad intervju med TR, juli 1991. Termen RAHOWA används för övrigt som hälsningsfras av Kreativisterna, på samma sätt som nynazisterna använder termen Sieg Heil.
18. Bandad intervju med MS, juli 1994
19. TM, aug. 1991. TM:s tankegångar stämmer väl överens med Ben Klassens. Denne skriver: »Vår vita ras skulle ha spirat till kanske en miljard människor på några generationer, och sen skulle den ha stabiliserats och planat ut i ett visst ögonblick. Men denna miljard människor skulle då ha varit spridd över en fyra gånger större yta än de trånga kvarter där den vita rasen nu håller till. Vi skulle inte bara befolka utrymme som övergivits av undermåliga raser som vid det laget har deporterats från våra egna områden, utan den Vita Rasen skulle vara utspridd över Asien, Afrika, Sydamerika och andra territorier där det nu bor få eller inga Vita.« Ben Klassen, RAHOWA, this planet is all ours! The Chruch of the Creator, Otto, NC 1987, s. 65 (cit. Ben Klassen 1987)
20. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, okt. 1993
21. »Vit Revolution – utan pardon«, *Gryning* nr 1/1994, s. 8f
22. EP Efter Revolutionen, Division S, 1991
23. DT, sept. 1991
24. »Violence is Beautiful«, *Ariska Brödrskapet* nr 1/1996, s. 1
25. »Revolutionära fantasier«, *Gryning* nr 3/1994, s. 12f
26. Ben Klassen Akademin, internt brev, mars 1993
27. Tommy Rydén, Kvinna & Kreativist. Flygblad i författarens ägo
28. Bark, Keith, Solomos 1996, s. 9
29. Brevinformation från DeVries-Institutet, odat. 1994 (i författarens ägo)
30. Se t.ex. Smålands Storm-avdelning, Handlingsprogram framtaget den 9 mars 1996 av Smålands Stormavdelning, s. 5 (i författarens ägo; cit. Handlingsprogram 1996)
31. Dummokraterna, Flygblad Kreativistens Kyrka 1991 (i författarens ägo)
32. Stadgar för NSF, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 3
33. Endast mörker, Triskelon, CD Endast Mörker 1997. Ett annat exempel är sången Ingen Reaktion även den av bandet Triskelon, vars sista vers lyder: »En gammal man ligger död i sitt hem, månader blir till år, trots stanken ingen reaktion, bespottad och glömd, den sjuka demokratin har slutligen visat sitt rätta ansikte.«
34. Se även tidigare avsnitt om FSF och RF i kapitel 4
35. »Den sanna socialismen«, *Rikslarm* nr 2/1994, s. 12
36. »Folksocialism«, *Revelj*, nr 2/1993, s. 3
37. »Organisationer, korporationer«, *Sveriges Framtid* nr 1/1989/90, s. 2
38. Se t.ex. »Korporativismens innebörd«, *Sveriges Framtid* nr 2/1990, s. 3. Artikeln var även införd i *Vägen Framåt* helgnummer 1989. FSF har vidare publicerat artiklar av Nysvenska rörelsens ledare Per Engdahl.
39. Se t.ex. »Läran om kroppen«, *Rikslarm* höstnr 1992, s. 10.
40. Se t.ex. »Kommunisttidningen Rebell om 'nazismens kriminaliter'«, *Valhall* nr 4/1995, s. 5
41. »Varning för de här typerna«, *Valhall* nr 6/1996, s. 18
42. Hellre död än röd, Storm
43. »Röda Dagen«, *Stormfacklan* nr 9/1935, s. 7
44. Inter(nationalen), Pluton Svea, CD Stöveltramp, Ragnarock Records 1995
45. Se t.ex. »Vietnam«, *Nordisk Kamp* okt.-nov. 1965, s. 8; »Krig«, *Nordisk Kamp* nr 3/1964, s. 12; »Fritt Fram«, *Nordisk Kamp* januari 1966, s. 25; »Räkningen från Nürnberg«, *Nordisk Kamp* nr 5/1966, s. 29ff; *NRP-Bulletin* nr 1/1986, s. 17; »Det här med tribunalen«, *Nordisk Kamp* nr 5/1967, s. 36; »Fyra frågor om ägg och bomber, heder och

- demokrati», *Nordisk Kamp* nr 1/1968, s. 16f;
»Nordisk Kamp har fått rätt om Vietnam«, *Nordisk Kamp* nr 2/1968, s. 2f; »Demokratins vapen«, *Nordisk Kamp* nr 9/1968, s. 4
46. DT, sept. 1991
 47. Brev till författaren från aktivist som önskar vara anonym, dec. 1993
 48. Gbg, sept. 1991
 49. »Det moderna samhället«, *Gryning* nr 2/1994, s. 6
 50. Se t.ex. »Sverige Vakna«, *Rikslarm* höstnummer 1992, s. 8
 51. Om den rasliga socialismen heter det i RAHOWA:
»För oss i Kreativistens Kyrka betyder socialism organiserat samhälle. Det inkluderar inte alls statsägande av produktionen, inte heller, i vår definition, inkluderar det konfiskering av privat ägande. Tvärtom. Låt oss göra det kristallklart; Vi i Kreativistens Kyrka är motståndare till statligt ägande av produktionen såsom jordbruk, fabriker, affärer etc. Vi är för individens privata ägande. Vi i Kreativistens Kyrka tror inte på demokrati, utan på raslig socialism, som lagarbete utvecklat till högsta perfektion för hela rasens välfärd, ledd av dess dugligaste ledare. Raslig socialism kombinerar de bästa delar av både lagarbete och konkurrens. Om laganda och Hemmalaget är sådana fina attribut (och det är de), då torde det att ha en hel ras enad i ett lag – för dess gemensamma bästa – vara det högsta mål vi kan sträva efter. Detta är vad vi menar med raslig socialism som det yttersta i organiserat samhälle för den vita rasen.« »Raslig socialism«, *RAHOWA* nr 1/1991, s. 16
 52. Klassen 1987, s. 112
 53. »We must learn to distinguish clearly between our friends, our enemies, and the mugwumps«, *Racial Loyalty*, maj 1991, s. 1f
 54. DT, sept. 1991
 55. DT, sept. 1991
 56. »Sions Lakejer«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 4
 57. »Rock för folk och land«, *Storm* nr 2/1990, s. 11
 58. »Hjältarna som visar vägen«, *Rikslarm* nr 1/1994, s. 6
 59. »Nordlander«, *Rikslarm* nr 2/1994, s. 16
 60. Lindholmarna är vad NSAP/SSS i dagligt tal kallades efter sin ledare Sven Olov Lindholm under åren 1938–50.
 61. Ledare, *DSF* nr 1/1995, s. 1
 62. »En av RF:s talesmän trakasserad!« *DSF* nr 1/1996, s. 5, se även Ledare, *Rikslarm* nr 2/1994, s. 2
 63. »Svastika, Perssons kompani«, *Nordland* nr 2/1995, s. 22
 64. Se t.ex. minnesruna, *Valhall* nr 4/1995, s. 24 (liknande notiser har under årtionden publicerats i NRP:s och Frisinnade unionspartiets skrifter)
 65. Se t.ex. Léon Degrelle, *Storm* nr 9–10/104, s. 18f; »Adolf Hitlers politiska testamente«, *Storm* nr 9–10/104, s. 20f; »Storm 33«, *Storm* nr 11/105, s. 4; »Léon Degrelle död«, *Storm* nr 11/105, s. 5; »En stupad karolin« (omtryckt artikel från DSN nr 22/1942), *Storm* nr 11/105, s. 15
 66. »Nationalsocialistisk Front/Karlskrona«, *Smålands SA-Bulletin* nr 3/1996, s. 2; »Hell Birger Furugård«, *Den Samme Nationalsocialisten*, nr 1/1997, s. 5
 67. Se t.ex. »Kort historik om SS«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 6; »Frihetskampens början« *Stormpress* nr 6/1996, s. 7; »Finlands sak är vår«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 29f
 68. »Därför använder vi Svastika«, *Nordland* nr 6/1996, s. 13
 69. »Tidsmaskinen«, *Nordland* nr 9/1997, s. 28
 70. Ledare, *Stormpress* nr 5/1996, s. 2
 71. »En presentation av en ledare«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 4
 72. Se Mimer. Oklart när tidningen började ges ut. Årgång 1994–1997 i författarens ägo.
 73. Löow 1990:I, s. 222
 74. »Därför röstar vi på Nordiska Rikspartiet«, *Valet gäller ej partier men Sverige och dess folk*, s. 3
 75. Hämnens Timme, Storm, Nordland III, samlings-CD, 1995
 76. Kung Tage syftar på Tage Erlander – statsminister 1946–69
 77. »Gör gatan fri«, *Nordisk Kamp* nr 5/1963, s. 9
 78. »Vårt folks framtid, Nordiska Rikspartiet förespråkar frihet under ansvar«, *Nordisk Kamp* nr 1–2/1994, s. 3
 79. Nils Weijdegård »Tidningen Vidi och det 'homosexuella kloakträsket'«, *Lambda Nordica*, nr 1/1995
 80. Se t.ex. »Homosex-äckel får egen TV-show«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 2
 81. *Tidskrift för ökat våld mot homosexuella*, nr 1/1991, s. 4
 82. »Homosex – rasförräderi«, *Storm* nr 11/105, s. 11
 83. Se t.ex. »Spridningen av aids«, *Sveriges Framtid* nr 1–2/1991, s. 2f; *Nordisk Kamp* nr 2–3/1983, s. 19
 84. Aids slår till även mot oskyldiga, flygblad utgivet av NRP 1987 (i författarens ägo)
 85. *Nordisk Kamp* nr 2/1987, s. 4

86. Göteborg 14/12 1983, »Ärade partiledare«, brevkopia i författarens ägo
87. Se t.ex. Sanningen om aidsfakta sammanställda av pastor Tommy Rydén, flygblad 910816 (i författarens ägo). Imperium information från Tommy Rydén, juni 1988 (i författarens ägo)
88. Moore 1993, s. 114
89. »En bister verklighet«, *Nordisk Kamp* nr 3/1992, s. 8
90. »Sjuk, sjukare, sjukast ...«, *Valhall* nr 3/1995, s. 3
91. Se t.ex. »Renhetens ideologi«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 7; »Operera det sjuka samhället«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 5
92. Handlingsprogram 1996, s. 3. Svensk Frihetskamp, ett informationsblad från Smålands SA, 1997 (i författarens ägo)
93. »Homosexualitet är sjukligt«, *Stormpress* nr 4/1996, s. 7
94. »Sjuk familjepolitik!« *NRP-Bulletinen* nr 1/1997, s. 4
95. »Det homosexuella självmordet«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 13
96. »Radio Islam«, *Expo*, nr 3/1996, s. 18
97. Se t.ex. Living Nightmare, No Remorse, No Remorse songbook nr 2; Farbror snusk, Death Future, CD i Nationens tjänst, 1995, Sweden Calling Ltd; Pedofil, CD Hell seger, Storm, Ragnarock records, 1995
98. Moore 1993, s. 85; se även Bessant 1995, s. 106f
99. Löow 1992; se även »Demokratiska våldsdåd«, NRP flygblad 1973; »Pederast mördade 16 barn«, *Info-14* april 1996, s. 1; »Riksfronten kräver«, *Revelj* nr 1/199, s. 6; »Månadens demokrat«, *Väst-vallen* nr 1/1974, s. 5
100. »Lag och Ordning«, *Nordisk Kamp* nr 2/1973, s. 9. Uttrycket »de rätta näsorna« fungerar som ett koduttryck för judar.
101. Löow 1992
102. *Väldtäkt – Fakta om situationen i Stockholms län*, Män mot brott, Solna 1991
103. »Demokratins mörkermän«, *Valhall* nr 6/1996, s. 4f
104. Stadgar för NSF, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 3
105. Nationalsocialistisk Front informerar om dagens Sverige, flygblad 1997 (i författarens ägo)
106. Sjuka begär, Odium
107. »Raslig socialism«, *RAHOWA*, nr 1/1991, s. 14
108. »Hur straffas våldtäktsmän?« *VAM Samhällsbatt* nr 1/1992, s. 4
109. Se t.ex. *Storm* nr 7-8/1992, s. 10
110. Löow 1992. Detta scenario framställs stundtals i serieform, se t.ex. *Storm* nr 7-8/1992, s. 11
111. LL, dec. 1991. LL hävdade även att kvinnor söker sig till organisationen, p.g.a. rädsla för att bli våldtagna av invandrare, LL i samtal med författaren, juni 1992
112. <http://www.altmedia.se/nkf/>.
113. Se t.ex. »Tiden är vår vän«, *Nordisk Kamp* nr 3/1967, s. 15ff; »NRP-alternativet«, *Nordisk Kamp* nr 8-9/1967, s. 7ff; »Snusk – de unga och de snuskiga«, *Nordisk Kamp* nr 1/1968, s. 7ff; »Ungdom gör revolt«, *Nordisk Kamp* nr 3/1968, s. 26f; »Månadens demokrat« *Västvallen* nr 2/1974, s. 5
114. Därför röstar vi på Nordiska Rikspartiet, flygblad i samband med valet 1988. För NRP:s antipornografiska budskap se även »Varthän«, *Nordisk Kamp* odat./1964, s. 5
115. Föreningen Sveriges Framtid, program, s. 5.
116. Zunita, MTV? Not Me!, CD Svensk Frihetskamp, Sweden Calling Ltd, 1994
117. Se t.ex. »Trygghet – istället för frihet«, *Nordisk Kamp* nr 4-5/1971, s. 3ff; »Hatets apostlar«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 10
118. Pedofil, Storm, CD Hell Seger, Ragnarock Records 1995
119. Kvinnor, slå tillbaka, EAK, CD Stolt, Stella Rossa musik 1996
120. »För en som har tröttnat«, *NRP-Bulletin* nr 1/1988, s. 4
121. »Nytänkande inom kriminalvården – ett måste«, *Sveriges Framtid* nr 1/1989-1990, s. 4ff
122. *Folksocialistisk Samling* 1997, s. 13f
123. TM, aug. 1991
124. »Vit Revolution utan pardon«, *Gryning* nr 1/1994, s. 8f

Kapitel 9

1. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
2. Se t.ex. »Sions Lakejer«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 4; »Från Westra Aros SA«, *Riksfronten Bergslagen*, juli/augusti 1994, s. 1; »Intervju med Robert Eliasson«, *Riksfronten Bergslagen* sept./okt. 1994, s. 2; »Hjälp DSF«, *Den Svenske Folksocialisten* nr 3/1995 s. 2; »Israel Goldstein, Flugan«, *Nordiska Krigare*, nr 1/år 104, s. 2; »Nordiska Krigare är en rasistisk och antisemitisk serietidning, Spöken ur det förfärliga«, *Blod & Ära* nr 3-4/1995, s. 8;

- »Yippie! Yahoo«, *Storm* nr 3/1991, s. 2; »Lär känna fienden«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 13; »Kunskaper är livsviktiga«, *VAM anhängarbulletin* juli-aug/1992, s. 4; »Riksdagen avslutat kapitel för Einhorn«, *NRP-Bulletin* nr 1-2/1994, s. 7; »Verksamhetsrapport«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 3; Sverige Vakna, samt White Power, Antisemitex, klistermärken augusti 1995 (i författarens ägo). Den s.k. marknaden är judestyrd, klistermärke Riksfronten augusti 1995 (i författarens ägo).
3. Se t.ex. VAM klistermärke, Död åt ZOG, 1991; klistermärket Six million more, april 1994 anonymt; klistermärket »Zyklon B fungerar inte bara på judar«, april 1994 anonymt; klistermärket Antisemit se hit, Aktionsgruppen Arisk Gryning, februari 1994; klistermärket Död åt ZOG, Antisemitex, maj 1994; Krossa den judiska åsiktsterrorn, klistermärke, juli 1996. Det finns dock inom delar av rörelsen ett motstånd mot dessa klistermärken. I en kritisk artikel i Nordland heter det bl.a.: »Ett annat sorgligt exempel är de klistermärken man då och då kan se pryda lyktstolpar och bussar. Dessa var vanligare förr och jag hoppas verkligen att den ansvarige har tagit sitt förnuft tillfångä eller har försvunnit från våra led. Med texter som det är dags för sex miljoner till, döda svartskallarna, Zyklon B fungerar inte bara på judar, En bra blatte är en död blatte eller de mer lättsamma som Blattesvin eller Sieg Heil prytt med två hakkors fyller ingen funktion för vår rörelse. Tvärtom motarbetar de endast vårt syfte. Det skulle vara intressant om den ansvarige kunde berätta varför han producerar dem. Jag skulle bli mycket förvånad om han hoppades på att vita människor skulle stanna upp vid klistermärket och säga Oj vilken bra och seriös ideologi dessa förespråkar!«, »Vit makt – jude-slakt«, *Nordland* nr 9/1997, s. 64
 4. Swedish Skinheads, a musical documentary, video 1995, Sollebrunn 30/4 1994, Video 1994
 5. Yehuda Bauer, »Antisemitism as a European and Western Problem« i *Patterns of Prejudice* 1/1993, s. 19
 6. Se t.ex. »Materialistisk, biologisk och idealistisk människosyn«, *Fri Debatt* nr 1/1986, s. 11; »Fri Information«, *Fri Debatt*, nr 1/1986, s. 9ff
 7. »Vilka Kulturfolk överlever? Och varför går somliga under?« *Fri information, Fri Debatt* nr 1/1986, s. 2ff
 8. Detta betyder inte att BSS som sådant var antisemitiskt, utan endast att det inom BSS fanns fraktioner som var antisemitiska.
 9. En av orsakerna till att antisemitism stundtals framförs på detta sätt är att det som regel inte går att åtala påståenden eller artiklar av den här typen, det är således också ett sätt att undgå åtal.
 10. »Kommunister och judar varandra avgudar«, *Patrioten* nr 1/1984
 11. Se t.ex. »Rashat, antisemitism och antirasism«, *Sveamål* nr 2/1991, s. 6f; »Kommunisternas urspårade intellektuella«, *Patrioten* nr 4-5/1985, s. 7; »Olle Wästberg – ett exempel«, *Patrioten* nr 4-5/1985, s. 8
 12. »Lobbies: Påtryckargrupper – genomgående antinationella«, *Fri Information ... för den vetgirige*, nr 2/1987, s. 14ff
 13. *Gjallarhornet* nr 1/1987, s. 8ff
 14. »En röst i natten«, *Expo* nr 1/1996, s. 4f
 15. I Sionismens klor, Storm, CD Nordland III, Svea musik 1995;
 16. Se t.ex. »Bög-Negern« (tecknad serie), *Smålands SA-Bulletin* nr 1/1995, s. 4; »Judar i Hollywood«, *Revelj* nr 3/1995, s. 5f; »Judarna nära Carlsson (S)«, *Info-14* oktober 1995, s. 2; »Bakom den politiska ridån«, *Nordland* nr 6/1996, s. 23ff; »Ett finansimperium som sträcker sig från Jew York till Tel Aviv«, *Nordland* nr 6/1996, s. 8off; Sions Visers protokoll, Triskelon, CD Endast mörker, 1997; »Lär känna fienden«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 13; »Stöd din lokala polis?« *Storm* nr 5-6/1991, s. 18
 17. »Europeisk Undergång«, *Storm* 11/1996
 18. Slipa de långa knivarna , sänghäfte 20/4 1889, 20/4 1991 (i författarens ägo)
 19. »Krossa ZOG«, *Storm* nr 9-10/104, s. 16ff
 20. »Hur skiljer sig judar från vita?« *Stormpress* nr 4, maj 1996, s. 4
 21. Egen Medicin, Division S, CD Attack
 22. Ehud Sprinzak, »Right wing terrorism in a comparative perspective; the case of split delegitimation«, i *Terrorism and political violence*, volym 7, Spring 1995, nr 1, s. 26 (cit. Sprinzak 1995). Termerna »den judiska världsregeringen« och »den sionistiska ockupationsmakten« (S.O.M.) används t.ex. av Kreativistens Kyrka, se t.ex. *Racial Loyalty*, maj 1991, s. 3 (termerna används i praktiskt taget vartenda nummer av tidskriften). Terminologin återfinns även i *Storm*, se t.ex. nr 2/1990, s. 11 och i *Vit Rebell*, se t.ex. nr 3/1989, s. 3; *Rikslarm* Höst-nr 1992, s. 9
 23. Kaplan 1995, s. 46
 24. För Christian Identity se Jeffrey Kaplan, »The

- Context of American Millenarian Revolutionary Theology: The Case of the Identity Christian Church of Israel», i *Terrorism and Political Violence*, volym 5, Spring 1993, nr 1; Michael Barkun, *Religion and the racist right: The origins of the Christian identity movement*, Chapel Hill, NC, North Carolina UP, 1994
25. Sprinzak 1995, s. 26
 26. Björge 1994, s. 19
 27. Där stod det bl. a. följande: »De nationella som idag slåss mot den sionistockuperade regeringen kan inte en sekund mätas med de enorma resurser som står till vår fiendes förfogande. Dock så är det vi som har naturens rätt på vår sida.« »Framtiden kallar«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 6. I *Vit Rebell* dök även den amerikanska Vit makt-organisationen White Aryan Resistance (WAR) under ledning av Tom Metzger upp för första gången (»Vitt Ariskt Motstånd«, *Vit Rebell* nr 4/1989, s. 8). Tom Metzger, med ett långt förflutet i olika ultrakonservativa och rasistiska organisationer, som John Birch Society, Ku Klux Klan och Christian Identity Church, bildade WAR 1985, se Hamm 1993, s. 42ff. Från början använde de svenska grupperna beteckningen SOR, dvs. den svenska översättningen, men gick 1991 över till ZOG, se »SOR blir ZOG«, *Storm* nr 4/1991, s. 3.
 28. Föreställningen om samhället som huvudfiende återfinns som framgått långt tidigare hos NRP. I ett tal den 5 maj 1984 i Stockholm sade Göran A. Oredsson bl.a.: »Nordiska Rikspartiet kritiserar och bekämpar den svenska invandringspolitiken, därför att den kommer att leda till Sveriges förintelse och utplåna vårt folk som ras, sakta men säkert! Och denna kamp den kämpar vi inte mot invandrarna, utan den kampen för vi mot de s.k. svenskar i ledande ställningar som bedriver och ivrar för denna invandringspolitik. Det är emot de svenska fosterlands- och rasförrädarna kampen skall föras och inte mot de invandrare som är offer för denna politik, och därmed borde faran för Nordiska Rikspartiet att förbjudas som rasistparti vara över.« *NRP-Bulletin*, nr 2/1984, s. 5; se även partiledare Oredssons tal 23/1 1961, *Nordisk Kamp* nr 1/1961, s. 5 och nr 1/1984, s. 4
 29. »Vem är rashatare?« *Nordisk Kamp* nr 5/1967, s. 9f
 30. Partiledarens inledningsanförande, Göran A. Oredssons tal i Stockholm 30/11 1978, *Nordisk Kamp* nr 4-5/1978, s. 8
 31. In the name of the white race. A Declaration of independence from Jewish Tyranny, *The Imperium*, January 1996, s. 16
 32. Se t.ex. Ben Klassen, *How to overcome the real haters*, Booklet no. 105
 33. Ben Klassen, *Recognize your enemies*, Booklet no. 104
 34. »Den nationalsocialistiska revolutionen«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 8
 35. DT, sept. 1991
 36. »Den nya världsordningen«, *Rikslarm* nr 4/1994, s. 7ff
 37. *Folksocialistisk Samling* 1997, s. 7
 38. »En dag kommer vår tid«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 9
 39. »Olika typer av död«, *Werwolf* nr VI, JDF 104 (1993), s. 17
 40. Se t.ex. »Bakom flödet«, *Storm* nr 2/1990, s. 17; »Insändare« *Storm* nr 3/1991, s. 4; »Aktionsrapport« *Storm* nr 3/1991, s. 8f; »Judarna är åter försent ute, perversitet i ZOG-median«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 5; »Mördad av ZOG«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 9; »Angående ZOG-median«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 17; »Sions Vises Stjärtgosse«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 5; »Den judiska maffian«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 21; »Prostituerade i sionistjudarnas tjänst«, *Storm* nr 9-10/1993, s. 4; »Med lögnen som vapen, Från personregistret«, *Storm* nr 9-10/1993, s. 6f; »Krossa ZOG«, *Storm* nr 9-10/1993, s. 16f; »Nationalsocialistisk livssyn«, *Storm* nr 11/1994, s. 6; »Kampen mot ZOG«, *Storm* nr 11/1994, s. 7; »Totenkopf«, *Nordland* nr 6/1996, s. 29
 41. »Återinför gaslägren«, *Storm* nr 2/1990, s. 17
 42. »ZOG-makten i det svenska samhället«, *Smålands SA-Bulletin* nr 3/1996, s. 3
 43. Se t.ex. »Klanen Bonniers makt«, *Smålands SA-Bulletin* nr 2/1995, s. 2; »Mogulerna och makten«, *DSF* nr 1/1995, s. 1; »Arisk våroffensiv«, *Gryning* nr 2/1994, s. 3; »Kulturberikning?«, *Gryning* nr 2/1994, s. 4; »Bakom massmediarubrikerna«, *Nordland* nr 4/1995, s. 12f
 44. För media se även »ZOG-makten i det svenska samhället«, *Smålands SA Bulletin* nr 3/1996, s. 3; »Männen som skrivit sig till döds, Werwolf«, *Krigskommuniké* nr 9, s. 5f; »Dagens journalistik stinker«, *Ariska Brödraskapet* nr 1/1996, s. 6
 45. »Det är dags att agera«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 2
 46. »Så ligger det till«, *Skinzine-Norr* nr 1/1996, s. 28
 47. MS, juli 1994

48. »Bonnier – Makten och det judiska arvet«, bilaga till *Nordland* nr 7-8/1996
49. Se t.ex. »Det nya samhällsklimatet; Hata mer – känga ner«, *Nordland* nr 6/1996, s. 79
50. »Vid konfrontation med ZOG«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 5
51. »Alla är vi nationalister«, *Valhall* nr 1/1995, s. 5
52. »Att välja mål«, *Werwolf*, Krigskommuniké 9, s. 14
53. »PM om Oklahomabomben«, *Info-14* sommaren 1995, s. 4
54. Sprinzak 1995, s. 22ff. Ett talande svenskt exempel på hur militant aktivism baserad på denna föreställning är, är rättegångarna mot NRP-aktivister i Göteborg 1986, se ovan kapitel 1.
55. »En annan syn på saken«, *Storm* nr 9-10/1993, s. 3
56. Kaplan 1995, s. 79ff
57. Heléne Lööw, »Racist violence and criminal behaviour in Sweden: Myths and reality«, i *Terrorism and political violence*, volym 7, Spring 1995, nr 1
58. Sprinzak 1995, s. 26
59. Ernst Goy, »Ledare«, *Rikslarm*, höstnummer 1992, s. 3
60. Michael Barkun, »Understanding millennialism«, i *Millennialism and violence*, ed. Michael Barkun & Frank Cass, Chippenham 1996, s. 6
61. »George Eric Hawthorne berättar om den vita frihetsskampens passion«, *Nordland* nr 5/1996, s. 11
62. Ian Kershaw, »Ideology, Propaganda and the Rise of the Nazi Party«, i *The Nazi Machtergreifung*, 1983, s. 162ff
63. »Naturlagarna«, *Rädda den vita rasen*, s. 7
64. »5 minuter om kamp, parasiter och hat från en krigsfånge«, *Ariska Brödraskapet* nr 2/1996, s. 3
65. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
66. Se t.ex. »Sionisternas nya taktik: förbjud allt motstånd!« *DNF* nr 1/1996, s. 2
67. Lööw 1995:3
68. »Krigsvår«, *Ungdomsfronten*, nr 3-4/1942, s. 3
69. Anförande hållet vid av nationalsocialistiska Arbetarepartiet anordnat diskussionsmöte på Cirkus den 9 november 1933. Inledare Oskar Landahl, ämne »Judefrågan – ett livsproblem för Europa«. Poliskammarens arkiv, Göteborgs landsarkiv.
70. Hej (insändare), *Smålands SA-Bulletin* nr 3/1996
71. RESISTANCE is the weekly newsletter of the National Socialist White People's Party.
72. Se t.ex. »In the name of the white race. A declaration on independence from Jewish Tyranny«, flygblad 1990 (i författarens ägo); Varför tror du oss inte, goj? Flygblad Kreativistens Kyrka, odat.
73. »Friends, enemies and mugwumps«, *Racial Loyalty* May 1991, s. 2
74. Se t.ex. »The jew-instigated mud flood is upon us«, *Racial Loyalty* nr 2/1990, s. 3
75. DT, sept. 1991
76. TR, juli 1991
77. LL, dec. 1991
78. TM, aug. 1991
79. Se t.ex. »Boycott jewstores«, *Riksfronten Bergslagen* juli/avg 1994, s. 1; »Judiska minnen«, *Den Svenske Folksocialisten* nr 3/1995, s. 2; »Talmud, den judiska handboken«, *DSF* nr 4/1995, s. 5ff
80. DT, sept. 1991
81. LL, dec. 1991
82. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, mars 1991
83. Se t.ex. »Sionistisk oro i Österrike, Norge kräver judiskt klargörande«, *Info-14*, februari 1996, s. 3; »'Coolt' att vara judinna«, *Info-14* februari 1996, s. 4; »Judiska agenter mördar 1000 nationalsocialister«, *Info-14* mars 1996, s. 1; »Simon Wiesenthal kritiserades«, *Info-14* mars 1996, s. 6; »Judisk rasism«, *Info 14* mars 1996, s. 7
84. Se t.ex. »Poliser mot rasism«, *Valhall* nr 5/1996, s. 10ff
85. JK Beslut, 1996-04-09, Dnr 491-96-30

Kapitel 10

1. I viss utsträckning bygger dock Radio Islam vidare på Öppet Forums tradition. ÖF var den första när-radiostationen av den här karaktären. ÖF sände dock mestadels främlingsfientlig och rasistisk propaganda.
2. Lodenius & Larsson 1994, s. 276
3. Henrik Bachner, »Från Hitler till Radio Islam: Antisemitisk propaganda i ett jämförande perspektiv« i *Det eviga hatet: Om nynazism, antisemitism och Radio Islam*, Borås 1993, s. 165f (cit. Bachner 1993)
4. Per Ahlmark, »Likgiltighet«, i *Det eviga hatet* 1993, s. 139ff
5. Se t.ex. »Nynazism i rumsren förklarad«, *GP* 12/9 1988; »Islamitiska förlag bannlysta på bokmässan«, *Arbetet* 22/7 1988; »Bokmässan stoppar anti-sionistisk bok«, *Dagen* 27/7 1988

6. Jörgen Weibull, »Tryckfrihet och hetspropaganda«, i *Det eviga hatet* 1993, s. 43ff; samt Bachner 1993, s. 165f
7. Se t.ex. »Europaunionens verkliga syfte«, *Radio Islam medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 22ff
8. Se t.ex. »Judar i nazismens tjänst«, *Radio Islams medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 35ff
9. Bachner 1993, s. 165f
10. Ahmed Rami, »Modern häxprocess«, *DN* 1/11 1989; Ahmed Rami »Förintelsen är en bluff«, *SvD* 10/10 1990
11. *Nationell Tidning* nov. 1989
12. David Janzon, »Judarna och Radio Islam«, *Nationell Tidning* nr 5/1989, s. 15
13. Håkan Holmberg, »Bara rättsväsänder fungerade«, i *Det eviga hatet* 1993, s. 59
14. »Rami inbjuds av skolor«, *Dagen* 15/3 1990
15. Tommy Rydén, brev till författaren, maj 1991
16. Tommy Rydén, odat. fax till författaren
17. Lodenius & Larsson 1994, s. 276ff
18. »Judehataren aktiv sosse«, *Expressen* 20/3; »Socialdemokraterna stänger ute Rami«, *SvD* 21/8 1992
19. Se t.ex. »Inget möte här heller«, *Expressen* 10/3 1992; »Nazistprofessor tvingades slå sig fri«, *Aftonbladet* 18/3 1992; »Besöket kan leda till attentat mot judar här«, *Uppsala Nya tidning* 18/3 1992; »ABF stoppar nazistprofeten«, *Expressen* 25/2; »Faurisson fick tala i Sverige i natt«, *Aftonbladet* 20/3 1992; »Farlig lögnare«, *Idag* 18/3 1992; »Faurisson insläppt i Sverige«, *SvD* 18/3 1992; »Faurisson tvingades fly«, *GP* 18/3 1992
20. Lange m.fl. 1997, s. 46
21. Se t.ex. »Stoppa nynazismen«, *Sändaren* nr 4/1992; »Smutsigt PR-jippo av Rami«, *Idag* 4/12 1992; »Stoppa Faurisson och Rami«, *SDS* 26/11 1992; »Förfälska inte vår historia«, *Hallands Nyheter* 2/12 1992; »Stoppa nynazisterna vid gränsen«, *Dagen* 24/11 1992; »Därför måste de stoppas«, *Aftonbladet* 24/11 1992; »Stoppa rasisternas möte«, *Sundsvalls tidning* 25/11 1992; »Bekämpa Faurisson«, *Göteborgs-Posten* 25/11 1992; »Tokstollarna bör få hålla möte i Stockholm«, *Väster- norrlands Allehanda* 23/11 1992; »Svårt stoppa rasist vid gränsen«, *DN* 26/11 1992; »Stoppa«, *Arbetarbladet* 26/11 1992; »Nu får det vara nog«, *Norra Västerbotten*, 26/11 1992; »Vi får inte tiga«, *Arbetet* 29/11 1992
22. Brev till författaren, nov. 1992 från aktivist som önskar vara anonym
23. »UD visste att Rami bluffade«, *Expressen* 27/11 1992; »En leende lögnare«, *Expressen* 27/11 1992
24. Det är dock tveksamt om postorderverksamheten existerar i realiteten, eftersom beställt material, med undantag av flygblad, ytterst sällan levereras.
25. Se t.ex. Radio Islams medlemsbrev, nr 1-4/1994; Gäst hos Holocaust, Radio Islams medlemsbrev nr 3/1994, s. 7-8
26. Redaktionsrutan, Radio Islam, medlemsbrev nr 1/1994, s. 1
27. Nyhetsbrev på internet Flashback News Agency 2.36 (flashback@flashback.se; cit. FNA)
28. I meddelandet stod följande: »Radio Islams sidor fanns uppe hos oss i 2-3 dagar innan någon/vi märkte av det. När vi fått höra att sidorna fanns där gick vi snabbt igenom dem och tyckte inte att det var så farligt, utan lät dem ligga kvar tills dess att vi hunnit ta ställning. Under denna tid erbjöd sig Ahmed Rami att för att vara schyssta mot oss och inte skylta med vårt domännamn, så skulle vi ordna en p.p domän åt honom. (Jag reggade även en sådan men har åter avreggat den). Detta tyckte jag var ok. När vi sedan tog beslutet om att stänga deras sidor, så had de vid flera tillfällen att få en W.W.W Radio Islam.pp.se webserver istället, men jag sa blankt nej. Vill samtidigt meddela att vi inte stängde av deras sidor p.g.a. att vi var skräja eller p.g.a. media. Det kan även sägas att vi fick minst lika många positiva E-mail och telefonsamtal ang. Radio Islams sidor som vi fick negativa.« *FNA* 2.20, 13/5 1996
29. *FNS* 37
30. »Ledare«, *FNA* nr 48, 22/7 1996
31. JK, Beslut 1997-09-24, Dnr 1627-97-31
32. Lange m.fl. 1997, s. 46
33. DT, sept. 1991
34. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juli 1992
35. »Faurisson kom till Sverige men tyvärr i fel sällskap«, *Vägen Framåt* nr 2, vårnummer 1992, s. 4
36. »Ahmed Rami«, *Nordland* nr 6/1996, s. 52ff
37. För Rami-Bergman-affären, se Håkan Arvidsson, *Affären Rami-Bergman*, Moderna tiders förlag, Stockholm 1994
38. Se t.ex. »Stoppa Radio Islam«, *Södermanlands Nyheter* 11/2 1992; »Stäng Radio Islam«, *Nya Wermlandstidningen* 11/2 1989; »När ska Rami stoppas«, *Expressen* 15/5 1992
39. Se t.ex. »Palestinier är inga antisemiter«, *Expressen* 11/1 1993; »Förnekandet av judeutrotningen – en provokation även för palestinier«, *Idag* 3/12 1992;

- »Alla har rätt till sin religion«, *Judisk Krönika* nr 1/1991; »Islamiska informationsföreningen; Vi tar avstånd från Rami«, *Judisk Krönika* nr 1/1991
40. »Folkets röst«, *Nordiska Rikspartiet* nr 4/1976, s. 15
 41. Dagorder odat., men måste vara utgiven någon gång mellan 1975 och 1978, eftersom Vera Oredsson är partiledare (i författarens ägo)
 42. Lööw 1990:I, s. 105f
 43. Intervju med äldre aktivist som önskar vara anonym, maj 1989
 44. Kaplan 1995, s. 70.
 45. Bruchfeld 1996:II, s. 120
 46. Israel Gutman, *Denying the Holocaust*, Shazar Library, The Institute of contemporary Jewry, Vidal Sasson international Centre for the Study of Antisemitism, The Hebrew University of Jerusalem, Jerusalem 1997 (1985), s. 19f (cit. Gutman 1997)
 47. Bruchfeld 1996:II, s. 122f
 48. Lindquist 1979, s. 15
 49. Se t.ex. »Tänk«, *Nordisk Kamp* nr 10–11/1968, s. 30; »Skrev Anne Frank själv dagboken«, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1981, s. 11
 50. Deborah Lipstadt, *Denying the Holocaust; the growing assault on truth and memory*, Plume Book, New York 1994, s. 233 (cit. Lipstadt 1994)
 51. *De Dagboken van Anne Frank*, Rijksinstituut voor oorlogsdokumentatie, Uitgeverij Bert Bakker, Amsterdam 1986
 52. Sastamoinen 1966, s. 45
 53. Bruchfeld 1996:II, s. 125. Rassinier avled 1967 och i en dödsruna i *Nordisk Kamp* stod följande: »Från Paris kommer den sorgliga nyheten att Paul Rassinier har ryckts ifrån sitt arbete den 28 juli. Professor Paul Rassinier som satt i tyskt koncentrationsläger under sista kriget opponerade sig öppet mot lögnerna och överdrifterna mot dessa. Hans skrifter och böcker kommer att läggas till sanningens historia. Hans verk kommer att ligga i våra hjärtan som kämpar för sanningen.« »Paul Rassinier är död«, *Nordisk Kamp* nr 8–9/1967, s. 36; om Rassinier och dennes verksamhet, se Lipstadt 1994, s. 51ff
 54. Se t.ex. »PLO och appell från Palestina-araberna i Sverige«, *Nordisk Kamp* nr 8–9/1967, s. 38ff; »Har ni gott samarbete«, *Nordisk Kamp* nr 10/1967, s. 7; »Sanningen om Evangelii Härolds Israel«, *Nordisk Kamp* nr 10/1967, s. 9f
 55. Det är givetvis inte bara NRP som drivit Palestina-frågan utifrån en antisemitisk synvinkel, utan även t.ex. COTC. I *Recognize your enemies*, Booklet no. 104, beskriver t.ex. Ben Klassen Israels tillkomst utifrån den kreativistiska föreställningen om historien som ett ständigt pågående rasrig.
 56. För IHR se Lipstadt 1994, s. 137ff
 57. Roger Eatwell, »The Holocaust Denial: A study in propaganda technique«, i *Neo-Fascism in Europe*, ed. Luciano Cheles, Ronnie Ferguson & Michalina Vaughan, Longman, Essex 1991, s. 120f (cit. Eatwell 1991)
 58. För exempel på denna argumentation, se »Markskalk Broz-Titos blodiga väg till makten genom Katyn-mord i jätteskala«, *Fria Ord* 7/9 1968; »Sensationella avslöjanden i bok, 300 nazi-förbrytare sköts av judar i brittiska armén«, *Nordisk Kamp* nr 1/1969, s. 9
 59. En variant på detta är påståenden om att de stora mängder glasögon, proteser etc. som återfanns i koncentrationslägren, inte härrörde från mördade fångar utan från välgörenhetsinsamlingar. Se »Glasögon-insamling«, *Nordisk Kamp* nr 1–2/1980, s. 4; »Mördade tyskarna 6 miljoner judar?« *Fria Ord* 16/5 1981, s. 7
 60. »Hade inte kriget kommit, hade med säkerhet Tredje riket förändrats mycket i sin attityd mot judendomen. En utveckling i den riktningen var på väg men omöjliggjordes av världsjudendomen. Den ville vara i krigstillstånd med tredje riket.« »Ungdom frågar – Oredsson svarar«, *Nordisk Kamp* nr 5/1963, s. 5
 61. Lodenius & Larsson 1991, s. 255ff
 62. Bruchfeld 1996:II, s. 121
 63. Wolfgang Benz, »Traditional and Rediscovered Prejudices in the New Europe: Antisemitism, Xenophobia, Discrimination against Minorities«, i *Patterns of Prejudice*, vol. 27, 1993, s. 9 (cit. Benz 1993)
 64. »Märkligt vittnesbörd om judiska och tyska konspiratörer som upphovet till 'Endlösung'«, *Fria Ord* nr 2/1968. I *Fria Ord* publicerades även andra historierevisionistiska artiklar, se t.ex. »Mördade tyskarna 6 miljoner judar?« *Fria Ord* 16/5 1981, s. 7
 65. Se t.ex. *Nordisk Kamp* nr 6/1968, s. 6
 66. Lögnen om de sex miljonerna, odat. flygblad. Flygbladet spreds under 1980-talet bl.a. av NRP.
 67. Bruchfeld 1996:II, s. 133; för App se även Lipstadt 1994, s. 85ff
 68. Gutman 1997, s. 18
 69. »Underlig matematik eller?« *NRP-Bulletin* nr 1–2/

- 1994, s. 1
70. NRP-Bulletin nr 1/1986, s. 8; för förnekandet av eutanasi-programmet, se även »Lögner«, *Nordisk Kamp* nr 6/1973, s. 23
 71. Se t.ex. *Nordisk Kamp* nr 1/1967, s. 13ff; »Folk tar parti utan att veta« *Nordisk Kamp* nr 2/1968, s. 9f
 72. Bruchfeld 1996:II, s. 127
 73. Lodenius & Larsson 1991, s. 255ff. Den översattes till svenska av NRP-medlemmen Sten Bergill i Fagersta, se *Nordiska Rikspartiet* nr 4/1980, s. 5
 74. Lindquist 1979, s. 21
 75. Bilaga, *Nordisk Kamp* extra sommarnummer 1963
 76. *Nordisk Kamp* nr 1/1965, s. 17
 77. Se t.ex. »Polisen rev ned Eichmann-plakatet« *SvD* 12/4 1961; »Naziorganisation agiterar för Eichmanns oskuld«, *Aftonbladet* 11/4 1961
 78. »Nazistaffisch gick ej att åtala«, *Stockholms-Tidningen* 14/4 1961; »Nazisterna startar Eichmann-kampanj«, *Expressen* 11/4 1961
 79. Meddelande, *Nordiska Rikspartiet*, nr 1/1979, s. 2
 80. »Till ansvarig ledning för Sveriges Radio/ TV«, *Nordiska Rikspartiet*, nr 1/1979, s. 3
 81. *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1979, s. 12
 82. Ibid., s. 15
 83. Se t.ex. *Nordiska Rikspartiet*, nr 2/1979, s. 21; »Bumerang – som slår tillbaka«, *Nordiska Rikspartiet* nr 3–4/1979, s. 14ff
 84. »Svart på vitt«, *Nordiska Rikspartiet* nr 2/1979, s. 8. NRP lät även trycka upp flygblad på detta tema: Skyll dig själv om du inte läser det här, NRP flygblad 1979. Detta tema återfinns även i andra artiklar. I en artikel i *Nordisk Kamp* 1968 påstods t.ex. att de rum fyllda med människohår, kläder etc. som finns i Auschwitz i verkligheten härrör från mördade tyskar, se »Göran Assar Oredsson är trött på tramset«, *Nordisk Kamp* nr 1/1968, s. 19
 85. Det kom ett brev ..., flygblad NRP 1979 (i författarens ägo)
 86. Se t.ex. *Seriemagasinet* nr 2/1980, nr 16/1979, nr 15/1979, nr 1/1983, nr 12/1983, nr 4/1981
 87. »Intresset växer i strömdraget efter Holocaust«, *Vägen Framåt* nr 3/1979
 88. »Attack mot nynazismen i skolorna«, *DN* 26/2 1979
 89. Se t.ex. »Judeutrotning? – Det är ju bara bluff, sa nazisterna«, *Aftonbladet* 10/5 1979; »Elever bjöd in nazist«, *Strängnäs tidning* 10/5 1979
 90. »Ingenting att stilla bedja om«, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1978, s. 5
 91. Se t.ex. »Pressens historieskrivning«, *Nordisk Kamp* nr 1/1961, s. 8ff; »Hört i nyheterna ... Men sedan tyst«, *Nordisk Kamp*, nr 1/1987, s. 14; *NRP-Bulletin*, nr 2/1992, s. 3ff; »Känner du igen demokratins dimridåer«, *Nordisk Kamp* nr 3/1977, s. 2f; »Vi inom NRP och de andra«, *Solhjul*, 1995, s. 3; *Nordisk Kamp* nr 2/1984, s. 6ff; »Faurisson möttes av sparkar och slag«, *NRP-Bulletin* nr 2/1992, s. 3; Ur Brevskörden, *Nordisk kamp* nr 2–3/1980, s. 12; *Nordisk Kamp* nr 3/1990, s. 12; »Den fortsatta och alltmer tilltagande hetsen mot nationalsocialismen«, *Nordisk Kamp* extranummer, sommaren 1963, s. 13; »Sex miljoner döda judar i rampljuset«, *Nordisk Kamp* dec. 1963, s. 11ff; »Otroligt att folk kan tro på fabeln om Holocaust«, *Nordisk Kamp* nr 1/1984, s. 9; »Bakom varje siffra finns en människa«, *Nordisk Kamp* nr 1/1979, s. 12f; Göran A. Oredsson, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1981, s. 2f; »De sionistiska lögnerna och hyckleriet angående Förintelsen«, *Nordisk Kamp* nr 2/1995, s. 15f
 92. *Nordisk Kamp*, nr 2/1992, s. 15
 93. Göran A. Oredsson, brev till författaren, aug. 1996
 94. Se t.ex. *Wärendsbladet* nr 16/1995, s. 2; »Förintelseterrorism leder till censur«, *Wärendsbladet* nr 24/1994, s. 1f; »Öppet brev för ev offentliggörande«, *Wärendsbladet* nr 4/1995, s. 1f; »Iskalla fakta om judeförintelsen«, *Wärendsbladet* nr 16/1994, s. 3; »Holocaust Story«, *Wärendsbladet* nr 23/1994, s. 2ff; »Sanningen skall göra eder fria«, *Wärendsbladet* nr 12/1995, s. 5; »Varför ska vi tro på Holocaust-förintelsen?« *Wärendsbladet* nr 18/1994, s. 4ff; Moheda 95 02 02. Öppet brev för ev offentliggörande, *Wärendsbladet* nr 4/1995, s. 1f
 95. Se t.ex. »Svenske nazisten som hetsar mot judar i Polen«, *Aftonbladet* 31/12 1981
 96. »Rättssaken mot Felderer en häxprocess«, *Nasjonalisten* nr 5–6/1982, s. 8
 97. Heléne Lööw, »Swedish National Socialism and Right-Wing Extremism after 1945«, i *Modern Europe after Fascism 1943–1980*, ed. Stein Ugelvik Larsen, Social Science Monography, Boulder, Columbia UP, New York 1998, s. 1146f
 98. »Radio Islam«, *Expo*, nr 3/1996, s. 18
 99. Se t.ex. »Till Läsekretsen«, *Sveriges Nationella Förbund*, nr 11/1992, s. 2; »Prof Georg Klein om Förintelsen och revisionisterna – en kritisk analys«, *Sveriges Nationella Förbund*, nr 11/1992, s. 4; »Till Läsekretsen«, *Sveriges Nationella Förbund*, nr 10/1991/92, s. 11; »Intervju med Professor Fauris-

- son», *Sveriges Nationella Förbund* nr 9/1991, s. 4, 7, 11
100. PE, april 1992
101. Revisionistiska artiklar har då och då förekommit i NSR:s skrifter, se t.ex. »Faurisson kom till Sverige men tyvärr i fel sällskap«, *Vägen Framåt*, nr 2/1992, s. 4
102. Roger Eatwell skriver följande om rättegångarnas roll: »I slutändan hävdade båda sidor att de vunnit. Antirasisterna betonade att Faurisson blev tvungen att betala skadestånd och fick en villkorlig dom. Hans resonemang gick ut på att rätten till slut hade kommit fram till att hans arbete var 'vetenskapligt' och att det inte gått att bevisa att han hade varit avsiktligt kränkande«, Eatwell 1991, s. 124.
103. Se t.ex. »Gäst hos Holocaust«, *Radio Islam medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 7f; »Schindlers list – lögnen växer«, *Radio Islam, Medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 14; »Peter Englund – historiker som berättar historier«, *Radio Islam Medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 29f; »Vi väntar på bevis, Göran Rosenberg!« *Radio Islam medlemsbrev* nr 3-4/1994, s. 37
104. Se t.ex. »Krönika«, *Mimer* nr 15 juni 1995, s. 1; »Dialog om den judiska makten«, *ibid.*, s. 3-6; »Om att fällas för mord«, *ibid.*, s. 7ff; »Ernst Zündel – en kämpande revisionist«, *Mimer* nr 23/1997, s. 1ff; »Nürnbergpöccssen«, *Mimer* nr 23/1997, s. 8ff
105. För Robert Faurisson, se »The Denial of the Dead; on the Faurisson Affair«, *Dissent*, Fall 1981
106. Eatwell 1991, s. 122
107. CR, okt. 1994
108. Tommy Rydén i brev till författaren mars 1996
109. MS, juli 1994
110. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, mars 1991
111. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
112. TM, aug. 1991
113. Se t.ex. »Förintelsen«, <http://www.ariskkamp.com/wcotcswe/revartik.htm>
114. Reportage, *DSF* nr 3/1995, s. 5
115. Se även När lögn blev sanning, Triskelon, CD Endast mörker, 1997
116. Sionismens Klor, Storm, CD Nordland III, samlings-CD. Andra exempel är det engelska bandet Belsen Horrors Solly, se *Streetfight* nr 1, s. 18.
117. »Ballad of the six million«, *Vikingsen* nr 2/1992, s. 11
118. Belsen Horrors Solly
119. »Håll historien vid liv, miraklet«, *Nordiska Krigare*, nr 1/104, s. 11f
120. »Storm«, *Storm* nr 2/1990, s. 2; »50 år efteråt«, *Valhall* nr 1/1995, s. 3
121. Dom B682-98, Umeå Tingsrätt
122. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
123. *Ibid.*
124. Samtal med aktivist som önskar vara anonym, maj 1991
125. *Storm* nr 9-10/104, s. 13
126. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
127. »Ung Sundsvallsnazist«, *Sundsvalls Tidning* 22/3 1990
128. »Syftet med NSEAP«, *Info-Europa* nr 1/1997, s. 3
129. Se t.ex. »50 år efteråt«, *Valhall* nr 1/1995, s. 2; »Den indiske straffguden«, *Valhall* nr 4/1995, s. 14f; »Nu är nu och då är då«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 68
130. Se t.ex. »Massmord«, *Västvallen* nr 1/1975, s. 5f; »Massakern i Dresden«, *DSF* nr 2/1995, s. 3
131. »Protest mot Dresden-bombningen«, *Info-14* april 1995, s. 1; »Kort och gott«, *Nordland* nr 2/1995, s. 4
132. Per Engdahl, *Fribytare i Folkhemmet*, Cavefors, Nacka, 1979, s. 185 (cit. Engdahl 1979)
133. »Det får aldrig hända igen«, *Nordland* nr 5/1996, s. 16f
134. The Final Solution, Blue Eyed Devils, CD Murder Squad, Tri-state Terror, 1997
135. Så här skrev t.ex. Tommy Rydén när en insändare av denne på detta tema publicerades i Jönköpingsposten 1992: »Tro det eller ej, men Jönköpingsposten publicerade igår en insändare från mig om förintelsen, Leuchter, gaskamrar, Zyklon B. Alla var de med! Inte bara är det helt otroligt att en dylik insändare överhuvudtaget trycks i detta censurans land, men också att de är fullt medvetna om vem jag är. Ett genombrott helt klart.« Tommy Rydén, fax till författaren nov. 1992
136. Lange m.fl. 1997, s. 46
137. Bland elever i årskurs 6 har endast 18,3 procent hört talas om revisionismen, vilket är det skolstadium där den minsta andelen elever uppgav detta. Gymnasieeleverna är de som i störst utsträckning hört talas om revisionismen; andelen bland elever på de teoretiska programmen var 84,3 procent och på de praktiska programmen 72,1 procent. Bland

clever i årskurs 8–9 uppger 41,6 procent att de hört talas om revisionismen. Resultaten visar att variationen mellan elever i olika skolor kan vara mycket stor. På vissa skolor hade inga elever hört talas om sådana påståenden, medan på en skola hela 97 procent av eleverna kände till dem. Det finns också vissa skillnader mellan kännedomen om revisionismen med avseende på elevernas ursprung. Svenska elever har i störst utsträckning hört talas om revisionismen, vilket rapporteras av 58,1 procent, medan andelen bland elever med nord-, väst- eller östeuropeiskt ursprung var 56,4 procent. Bland syd- och utomeuropeiska elever är motsvarande siffror 36,4 resp. 37,5 procent. Efter- som den största kännedomen om revisionismen återfinns bland elever på gymnasiet och eftersom andelen utomeuropeiska elever i urvalet som går på gymnasiet är mindre än genomsnittet, kan den låga siffran för dessa elevers kännedom om revisionismen sammanhånga med detta, *ibid.*, s. 47f

138. *Ibid.*, s. 48

Kapitel 11

1. Imperium, Information från Tommy Rydén 880728 (i författarens ägo)
2. Se t.ex. »Läran om kroppen«, *Rikslarm*, höstnr 1992, s. 11
3. »En av RF:s talesmän trakasserad«, *DSF* nr 1/1996, s. 4
4. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
5. »Återupprättelse«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 6
6. Se t.ex. Blattesvin, Somalia Kickers, CD Swedish skins, Last Resort Records 1995
7. Richard Rubenstein, *Förintelsens lag*, Stockholm 1980, s. 40, 102
8. Bessant talar om att aktivisterna i sina beskrivningar av »fiendegrupper«, invandrare, judar, homosexuella etc. ofta talar om dem som skadeinsekter, en pest, en sjukdom och att de hävdar att de »luktar« på ett särskilt sätt, Bessant 1995, s. 110
9. Vit makt – Svart slakt, anonymt klistermärke, i författarens ägo
10. Se t.ex. Vad tror kreativister på? Flygblad 1991; »Kvinnans livsuppgift«, *RAHOWA*, nr 3/1991, s. 3f; »Levnadsregler«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 9
11. Lööw 1990:1, s. 131
12. Se t.ex. »Tack demokrater«, *Sveriges Framtid* nr 3–4/1990, s. 6; »En introduktion till Riksfronten«, *Rikslarm* sommarnr 1992, s. 5; »Bygg på sanningen«, *Sveriges Framtid* våt/sommarnr 1990, s. 4.
13. »Greger«, jan. 1992
14. »Terror skall bemötas med terror«, *Werwolf*, Krigskommuniké nr 9, s. 14.
15. KL, sept. 1992
16. Se t.ex. »Vad som hänt och händer i Sverige«, *Nordisk Kamp* nr 3/1976, s. 3; »Lögnen och dess trofasta tjänare ...«, *Nordisk Kamp* nr 2/1992, s. 6ff; »Om grymheterna i demokratins heliga namn ingenting att orda«, *Nordisk Kamp* nr 2/1985, s. 18; »I solhjulets tecken för en ny Nord«, *Nordisk Kamp* nr 1/1986, s. 22; »Genmanipulation brott mot naturen och människorna, och blir bondestammens åderlåtning«, *NR-Bulletin* nr 2/1987, s. 10f; »Kamp mot djurplågeriet« (odat. flygblad i författarens ägo); »Djurplågeri vid tävlingsbanor«, *Nordisk Kamp* augusti–september 1965, s. 9; »Ditt samvete«, *Nordisk Kamp* nr 3/1964, s. 14; »När juldagsmorgon glimmar jag vill till stallet gå«, *Nordisk Kamp* jan. 1966, s. 26; »Har man tappat huvudet«, *Nordisk Kamp* nr 11/1967, s. 17; »Djur är ej skapade åt människors godtyckliga handlingar«, *Nordisk Kamp* nr 1/1969, s. 11ff; »Demokratisk mörkläggning omkring vivisektionen«, *Nordisk Kamp* nr 2/1975, s. 23ff
17. Föreningen Sveriges Framtid, *Sveriges Framtid* nr 1/1989–90, s. 8
18. LL, dec. 1991
19. FSF program, s. 10. Om djurskyddet säger Leif Larsson bl.a.: »Själv är jag misantrop såtillvida att jag tycker att det skulle vara bättre om alla människor försvann oavsett ras och religion så att djuren kunde leva i fred. Så funkar det ju inte heller med ett ozonskikt som går sönder och där måste jag säga att det som är beklämmande det är verkligen att djuren får lida för vad vi ställer till. De är oskyldiga, verkligen oskyldiga. Hur många vita och svar- ta som sen dör spelar mig ingen roll, men djuren dör för vår skull och det smärtar mig. Människor tycker jag är så pass äckliga så de kan dö.« LL, dec. 1991
20. Handlingsprogram 1996, s. 4
21. »Stoppa koscherslakten«, *Vit Rebell* nr 4/1989, s. 6
22. 1935 motionerade NSAP/SSS t.ex. i Göteborgs stadsfullmäktige om ett förbud för koscherslakt, Lööw 1990:1, s. 349
23. Göteborgs poliskammare, Göteborgs Landsarkiv,

- Referat av anförande hållet vid av Nationalsocialistiska Arbetarepartiet anordnat möte på Cirkus den 18 mars 1935
24. Se t.ex. »Demokratis dubbelspel«, *Nordisk Kamp* nr 2-3/1980, s. 7; Handlingsprogram 1996, s. 5; »Narkotikan – och dess syfte som vapen mot den vita rasen«, *Nordisk Kamp* nr 3/1967, s. 23; »Opinionen mot knarkbödeln: Narkotikan visar ett sjukt samhälle«, *Nordisk Kamp* nr 1/1969, s. 1
 25. DT, sept. 1991
 26. Salubriskt leverne, Kreativistens Kyrka; En kort introduktion till den vita rasens religion, odat. broschyr utgiven av KK i Säffle, s. 11f
 27. Adolf Hitler, Rudolf Hess och Heinrich Himmler var alla vegetarianer, odat. flygblad (i författarens ägo). I en skrivelse från Ben Klassen Akademin ges följande kostråd: 1. Ät endast rå föda i sitt naturliga stadium. Huvudsakligen frukter, vegetabilier, säd och nötter. 2. Håll dig fysiskt aktiv. Företrädesvis sådant som håller igång hjärta och lungor, bland dessa återfinns jogging, simning och andra aktiviteter. 3. Undvik alla slags konstgjorda kemikalier. Dessa inkluderar alkohol, nikotin, koffein, socker, konserveringsmedel, insektsmedel, narkotika och droger (mediciner) av alla slag oavsett om de är receptbelagda eller ej. Naturlig näring, nyckeln till kreativ superhälsa, jan. 1993.
 28. Manifestation 6 november 1992; flygblad, *Anhängarbulletinen*, april 1992
 29. Patriot, Dirlawanger, Skinhead Legion, Classic Swedish Oi, Ragnarock Records 1995
 30. Dessa kulturella ideal, eller snarare hyllandet av det som betecknades som den »ariska kulturen« och bekämpandet av det som betecknades som »den judiska, perverterade kulturen«, var även en central del av 30-talets nationalsocialisters föreställningsvärld. För den nationalsocialistiska kultursynen se Ingemar Karlsson & Arne Ruth: *Samhället som teater: Estetik och politik i Tredje Riket*, Liber Förlag, Uddevalla 1984
 31. TR, juli 1991; Christopher Ragne, Jonas Ledin okt. 1994
 32. »Upprörande«, *Nordisk Kamp* nr 7/1968, s. 7
 33. »NRP kämpar för...«, s. 29
 34. »Till Konungen ...«, *Nordisk Kamp* nr 2/1967, s. 4
 35. Se t.ex. »Ungdomens Revolt«, *Nordisk Kamp* nr 8/1968, s. 17; »Vår våldtagna kultur«, *Nordisk Kamp* nr 10-11/1968, s. 17f; »Den vite mannens väg«, *Nordisk Kamp* nr 4/1973, s. 2
 36. DT, sept. 1991
 37. Se t.ex. Handlingsprogram 1996, s. 5, Hem och skola 1996; »Mångkulturens skola«, *Stormpress* nr 4, maj 1996, s. 5
 38. »En förljugen debatt«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 8
 39. Utsugarna, Division S, EP Efter revolutionen
 40. »Vårt hotade kulturarv«, *Vägen Framåt*, sommarnummer 1989, s. 3
 41. TM, aug. 1991
 42. »5 minuter om kamp, parasiter och hat från en krigsfånge«, *Ariska Brödraskapet* nr 2/1996, s. 2
 43. Lööw 1992
 44. Stadgar för NSF, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 3
 45. *Folksocialistisk Samling: Det enda alternativet*, FS förlag 1997, s. 9, 14 (cit. *Folksocialistisk samling* 1997)
 46. I SD:s partiprogram återfinns likartade krav. Lööw 1992
 47. Lööw 1992
 48. Ben Klassen Akademin, programförklaring 930101
 49. »Kindred Spirit«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 25
 50. Se t.ex. »Rätt till liv«, *Nordisk Kamp* nr 1/1965, s. 7; »Vi Svenskar ska vi gå under eller?« *Nordisk Kamp* nr 2/1972, s. 20f; »Mot snusk«, *Nordisk Kamp* nr 4/1973, s. 27; »Abort är massmord«, *Nordisk Kamp* nr 6b/1974, s. 11; *Folksocialistisk Samling* 1997, s. 9; Abort som preventivmedel är mord (flygblad FS 1997, flygbladet är prytt med en teckning av ett foster som hänger uppspikat på ett kors)
 51. Lööw 1992
 52. TM, aug. 1991
 53. KL, sept. 1992
 54. TR, juli 1991. Se även Rashygien (flygblad Kreativistens Kyrka, 1991); Vad tror Kreativister på? (flygblad Kreativistens Kyrka, 1991)
 55. Det kan i detta sammanhang vara intressant att notera att VAM försälde boken *SS race theory and mate selection guideline*, en engelsk översättning av SS-publikationen *Glauben und kämpfen*. Skriften behandlar rasbiologi med tonvikt på betydelsen av att välja en »rasen« partner.
 56. *Vad en ung flicka bör veta – ett allvarsord i en ömtålig fråga*, Stockholm 1941. Denna pamflett trycktes åter upp i DSF nr 2/1995, s. 2f
 57. »Skolans uppgift«, *Sveriges Framtid* nr 1/1989-1990, s. 8
 58. Stadgar för NSF, DSNS, nr 1/1996, s. 3
 59. »Välkomna till livet«, *Nordisk Kamp* nr 1/1991,

- s. 8
60. »Det som krokigt skall bli«, *Nordisk Kamp* nr 1/1972, s. 26
 61. »Så här fostrar du dina barn«, *Nordland* nr 6/1996, s. 26
 62. »Nationalsocialister 1995«, *NRP-Bulletin* nr 2/1995, s. 6; i en artikel i *Racial Loyalty* pläderar Rydén även för att den ideologiska uppfostran av barnen skall börja vid tre års ålder, se »The Children Belong to us«, *Racial Loyalty* november/1992, s. 9
 63. Se t.ex. »Anti-AFA informerar«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 7; »Importerat slödder«, *Rikslarm* nr 3/1994, s. 7; »In, nyheter«, *DSF* nr 4/1995, s. 2f; »Invandrare & kriminalitet«, *Smålands SA-Bulletin* nr 3/1996, s. 2; »Knivhuggs på dansgolvet«, *Revelj* nr 3/1995, s. 3; »Kulturbeliskarbrött«, *Wärendsbiladet* nr 21/1995, s. 8; »Ur offentliga papper«, *Rikslarm* nr 4/1995, s. 8; »Fega överfall mot nationalister«, *Info-14* november 1995; »Överlevd undersöker rasism«, *Info-14* november 1995, s. 2; »Skinhead nära skjuten«, *Info-14* november 1995, s. 3; Debatt, *Gjallarhornet* nr 1/1996, s. 22; Insändare, *Stormpress* nr 5/1996, s. 5; »Folkets kamp«, *Stormpress* nr 6/1996, s. 3
 64. »Är en svensk/german mindre värd?« *Valhall* nr 4/1995, s. 16
 65. »Massa fördomar ...« *Gjallarhornet* nr 1/1996, s. 20
 66. »Retaliat, Skrewdriver«, *Blood & Honour* nr 15/1993
 67. Fjärde riket, Pluton Svea, CD Stöveltramp, Ragnarock Records 1995
 68. Nu drar SA ut, Pluton Svea, CD Stöveltramp, Ragnarock Records 1995
 69. Svensk gästfrihet, Zunita, CD Svensk frihetskamp, Sweden Calling Ltd 1994
 70. Se t.ex. »Brottsligheten minskar när afrikanska klubbar vräks«, *Info-14* mars 1996, s. 2; »Åseledramats konsekvenser«, *ibid.*, s. 3; »Ockupanter kräver lag mot rasism«, s. 4; »Årets snyftistoria«, *Info-14*, februari 1996, s. 1; »Låt invandrarna städa«, *ibid.*, s. 2; »Rasbråk, brott att kalla en svartskalle för svartskalle«, *Info-14* maj 1996, s. 2; »Bluff från åselebluffarna«, *Info-14* april 1996, s. 3; »Sverige är rasistiskt«, *Info-14* november 1995, s. 2; »Flyktingar går före«, *ibid.*, s. 3; »Invandringen minskar«, *ibid.*
 71. Se t.ex. »Afrosvenskar får egen arbetsförmedling«, »Synagoga återinvigd i Norrköping«, *DSF* nr 3/1995, s. 1; »Matförgiftning av Kebabkött, nu ska vi äta afrikanskt«, »Tre asiater dömda för våldtäkt«, *DSF* nr 3/1995, s. 2
 72. Intervju med skinhead som önskar vara anonym, feb. 1992
 73. Se t.ex. »Folkets röst«, *NRP-Bulletin* nr 4/1976, s. 15f; »K.H. Svikare, Sverige Vakna«, *Tidskrift för patrioter* nr 1/1995, s. 3
 74. *NRP-Bulletin* nr 6/1990, s. 2. De påstående om invandrare och flyktingar som författaren till dikten ger uttryck för är i stort sett en sammanfattning av alla de vanligaste argumenten som framförs av flykting- och invandringsmotståndare.
 75. Vi kräver en flyktingfri zon från Haparanda till Ystad, anonym od. klistermärke, i författarens ägo; Bostäder och arbete, svenskarna först, anonymt klistermärke, aug. 1994, i författarens ägo; Stöd Bengt Westerberg i hans kamp för en ökad invandring (arbetslöshet, HIV, kriminalitet), anonymt klistermärke, aug. 1994, i författarens ägo
 76. 1 maj, *Nordisk Kamp* nr 2/1970, s. 7ff. Även de moderna grupperna är mycket negativt inställda till zigenare, eller för att citera Matti Sundquist: »Det tycker jag nästan är det värsta utav allting, det är bara slödder, de gör verkligen bara ont«, MS, juli 1994
 77. Se t.ex. »De börjar bli många nu – de av invandrare mördade svenskarna«, *NRP-Bulletin* nr 4-5/1992, s. 3; Tänd ett ljus för dem (flygblad 1993, i författarens ägo); 17-årig svensk mördad av invandrare, flygblad 1993 (i författarens ägo); »Sverige Vakna«, *Tidskrift för patrioter*, nr 1/1995, s. 22; »Nationalist knivskuren i sin skola«, *Rikslarm* nr 2/1994, s. 14; »Vad kostar det att slå ihjäl en svensk rasist?« *Patrioten* nr 3/1983, s. 3; »Överdös av mångkultur?« *SD Bulletin* jan. 1995, s. 3; »Svar om TV«, *NRP-Bulletin* nr 2/1995, s. 3ff; »Terror mot rasmedvetna«, *Nordland* nr 4/1995, s. 24f; »Storm i Europa«, *Nordland* nr 4/1995, s. 35
 78. »Ondskans Sverige«, *NRP-Bulletin* nr 1/1995, s. 2
 79. »Massmedia har ansvaret«, *Vägen Framåt* nr 1, vinternummer 1991, s. 4
 80. »Sveriges dödsryckningar«, *Vit Rebell* nr 2/1989, s. 6
 81. »Stoppa invandrarvåldet«, *Blod & Åra* nr 3-4/1994, s. 17
 82. »Årets första offer för det anti-patriotiska våldet«, *Nordland* nr 1/1995, s. 3
 83. Se t.ex. »25-årig 'drömprins' visste om!« *Oceansur*erad för sanningens skull, pensionärernas mar-

- dröm, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997
84. »Nyhetssupplaget«, *Gripen* nr 1/1997, s. 4f
 85. Se t.ex. »Så ligger det till«, *Skinzine-Norr* nr 2/1996, s. 13; Stadgar för NSF, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 3
 86. Våra mål i Sverige, flygblad KK 1990 (i författarens ägo)
 87. Folksocialistisk Samling 1997, s. 9
 88. »Rock för folk och land«, *Storm* nr 2/1990, s. 11
 89. FSF Program, s. 5f
 90. »Rädda det som räddas kan«, *Sveriges framtid* nr 3-4/1990, s. 4
 91. Se t.ex. »Sverige Vakna«, *D&N* nr 4/1995, s. 2; Nyheter *DSN* nr 4/1995, s. 2f; Ledare, *Rikslarm* nr 1/1994, s. 2
 92. Folksocialistisk Samling 1997, s. 6f
 93. Svensk Frihetskamp, informationsblad från Smålands SA, 1997 (i författarens ägo)
 94. »Festen är över, bordet avätet, gästerna hittar inte ut«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 7
 95. Ett undantag utgörs dock av Smålands SA, som i de punkter som i gruppens handlingsprogram rör flykting- och invandringspolitik mer liknar de parlamentariska grupperna än de rasrevolutionära, se Handlingsprogram 1996, s. 8f
 96. MS, juli 1994
 97. TM, aug. 1991
 98. Stadgar för NSF, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 3
 99. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, okt. 1991
 100. TR, f.d. funktionär i SD, mars 1991
 101. »Nej till invandring«, *Nordisk Kamp* nr 4/1968, s. 3
 102. TM, aug. 1991
 103. MS, juli 1994
 104. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, okt. 1992
 105. Se t.ex. »Saxat och citerat«, *Nordisk Kamp* nr 2/1991, s. 2; »Kulturberikare«, *NRP-Bulletin* nr 1/1995, s. 3; »Hur ska staten spara«, *NRP-Bulletin* nr 6/1990
 106. »Kulturberikning«, *Riksfronten* Bergslagen juli/ augusti 1994, s. 1
 107. Se t.ex. *Nordisk Kamp* nr 2/1992, s. 15; »Torsdag 25 oktober«, *NRP-Bulletin*, nr 6/1990, s. 5; *NRP-Bulletin* nr 2/1992, s. 2; »Utvisa lögnflyktingarna«, *Valhall* nr 5/1996, s. 18; »Båtlaster med asylanter«, *Rikslarm* nr 4/1994, s. 8
 108. Se t.ex. »Snacka om yttrandefrihet«, *Nordiska Rikspartiet*, nr 5/1980, s. 11f
 109. Björge 1994
 110. »Försmak av framtidens diktatur«, *Valhall* nr 5/1996, s. 10
 111. Ledare, *Rikslarm* nr 1/1994, s. 2
 112. *Gjallarhornet* nr 1/1996, s. 15
 113. Se även »Folkhemmet«, *Nordisk Kamp* nr 6-7/1969, s. 14f
 114. Göran A. Oredsson, »Gränslöst«, *Nordisk Kamp* nr 2/1996, s. 2
 115. »Återupprättelse«, *Nordland* nr 7-8/1996, s. 5
 116. Se t.ex. »Avnationaliseringen och vägen utför«, *SD-Kuriren* nr 23/1994, s. 8; »Folkhemmet och det mångkulturella samhället«, *Gjallarhornet* nr 1/1987, s. 5ff; »Sagan om familjen svensk«, *SD-Kuriren* nr 20/1993, s. 13; »Vi ska återskapa det svenska folkhemmet«, *SD broschyr* utgiven inför valet 1991; »Det sönderfallande folkhemmet«, *SD-Kuriren* nr 27/1996, s. 16f
 117. Deltagande observation gjord av författaren 1 maj 1993
 118. Se t.ex. partiledare Oredssons tal i Lund den 23 oktober 1971, *Nordisk Kamp* nr 6-7/1971, s. 17; Förord *Solhjulet* 1981, s. 2ff
 119. *Solhjulet* 1983, s. 13
 120. Sverige åt svenskarna, NA flygblad 1995/96 (i författarens ägo)
 121. Ledare, *Valhall* nr 4/1995, s. 2
 122. »Kamrat«, *Folk-Kalendern* 1997, s. 15
 123. Theodor Adorno »Antisemitisk och fascistisk propaganda«, omtryck i *Ord & Bild* nr 6/1993, s. 35ff

Kapitel 12

1. Jackson 1992
2. Louis Beam var en av de drivande bakom rasideologiska BBS-er i slutet av 1980-talet. Han är en f.d. Vietnamveteran med ett brokigt förflutet, som bl.a. innehåller en omtalad eldstrid med den mexikanska federala polisen, som försökte gripa Beam. Hans hustru sköt dock ner en av officerarna så att hennes man kunde undkomma, se Kaplan 1997, s. 11f
3. Dennis Mahon lämnade 1992 Klanen och anslöt sig till Tom Metzgers White Aryan Resistance, ibid., s. 12
4. Ibid., s. 10ff
5. Jeffrey Kaplan, »Religiosity and the Radical Right: Toward the Creation of a New Ethnic Identity« i *Nation and Rave: The Developing Euro-American*

- Racist Subculture*, ed. Jeffrey Kaplan & Tore Bjørge, Northeastern UP, Boston, 1998
6. Om en av dessa personer som 1982 utgav sig för att vara svensk Klanledare stod följande i *Nordisk Kamp*: »I Sverige finns ingen Klan utöver vad personer, uppretade på utlänningar, tagit sig för att härma KKK i Amerika. Den man som trädde fram i pressen och utnämnde sig till KKK-ledare i Sverige tog ju strax efter också tillbaka sitt påståen- de och för nationella kretsar är den mannen bara känd som en 'tok' vars medlemskap i olika nationella sammanhang tagit slut lika fort som de bör- jar.« »Ku Klux Klan KKK och Bevara Sverige Svenskt BSS«, *Nordisk Kamp* nr 4-5/1982, s. 8
 7. För den amerikanska antisemitismen, se Leonard Dinnerstein, *Anti-semitism in America*, Oxford UP, New York 1994, samt Jackson 1992
 8. Kaplan 1997, s. 1ff
 9. Jonathan R. Write, »The road to Armageddon; religion and domestic terrorism«, i *Quarterly journal of ideology*, vol. 13/1989, s. 12. För Christian Identity se även Michael Barkun, *Religion and the racist right; The origins of the Christian Identity Movement*, University of North Carolina Press 1994
 10. Kaplan 1997, s. 3
 11. James Coates, *Armed and dangerous; the rise of the survivalist right*, Collins Publishers; Toronto 1987, s. 14f (cit. Coates 1987)
 12. Kaplan 1997, s. 49f
 13. Frederick J. Simonelli, »Preaching hate with the Voice of God: American Neo-nazi and Christian Identity«, i *Patterns of Prejudice* vol. 30, no. 2/ 1996, s. 43ff
 14. 10 av Church of the Creators 16 budord, *Racial Loyalty* sept. 1989, s. 7
 15. Kaplan 1995, s. 63, 68
 16. »Frågor och svar om kreativitet«, *RAHOWA* nr 1/ 1991, s. 8
 17. Våra mål i Sverige, Flygblad Kreativistens Kyrka i Karlstad 1990, i författarens ägo
 18. I ett tal i samband med Hitlers 50-årsdag 1939 sade t.ex. en av företrädarna för den Nationalsoci- alistiska organisationen Solkorset som var verksam i slutet av 1930-talet och början av 1940-talet: »Därefter övergick han till att förklara varför nationalsocialisterna i Sverige äro hedningar och påvi- sade religionens förbannelse och fördärvbringande inflytande över folken och slutade med att läsa en vers till hedendomens ära.« Nationalsocialismen i Sverige. Utredning verkställd av hovrättsassessor Olof Ribén, slutförd juni 1941, Säpos arkiv, RPS, Stockholm, s. 122 (cit. Ribén 1941)
 19. »Har vi plats för kristendomen?« *Sveriges Framtid* nr 1-2/1992, s. 3
 20. Rädda den vita rasen, s. 18. Handlingsprogram 1994
 21. »Religiösa sekter«, *Storm* nr 5-6/1991, s. 4
 22. Vår ras är vår framtid (VAM flygblad 1991, i för- fattarens ägo)
 23. »Fornnordisk Moral«, *Blod & Ära* nr 1/1993, s. 11
 24. »Kristendomen: judarnas bästa vän«, *Ariska Bröd- raskapet* nr 1/1996, s. 6
 25. Kaplan 1997, s. 40
 26. Frågor och svar om kreativitet, *RAHOWA* nr 1/ 1991, s. 8ff
 27. Brad Whitsel, »Aryan Visions for the Future in the West Virginia Mountains«, *Terrorism & Political Violence* nr 7/1995, s. 118ff (cit. Whitsel 1995)
 28. Beskrivningen av den bomb som används i Thur- ner Diaries fiktiva attentat är i det närmaste iden- tisk med den verkliga som användes vid bombning- en av de federala myndigheternas högkvarter i Oklahoma 19 april 1995.
 29. Lodenius & Larsson 1991, s. 178f
 30. Whitsel 1995, s. 121
 31. Kortfattat, *Revelj* nr 1/1995, s. 4
 32. Andrew MacDonald, *Hunter*, 1989
 33. Kaplan 1995, s. 83
 34. Whitsel 1995, s. 125
 35. Bjørge 1994, s. 19
 36. »Ian Stuart talar«, *Vit rebell* nr 3/1989, s. 6
 37. I notisen heter det bl.a: »Är detta upptrappningen inför ett totalt raskrig eller är det en ensam hämn- are, som måhända har blivit offer för 'kulturberik- ningen'? Ingen vet, men vi vet att boken inte läm- nar någon oberörd, så tag och införskaffa ditt ex- emplar innan den har sålts ut. Hell Jägaren.« »Har lasermannen läst Hunter?« *Storm* nr 5-6/1991, s. 3
 38. Whitsel 1995, s. 122
 39. Ibid.
 40. Kaplan 1997, s. 34
 41. Robert Jay Mathews och den grupp han ledde be- rörs utförligt i kapitel 14.
 42. Kevin Flynn & Gary Gerhardt, *The Silent Brother- hood; inside America's racist underground*, New York 1989 (cit. Flynn & Gerhardt 1989)
 43. Kaplan 1995, s. 82
 44. Flynn & Gerhardt 1989

45. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, april 1991
46. Vincent Bugliosi & Curt Centry, *The Manson murders*, Harmondsworth 1989, s. 209ff
47. James Mason, *Siege*, Storm Books, 1992
48. Manson intervju, White Devil Htt//www.CSN.net/central/Manson/man/
49. Jeffrey Kaplan, »The postwar paths of occult National Socialism, from Rockwell and Madole to Manson«, paper for the conference »Rejected and Suppressed Knowledge; the racist Right and the Cultic Milieu«, Stockholm 13–17 februari 1997
50. Se t.ex. *Nordisk Kamp* nr 2–3/1978, s. 9; »Ljus genom demokratins dimridåer«, *Nordisk Kamp* nr 1/1976, s. 2; »Män terroristerna fruktar«, *Solhjulet* nr 2/1977, nr 1/1978, s. 10ff, *Solhjulet* 1983; »Athena«, *NRP-Bulletin* nr 4/1987, s. 2; »Hetsjakt«, *NRP-Bulletin* nr 4/1990, s. 1ff; »Sydafrika ett nytt mellanöstern«, *Nordisk Kamp* nr 5/1985, s. 11; »Hur...« *Nordisk Kamp* nr 2/1961, s. 17; Redaktionellt *NRP-Bulletin* nr 2/1976. s. 2; Dagorder, *NRP-Bulletin* nr 1/1977 s. 4; »Befrielsen av Sydvästafrika«, *NRP-Bulletin* nr 1/1977, s. 12f; »Afrika«, *Nordisk Kamp* nr 7–8/1966, s. 37f; »Rhodesia håller i evighet«, *Nordisk Kamp* nr 1/1974, s. 23; »Den nya Frälsningsarmén – Sydafrika nästa«, *Nordisk Kamp* nr 1–2/1980, s. 7
51. »Sanningen om Rhodesia liksom om det övriga av vita män och kvinnor styrda södra Afrika«, *Nordisk Kamp* nr 4/1968, s. 7ff
52. Se t.ex. annons för South African Patriot, *Patrioten* nr 3/1984, s. 7; »Hatkampanjerna mot Sydafrika«, *Patrioten* nr 7–8/1986, s. 10f; »Zimbabwe (Rhodesia)«, *BSS-nytt*, nr 4/1983, s. 7
53. Se t.ex. »Sydafrika«, *Nationell Tidning* nr 2/1991, s. 25; »Sydafrikanska republiken«, *Nationell Tidning* nr 3/1987, s. 1; »Reflexioner«, *Nationell Tidning*, mars 1989, s. 20f; »Sydafrikanska republiken«, *Nationell Tidning* nr 1/1992, s. 6ff; »Sten Anderssons Sydafrikapolitik«, *Nationell Tidning* nr 3/1989, s. 16; »Sydafrika«, *Nationell tidning* nr 4/1990, s. 16
54. Se t.ex. »Der röda maktövertagandet«, *Gryning* nr 3/1994, s. 10f; »Det nya Sydafrika«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 78f
55. Se t.ex. Konservativt Forum nr 13, januari 1986 (i författarens ägo); Information, sammanfattad i juli 1988 (i författarens ägo); Sydafrikas framtid? odat. broschyr utgiven av KK i Karlstad (i författarens ägo); Vita Sydafrikaner torteras, flygblad 1990
56. »Vit solidaritet«, *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 15; »Ett nödrop från AWB«, *Blod & Åra* nr 3–4/1993, s. 3
57. TM, aug. 1991
58. Se t.ex. »Sydafrika 350 års kamp mot 'svarta döden'«, *Valhall* nr 5/1996, s. 16, 22

Kapitel 13

1. NRP:s Karl XII-sång. Melodi på vikingatåg, text Vigdis Simonsen, *Nordisk Kamp* nr 6/1973, s. 14
2. Anders Lange, »Reflektioner kring rasism«, *Ceifo »Fest« serien*, Stockholm 1994, s. 13
3. Sven Bertil Swanling, »Två Karl XII-firanden«, B-uppsats vid Historiska institutionen, Göteborgs universitet, 1994, s. 9f (cit. Swanling 1994)
4. »30 november 1991«, *Storm* nr 5–6/1991, s. 10
5. Fredrik Nilsson, »Toppen av ett isberg; En historisk och samtida studie över innehållsackumulationen i firandet av Karl XII i Lund«, Etnologiska institutionen, Lunds universitet 1994 (cit. Nilsson 1994)
6. Att traditionen inleds vid denna tidpunkt har troligen ett samband med Krimkriget och de starka nationella vindarna i Sverige, och Karl XII var nu, i motsats till förhållander under Karl Johans regeringstid, en accepterad och politiskt gångbar symbol, ibid.
7. Ibid.
8. Oredsson 1996, s. 44ff
9. Christian Swanson, Karl XII-firandet 30 november, B-uppsats VT 1994, *Historiska institutionen Göteborgs universitet* (cit. Swanson 1994)
10. Swanson 1994
11. Bandad intervju med Lars Hultén, juni 1992 (cit. LH, juni 1992). Lars Hultén är hedersordförande i föreningen och äger enligt stadgan »säte i styrelsen« så länge han lever; *Karolinskt i Lund*, mars 1997, s. 2
12. Se t.ex. *Karolinskt i Lund*, nr 1/1995, nr 1/1996, nov. 1996
13. *Nordisk Kamp* nr 1/1972, s. 20
14. Swanson 1994
15. Se t.ex. *Karolinskt i Lund*, nov. 1996, s. 2
16. Den 30 november och den 6 november var t.ex. obligatoriska mötesdagar för alla NU-förband, se bl.a. *Rätt* nr 8/1943, s. 1
17. Swanling 1994
18. Anna Lundström, »Vi äger gatorna. Om hyllandet av Karl XII i Stockholm den 30 november 1991«, i

Gatan är vår! Ritualer på offentliga platser, red. Barbro Klein, Carlssons, Stockholm 1995 s. 137 (cit. Lundström 1995)

19. Swanson 1994
20. Swanling 1994 s. 7f
21. »För den 30 november gäller«, *Rätt* nr 5/1941, s. 4
22. Swanling 1994, s. 7f
23. »Kalabaliken i Halmstad«, *Hallands Nyheter* 1/12 1936
24. Joakim Berglund, *Quislingcentralen: Nazismen i Skåne på 30- och 40-talet*, eget förlag, Malmö 1994, s. 100
25. »Från front och fält«, *Vägen Framåt* nr 1/1952
26. Göran A. Oredsson, »Segerviljan gör susen«, *NRP-Bulletin* nr 4-5/1992
27. Utdrag ur partiledare Oredssons tal vid Karl XII-mötet i Göteborg den 1 december 1956, *Nordisk Kamp* nr 1/1957, s. 1; 1956 var dock ett undantag då partiet firade 30 november i Göteborg, med bl.a. tal av Oredsson
28. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
29. »Blå Ungdomsdagar i Karoliner-minnenas tecken«, *Vägen Framåt* nr 17/1964
30. »Segerviljan gör susen«, *NRP-Bulletin* nr 4-5/1992
31. »Dementi«, *Nordisk Kamp* nr 12/1968, s. 3
32. LH, juni 1992
33. Säpos arkiv, RPS Stockholm
34. »Segerviljan gör susen«, *NRP-Bulletin* nr 4-5/1992. Göran A. Oredsson hävdar i ett brev till en meningsfrände att NRP:s deltagande väckte ont blod hos vissa nationella som ansåg att NRP:s deltagande medförde att det kom få »nationella« till firandet därför att detta kunde innebära att de stämplades som nazister. Han hävdar även att det ledde till att tidningar som Fria Ord upphörde att ta in annonser för NRP, se hans brev »Årade Broder Åke!« Strängnäs den 2 februari 1987
35. »Barrikaderna är byggda, vågar vi stå på dem?« *Nordisk kamp* nr 1/1983, s. 1ff
36. »Ägg och stenar mot Karl XII-firarna«, *Nordisk Kamp* nr 2/1985, s. 10
37. »Karoliner i Kungsan« *DN* 1/12 1974
38. »Karl XII:s dagen 30 november 1978 visade klara NRP-framsteg«, *Nordisk Kamp* nr 4-5/1978, s. 9
39. »Karl XII«, *Nationell Tidning* oktober 1987, s. 21
40. Se t.ex. *Stenbocks kurir* oktober 1995
41. Deltagande observation 30 november 1991, 1992
42. Om bråken under början av 1980-talet se t.ex., »Krig i Kungsan, ruttna ägg mot karoliner«, *Expressen* 1/12 1980
43. Swanson 1994
44. Till Radionämnden, Stockholm den 18 dec. 1980, Werner Öhrn, förbundsordförande (i författarens ägo); Radionämnden, Stockholm den 15 december 1980, L.C. Boström, Sekreterare, vice ordförande (i författarens ägo)
45. »Karl XII«, *Nationell Tidning* oktober 1987, s. 21
46. »Förhåna inte kungar som stupat i krigen«, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1981, s. 10
47. Swanson 1994
48. »Ägg och sten mot Karl XII-firarna«, *Nordisk Kamp* nr 2/1985, s. 10
49. Swanling 1994
50. Sverigedemokraterna högridlighåller Hjaltekonungen Karl XII:s dödsdag i Fredrikshald den 30 november 1718 (utskick nov. 1996, i författarens ägo); Narvaförbundet, utskick SD november 1996 (i författarens ägo)
51. Narvaförbundet, utskick SD november 1996 (i författarens ägo)
52. För debatten, se t.ex. »Ställ upp mot rasismen!« *Aftonbladet* 28/11 1987; »Fåtal medvetna samlar de vilsna«, *Länstidningen Södertälje*, 2/12 1987; »Politiska strider bör ske med ord«, *Idag* 12/10 1993; »Värna om rätten att demonstrera«, *Aftonbladet* 30/11 1993; »Mötesfriheten gäller också 30 november«, *Expressen* 30/11 1993; »Demokratin får inte böja sig för hot«, *DN* 1/12 1993; »Håll gatorna rena«, *Arbetet* 2/12 1992; »Stifta Lex Carolus rex till demokratin skydd«, *Skånska Dagbladet* 15/12 1992; »Absurd demokrati«, *Hallandsposten* 12/12 1992; »Karl XII-tåget bör förbjudas«, *Helsingborgs Dagblad* 15/12 1992
53. Se t.ex. »Den 30 november är fel dag för anti-rassistiska aktioner«, *Finanstidningen* 1/12 1992; »Farligt motvåld«, *Vestmanlands läns tidning* 25/11 1992; »Antirasister och medier gör fel«, *Skånska Dagbladet* 2/12 1992; »Antirasism behöver självkritik«, *Uppsala Nya Tidning* 23/11 1992; »Ibland är våld motiverat«, *DN* 7/12 1992; »Misshandel för fred«, *Bohusläningen* 4/12 1992
54. Lundström 1995, s. 136
55. Björge 1997, s. 224f
56. »Polis grep 187 vid bråk i city«, *SvD* 1/12 1988; »400 danskar greps i Lund«, *Bohusläningen* 1/12 1993; »Polisen grep 150 Sverigedemokrater«, *DN* 1/12 1993
57. Se t.ex. »Karl XII skulle ha ogillat extremhögerns hyllningar!« *Falukuriren* 2/12 1988; »Vad har Karl XII med nazism att göra?« *Aftonbladet* 3/12 1993;

- »Se där, mat för en kung«, *Idag* 22/10 1993; »I människors gemenskap – där föds solidariteten«, *Norrländska Socialdemokraten* 1/12 1992; »Inte samma metoder«, *Norrbottens Kuriren* 1/12 1992; »Karl XII var den store flyktingmottagaren«, *DN* 30/11 1992; »Karl XII skulle inte ha begripit ett smack av det här«, *Expressen* 30/11 1992; Redaktörerna, *Ergo* nr 12/1993
58. »Gasa judarna«, *Vestmanlands läns tidning* 7/12 1997; »Hjältekonungen också en flykting«, *SvD* 29/11 1992
 59. »Kalabaliken i Halmstad«, *Hallands Nyheter* 1/12 1936
 60. »Hultén har aldrig varit mer ensam«, *Idag* 1/12 1993; »Media blev Hulténs enda sällskap«, *Sydsvenska Dagbladet* 1/12 1993
 61. Nilsson 1994
 62. »En lång dags färd«, *Idag* 1/12 1993; »Slaget om Lund«, *Aftonbladet* 1/12 1993; »Spärrade broar skapade lugn«, *Arbetet* 2/12 1993; »390 demonstranter i förhör«, *Sydsvenska Dagbladet* 1/12 1993; »Den gamla och hatet«, *Aftonbladet* 1/12 1993
 63. »Håll barnen hemma när Karl XII ska firas«, *Solentunatidningen* v. 48/1993
 64. »I går fick vi den tillbaka«, *Expressen* 1/12 1993
 65. Information från Hembygdspartiet, nr 3, nov. 1995, s. 2f
 66. »30 november – en dag för en fallen kung«, *Gripen* nr 1/1997, s. 10f
 67. »Greger«, april 1992
 68. Karl XII«, *Nordisk Kamp* nr 3/1961, s. 2
 69. »Den 30 november«, *Nordisk Kamp* nr 10-11/1968, s. 21
 70. Intervju med SD-medlem som önskar vara anonym, april 1992
 71. Lundström 1995, s. 145
 72. Se t.ex. »Nordisk Ungdom och svensk tradition«, *DSF* 13/11 1943
 73. »För den 6 november gäller«, *Rätt* nr 5/1941, s. 4
 74. Säpos arkiv, RPS, Stockholm
 75. Författarens egna observationer, 6 november 1992
 76. »Sex greps vid demonstration« *GP* 10/11 1993; »Motdemonstranter greps efter våldsamt upplopp«, *Arbetet* 8/11 1993; »Festmat fastnade i demonstration«, *SvD* 9/11 1993; »Polisen grep sex högerextremister«, *Bohuslänningen* 10/11 1993
 77. Se t.ex. PORG; tjänstemeddelande till Nationalsozialistiska Arbetarepartiets Funktionärer, nr 1, mars 1937
 78. Göran A. Oredsson, brev till författaren, aug.1996
 79. Se t.ex. »Efterlyses«, *Nordisk Kamp* nr 3/1967, s. 45
 80. »Kamrater, Handens och hjärnans arbetare«, *Nordisk Kamp* nr 4/1967, s. 3
 81. *Nordisk Kamp* nr 3/1969. Även 1982 trycktes en 1 maj-tidning upp, se *Nordisk Kamp* nr 2/1982.
 82. »Demonstrera 1 maj för NRP«, *Nordisk Kamp* nr 2/1970, s. 1
 83. »Polischef ger NRP kalla handen«, *Smälänningen* 16/4 1985
 84. »Nynazister hotade störa«, *Kuriren* 2/5 1985; »Värmande vindar från vänster«, *DN* 2/5 1985; »Nynazister avvisades i Malmö«, *DN* 2/5 1985; »Någon vill skjuta mig, men jag har andra planer«, *Aftonbladet* 2/5 1985; »Vilken härlig regndag!«, *Aftonbladet* 2/5 1985; »Bråk vid demonstration«, *Smålandsposten* 2/5 1985; »Ungdomar störde VPK-möte«, *NWT* 2/5 1985
 85. *Nordisk Kamp* nr 5/1990
 86. Se även kapitel 1
 87. »Glest i leden«, *GP* 2/5 1991
 88. Deltagande observation 1/5 1992; »Rasister anhölls«, *DN* 2/5 1992; »Polisen grep beväpnade skinheads«, *GP* 2/5 1992; »Rasisternas första maj slutade i polishäkte«, *Idag* 2/5 1992; »Rasister häktade efter första maj-bråket«, *Aftonbladet* 3/5 1992
 89. »Första Maj i Göteborg«, *Storm* nr 7-8/1992, s. 13. Se vidare kapitel 1.
 90. Deltagande observation på Rosenlundsplatsen i Göteborg 1/5 1993; »VAM skrämde inte Izaura«, *Idag* 2/5 1993; »Långt ifrån folket«, *Arbetet Nyheterna* 3/5 1993
 91. För mediabevakningen av första maj 1993 se t.ex. »Här begår han ett brott«, *Idag* 23/6 1993; »Nazister samlas i Göteborg 1 maj«, *Idag* 26/4 1993; »Polisering runt S-ledaren«, *GP* 2/5 1993; »Nynazister«, *Norrskensflamman* nr 18/1993; »Långt från folket«, *Arbetet* 3/5 1993; »VAM skrämde inte Izaura«, *Idag* 2/5 1993
 92. Deltagande observation 1 maj 1992 och Rosenlundsplatsen, Göteborg, 1993
 93. DeVries-Institutet, april 1995, s. 2
 94. Barnvälsignelsen, Kreativistens Kyrkas Ceremoni, skall endast utföras av våra präster och endast för vita barn« (övers. från *Racial Loyalty* aug. 1991), Pamflett Kreativistens Kyrka, 1991
 95. Hedniska barndop genomförda! pressmeddelande tisdagen 23 april 1996, DeVries-Institutet (i förfat-

- tarens ägo)
96. Hedniskt bröllop, DeVries-Institutet 1996 (i författarens ägo)
 97. »DeVries-Institutet informerar«, *Nordland* nr 6/1996, s. 26f
 98. Invigande av ny mark, DeVries-Institutet 1996; Midsommar, DeVries-Institutet 1996 (i författarens ägo)
 99. Häxprocessen 1990–91, pamflett 12 mars 1994; Överklagar beslut fattat av länsstyrelsen den 28/2 1994 (överklagande av Tommy Rydén ställd till justitiedep.), justitiedep. D-Nr 89-3127, regeringsbeslut 1989-12-21 A49; framställning om rätt att förrätta vigsel inom Kreativistens Kyrka, justitiedep. D-Nr 93-4471; ansökan om rätt att förrätta vigsel S.93-11-21, Länsstyrelsen Jönköpings län, Beslut 1994-02-28 66-2656-94, justitiedep. D.-Nr 90-26 jfr 89-3127 Ad acta 1990-01-19 besvarat genom brev; angående avslag på ansökan om vigselrätt (89-12-23)
 100. »Jul förr och nu«, *Nordisk Kamp* nr 12/1968, s. 8ff
 101. »Promoting a jewish hoax«, *The Imperium*, January 1996, s. 13ff
 102. Se t.ex. Kallelse till Malmö-stämmorna pingsten 1981 (i författarens ägo)
 103. Lööw 1990:1, s. 129
 104. Arisk Frihetsled 1992 (i författarens ägo). Eden är sannolikt en översättning av den amerikanska Orderns frihetled.
 105. Intervju med aktivist som önskar vara anonym, juni 1991
 106. Vikingaarvet och vurnen för det fornnordiska kom även till uttryck i tidskrifterna Breidablick och Trädgårdsbladet, som utgavs i Uddevalla av Th. Stalheim, vilken stod nationalsocialismen nära. Sistnämnda tidskrift ägnade sig dock mest åt odling. Se t.ex. *Breidablick: tidskrift för Nordiskt kulturliv* nr 10/1932; *Trädgårdsbladet* nr 6/1932. Se även »Vakt i Västerled« *DSN* 20/10 1937
 107. Klas Lund hävdade t.ex. »Ja det är väl en populistisk syn på det där, men vikingatiden det är ju precis innan kristnandet och det är väl en önskan av att slänga av det kristna oket kanske, någon slags kulturförstörare av något slag.« HL: »Återvända till det ursprungliga?« KL: »Ja så kan man nog uttrycka det.« KL, sept. 1992
 108. »Skullhead«, *Storm* nr 5–6/1991, s. 20
 109. Kaplan 1995, s. 60f
 110. MS, juli 1994
 111. »Asatron«, *Streetfight* nr 1/1987, s. 6f
 112. Se t.ex. »Vår ras förblöder«, *Gryning* nr 1/1994, s. 4f; »Nationell Socialism«, *Gryning* nr 1/1994, s. 6; »Utgrävningarna på Birka«, *Gryning* nr 1/1994, s. 10f
 113. Se t.ex. *Thule* nr 1, hösten 1993
 114. För sånger med odinist- eller vikingamotiv, se t.ex. See you in Valhalla och Under the gods, No Remorse, CD We play for you; CD Stolt, Röde Orm; Warriors from the north, Öde hav, Vikingafärd, ASA, CD Nordland III; Odens Hjältar, Bäsärkarna; The voice of the viking youth, Dirlewanger, CD Dirlewanger 1986–1990 vol 2; Enhärjarna, CD Tors vrede; Rape and Plunder, Bäsärkarna, CD Ode to Ian; CD Vikingakaravan; Valkyrians Väktare; Nordmän, Pluton Svea, CD Valhalla – rock för Sverige vol 1; Bifrost and Midvinterblot, Division S, CD Bully Boys/Division S; CD Tors återkomst Mörbyligan; CD Runor Völund Smed; Odens Hjältar, Tor Hjelpe, Ragnarök, Valkyrierna, Vikingatåg, Bäsärkarna, CD Tor Hjelpe; Odens ögon, Nordanvind, Vikingatåg, Midgårds söner, CD Ny Tid; Gods of thunder, Skrewdriver, Hail 6 Thunder, Skrewdriver, White Warriors prayer, No Remorse, No Remorse song book nr 2
 115. Valhalla, Division S, CD Attack
 116. Se t.ex. Midgårds Söner, Vikingatåg, Nordanvind, Odens ögon
 117. Pierre Aycoberry, *The Nazi question: An essay on the interpretation of national socialism (1922-1975)*, London 1981
 118. Lööw 1995:3
 119. »Olika mål«, nr VI/JDF 104, s. 17
 120. »Revolutionär kontra konservativ«, *Storm* nr 2/1990, s. 22
 121. »En annan syn på saken«, *Storm* nr 9–10/104, s. 3
 122. »Vit och aggressiv«, *Blod & Åra* nr 3–4/1994, s. 8
 123. DT, sept. 1991
 124. »What our logo stands for«, *White Resistance* no. 5, Jan. 1993, s. 1
 125. Kreativistflaggan, Kreativistens Kyrka; En kort introduktion till den vita rasens religion, ödat. broschyr utgiven av KK i Säfte
 126. »Symbolen för motstånd«, *Rädda den vita rasen*, s. 5
 127. PE, april 1992
 128. Ögon blå, NU Utbildningskort 2A, Sånghäfte NU
 129. Bessant 1995, s. 112
 130. Liljeroth 1995, s. 72
 131. Intervju med äldre aktivist som önskar vara ano-

- nym, dec.1991
132. »Att tatuera sig – ett forntida arv«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 44ff
 133. »Uniformen«, *Nordisk Kamp* nr 1/1973, s. 12ff
 134. Uppgifterna är baserade dels på författarens egna observationer i samband med besök hos intervju-personer, dels på beslagsprotokoll i samband med husrannsakan hos personer som tillhör Vit Makt-världen.
 135. DT, sept. 1991
 136. Eller för att citera Matti Sundquist: »Man kan ju inte bara hålla på och gräva i det förgångna heller. Det är likadant med dom här uniformsböggarna, det går ju inte med det längre.« MS, juli 1994
 137. »Vårt sista hopp«, *Storm* nr 4/1991, s. 15
 138. Rasistiskt och främlingsfientligt våld: Rapport från Arbetsgruppen med uppgift att motverka och förebygga rasistiskt och annat etniskt relaterat våld, DS 1998:35, 2. 202ff, 245ff
 139. Se t.ex. »Nitisk polisman i Partille«, *Valhall* nr 5/1996, s. 17
- Kapitel 14
1. »Skapandet av historia«, *Nordland* nr 9/1997, s. 61
 2. »Vit seger utan nåd«, *VAM Nyhetsbulletin* nr 3, november 1991, s. 1
 3. Syftar på den ed som medlemmarna i The Order svor
 4. »Dödsnotis«, *Nordland* nr 1/1995, s. 6. Joe Rowan fick sig även tillägnad samlingssskivan White Pride – Word Wide som gavs ut 1995 som ett samarbetsprojekt mellan Nordland och Resistance.
 5. »Minnesmanifestation till Mathews ära«, *Info-14* april 1995, s. 3
 6. »Paranoid Polis«, *Info-14* mars 1996
 7. *Valhall* nr 2/1995, s. 1
 8. Martyr, Odium, CD Hårt mot hårt, Ragnarock Records, 1995
 9. Inställningen bland efterkrigstidens rörelser till nationalsocialismen som sådan berörs närmare i kapitel
 10. Ribén 1941, s. 122
 11. Sastamoinen 1966, s. 38f
 12. *Nordisk Kamp* april 1965 (tyska utgåvan)
 13. *Nordisk Kamp* april 1965 (svenska)
 14. *Solhjulet* nr 1/1979
 15. »Dagar i Wien, Linz och Leonding, Österrike vårsommar 1989«, *Solhjulet* 1989, s. 3
 16. I samband med 50-årsminnet av krigsslutet 1995 gav NRP ut ännu ett nummer av *Solhjulet* som i stort sett enbart berörde kriget och Hitler, *Solhjulet* 1989, s. 4f
 17. Ibid., s. 7ff
 18. Leve Hitler, Sånghäfte 20/4 1889, 20/4 1991 (i författarens ägo)
 19. »Adolf Hitler 107«, *Info-14* maj 1996, s. 3
 20. »Hitler-firandet 107 år«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 1/1996, s. 5
 21. *NRP-Bulletin* nr 2/1996, s. 4
 22. »Adolf Hitler-fest 108 i Karlskrona, Börjes tal vid Adolf Hitler-fest 108«, *Den Sanne Nationalsocialisten* nr 3/1997, s. 4
 23. TM, aug. 1991
 24. Se t.ex. »Germania – Hitlers dröm om Berlin«, *Nordland* nr 6/1996, s. 62ff
 25. »Totenkopf«, *Nordland* nr 6/1996, s. 30
 26. »Vi glömmar aldrig«, *Stormpress* nr 7/1997, s. 1
 27. »Adolf Hitler i våra hjärtan«, *Ben Klassen Akademin*, internt brev april 1993
 28. Gbg, sept. 1991
 29. Se Inledningen
 30. »Dagen H(ess) – en värdig demonstration i en ovärdig demokrati«, *Valhall* nr 6/1996, s. 6ff
 31. »Fredsmartyren Rudolf Hess hyllades av svenska patrioter i Trollhättan 1996«, *Nordland* nr 7–8/1996, s. 82
 32. »Vera Oredsson 50 år«, *Nordiska Rikspartiet* nr 1/1978, s. 9
 33. Bakom affischkampanjen stod förutom NRP British National Party, Die Boerenasie (Sydafrika), Movement Social Belge (Belgien), World Union of Free Enterprise National Socialist (Virginia, USA), New European Order (Schweiz), Danmarks National Socialistiske Arbejder Parti, National States Rights Party (Alabama, USA), Runebevegelsen (Danmark) och Avanguardia Nazionale Giovanile (Italien), Sastamoinen 1966, s. 49
 34. Göran A. Oredsson »Resa i Tyskland 30 år efter 'fredsutbrottet' med bland 2000 åhörare på möte i München för 'Frige Rudolf Hess', utvisade ur DDR«, *Nordisk Kamp* nr 3/1987, s. 5 (cit. Oredsson 1987); *Solhjulet* 1975, s. 11ff
 35. »Omfattande Hess-aktion den 11 maj«, *Nordisk Kamp* nr 4b/1974, s. 6
 36. Hälsingborg – Malmö, RAG:s Riksledare Mandell rapporterar, cirkulär 1974 (i författarens ägo)
 37. Oredsson 1987; *Solhjulet* 1975, s. 11ff; »Slutord«, *Solhjulet* elfte utgåvan 1982, s. 15; »Den tyska Fri-

- ge Rudolf Hess rörelsen hade alltid årsmöte den 20 april på Hitlers födelsedag, Rudolf Hess», *Fria Ord* 10/5 1980, s. 1ff
38. Nordiska Rikspartiets presstjänst meddelar 13/5 1975 (i författarens ägo)
 39. Slutord, *Solhjulet* 1982
 40. *Nordisk Kamp* nr 3/1987
 41. Göran A. Oredsson, »Rudolf Hess«, *ibid.*, s. 2
 42. *Ibid.*, s. 8
 43. »Århundrades martyr måste begravas i hemlighet«, *Nationell tidning* oktober 1987, s. 3
 44. LL, aug. 1996
 45. Se t.ex. »Rudolf Hess«, *Streetfight* nr 2, s. 7
 46. »Frige Hess – häng Mandela«, *Streetfight* nr 2, s. 9
 47. Liljeroth 1995, s. 71f
 48. Redaktionellt, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 2
 49. *Streetfight* nr 1/1987, s. 6ff; *Streetfight* nr 3/1987, s. 6ff
 50. »Rapport från den officiella minnesmarschen för Hess åra i Tyskland 1995«, *Info-14* okt. 1995, s. 3
 51. »Hess-marschen i Roskilde«, *Valhall* nr 4/1995, s. 13
 52. För demonstrationen i Danmark se »8. Hess – marsch – en fiasko för nazisterne«, *Demos* nr 39/1995, s. 5
 53. »Oförsonlighetens offer – mannen som aldrig fick komma hem«, *Valhall* nr 5/1995, s. 11f, 20
 54. Varning NRPO STJ (odat. troligen slutet av 1970-talet, i författarens ägo)
 55. 5475/1934, kriminalavdelningen, Stockholmspolisens
 56. Lööw 1990:1, s. 129
 57. *Den Svenske Folksocialisten* 22/4 1944
 58. »De ha vunnit en evig seger«, *DSF* nr 4/1950, s. 7
 59. Se t.ex. »Den 14 april«, *Nordisk Kamp*, Extra sommarnummer 1963, s. 12
 60. Kamrater, Förbundet SSS, B. Janzon (kallelse till 10-årsminnet av Gösta Hallberg-Cuulas död 1952, i författarens ägo)
 61. Kamrat, Bromma den 24/4 1951, Nationella Kamratkretsen, Gösta Lundin, sekr. (i författarens ägo)
 62. Göran A. Oredsson, brev till författaren augusti 1996
 63. Se t.ex. »Här tände det«, NRP cirkulärskrivelse 1966, som berör en ev. stöld av en krans som FUP lagt ned vid graven; »Den 14 april 1966«, *Nordisk Kamp* nr 3/1966, s. 30; »En 14 april«, *Nordisk Kamp*, Extra sommarnummer 1963, s. 12. Firandet 1967 i samband med 25-årsminnet av Hallberg-Cuulas död beskrivs på följande sätt i Nordisk Kamp 2: »Gösta Hallberg-Cuulas offer var inte förgäves. Det bevisades inte minst denna afton, när det kring hans grav stodo unga människor, som vid hans död ännu voro barn eller inte ens födda. Gösta Hallberg-Cuulas grav förblir den plats vi varje år den 14 april må besöka och med stilla högtid äminna om. Vi äminner då, och högtidlighåller då ej enbart Hallberg-Cuula, utan alla de som under andra världskriget stupade i kampen för Nordens och Europas frihet och oberoende.«
 64. Göran A. Oredsson, brev till författaren, augusti 1996
 65. Deltagande observation 14/4 1992
 66. Se t.ex. »I allas Minne«, *DSF* nr 3/1995, s. 6; text-sida, *Nordland* nr 2/1995, s. 22
 67. »Kontakt med Läsekretsen«, *Wärendsbladet* nr 6/1997, s. 6
 68. »Blodsflana, Vit Aggression«, *Nordland* nr 2/1995, s. 22
 69. Wilcox & George 1992
 70. »Nordiska Rikspartiet Sörjer Lincoln Rockwell«, *Nordisk Kamp* nr 10/1967, s. 3f
 71. Kaplan 1997, s. 45
 72. »Nordiska Rikspartiet Sörjer Lincoln Rockwell«, *Nordisk Kamp* nr 10/1967, s. 2ff
 73. »Ode to Bob Mathew«, *Revelj* nr 2/1995
 74. »Robert Jay Mathews – en hjälte av vår tid«, *Nordland* nr 9/1997, s. 62
 75. Whitsel 1995, s. 121
 76. »Declaration of war«, *Info-14* februari 1997, s. 9f
 77. Se t.ex. »Kampen bakom galler«, *Storm* nr 3/1991, s. 7; »Jarbrough står på sig«, *Storm* nr 4/1991, s. 3
 78. »Ett Ariskt Brödraskap«, *Storm* nr 4/1991, s. 6f
 79. *Crying* nr 1/1994, s. 2
 80. Se t.ex. »The Order«, *Einherjer*, nr 1/1996, s. 11
 81. »Skapandet av historia«, *Nordland* nr 9/1997, s. 60
 82. David Lanes motto, de s.k. 14 orden
 83. Lane 1994
 84. Resistance Records Electronic Newsletter, vol. 2, no. 20, 6/5 1996
 85. David Lane, *Revolution by Number*, 14 Word Press, Idaho, 1994
 86. Kaplan 1995, s. 60f
 87. Se t.ex. »Den hvite folkmonds kunngöring«, *Sieg Heil* nr 6/1995, s. 5
 88. Farewell Ian Stuart, CD A Tribute by No Remorse
 89. Se t.ex. Farewell Ian Stuart, CD A Tribute by No Remorse 1994; Ode to Ian, CD by Bärsärkarna, 1994; Sleep well my brother, Pride CD by Ken +

- Stigger, 1995; *Blod & Åra* nr 1/1993 (specialutgåva tillägnad Ian Stuart Donaldson)
90. *Putsch*, sept.-okt.1995, s. 2
 91. Resistance Records Electronic Newsletter, vol. 2, no. 18, 15/4 1996
 92. »Ian Stuart är död«, *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 3
 93. Joe Pearce, *Skrewdriver: The first ten years*, Skrewdriver services 1987, s. 5ff (cit. Pearce 1987)
 94. »Skrewdriver«, *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 4
 95. »Vila i frid«, *Vit Rebell* nr 1/1989, s. 3
 96. Hamm 1993, s. 31ff
 97. *Vit Rebell* nr 3/1989, s. 3
 98. Anna-Lena Lodenius & Per Wikström »Blod, Åra och Blågul rock«, *Arbetaren* nr 17/1994, s. 12
 99. »Vår nations stolthet«, *Blod & Åra* nr 1/1993, s. 7
 100. Hamm 1993, s. 31
 101. »Ian Stuart Speaks«, *Streetfight* nr 1/1987, s. 14
 102. »No Remorse tio år – ingen ånger«, *Nordland* nr 6/1996, s. 10f
 103. Ode to Ian, The ballad of Ian Stuart, Bärsärkarna, CD Ode to Ian
- December 1999
1. Brottslighet kopplad till rikets inre säkerhet 1998, Säkerhetspolisen, Stockholm 1999, s. 31.
 2. Vit Maktmusik: en växande industri, Brå-rapport 1990:10, s. 31. I rapporten anges 25 tidningar, men sedan den utkom har det tillkommit ytterligare några, t.ex. *Ariskt Motstånd*, *Route88*, *Motstånd*.
 3. Ibid. s. 26–27.
 4. National Knights of Ku Klux Klan – Sverige, pressmeddelande den 17 november 1999
 5. Reaktionen kom bl.a. i form av e-postutskick och på Nationalsocialistisk Fronts hemsida.
 6. För utvecklingen på internet se Marina Taloyan, »Svenska cybernazister och cyberrasister«, i *Demokratins förgörare*, SOU 1990:10.
 7. NSF har ortsgupper i Karlskrona, Klippan, Trelleborg, Haninge, Trollhättan och Örebro, lokalavdelningar i Staffanstorps och Gotland, samt kontaktpersoner i Helsingborg, Ljungby, Småland, Vellinge, Karlshamn, Skaraborg, Halmstad, Sösdala, Österlen, Sölvesborg och Ludvika. Den sanne Nationalsocialisten, nr 1/1999.
 8. Lööw 1998.
 9. »Rättvisa! Hämnd för Mikael Krusell«, i Kampnytt, extrablad tillhörande *Info-14*, nr 24/1999, s. 1.

Litteratur

- Adolfsson, Kristina, »Skinheadshistorien ingen berättar«. *Ultra magazine*, nr 1/1996
- Aho, James A., *This thing of darkness; A sociology of the enemy*, University of Washington Press, Seattle & London, 1994
- Ahlmark Per, »Likgiltighet«. i *Det eviga hatet: Om nynazism, antisemitism och Radio Islam*, Borås 1993
- Almgren, Sabina & Ratakeisu, Ulla & Starrin, Bengt, »Vi måste visa att vi inte är rasister; En studie av Vålberg med utgångspunkt från Vålbergs-händelserna«. Centrum för folkhälsoforskning, *Research Report* 3/1996
- Andersson, Lars A., »Bildn av juden i svensk skämtpress 1910-1940«. *Historisk Tidskrift* nr 1/1996
- Arvidsson, Håkan (red.), *Affären Rami-Bergman; Dokument om judefientlighet och akademisk röta i Sverige*, Moderna Tider förlag, Stockholm, 1994
- Auto-Biographical Portrait of the Life of David Lane, The 14 word Motto*, 14 word press 1994
- Aycoberry, Pierre, *The Nazi question: An essay on the interpretation of national socialism (1922-1975)*, London 1981
- Bachner Henrik, »Från Hitler till Radio Islam: Antisemitisk propaganda i ett jämförande perspektiv« i *Det eviga hatet: Om nynazism, antisemitism och Radio Islam*, Borås 1993
- Bark, Les & Keith, Michael & Solomos, John, »Technology, Race and Neo-fascism in a digital age: the new modalities of racist culture«. *Patterns of prejudice* vol. 30, nr 2/1996
- Barkun, Michael, *Religion and the racist right: The origins of the Christian identity movement*, North Carolina UP, Chapel Hill, NC, 1994
- : »Understanding millennialism«. i *Millennialism and violence*, ed. Michael Barkun & Frank Cass, Chippenham 1996
- Bauer, Yehuda, »Antisemitism as a European and World problem«. i *Patterns of Prejudice* nr 1/1993,
- Benz, Wolfgang, »Traditional and Rediscovered Prejudices in the New Europe: Antisemitism, Xenophobia, Discrimination against Minorities«. i *Patterns of Prejudice*, nr 27/1993
- Berggren, Lena »Houston Stewart Chamberlains världsåskådning i 'Die Grundlagen des neunzehnten Jahrhunderts'«. *Historisk Tidskrift* nr 1/1996
- : »Från bondeaktivism till rasmystik: Om Elof Eriksons antisemitiska skriftställarskap 1923-1941.« *Idéhistoriska skrifter* 19, Institutionen för idéhistoria, Umeå universitet 1997
- Berglund, Joakim, *Quislingcentralen: Nazismen i Skåne på 30- och 40-talet*, eget förlag, Malmö, 1994
- Bessant, Judit, »Political crime and the case of young Neo-nazis; a question of methodology«. *Terrorism & political violence* nr 7/1995
- Björge, Tore, »Extremnasjonalismen i Skandinav; retoriken om 'motstandsbevegelsen', 'landsvikerne' og 'invasjonen av de fremmende'« i *Internasjonal politikk* nr 1/1994
- Björge, Tore & Heradsveit, Daniel *Politisk Terrorisme*, Tano 1993
- : *Racist and Right Wing Violence in Scandinavia; Patterns, Perpetrators and Responses*, Tano 1997
- Bruchfeld, Stéphane, *Förnekandet av förintelsen: Ny-nazistisk historieförfälskning efter Auschwitz*, Svenska kommittén mot antisemitism, Stockholm, 1996
- Bruchfeld, Stéphane, »'Löjliga anklagelser' – om den s.k. Historierevisionismen«. *Historisk Tidskrift* nr 1/1996
- Brune, Ylva »Vålberg i nyheterna – en kamp mellan tolkningsmönster«. *Arbetsrapport* nr 60, Institutionen för journalistik och massmediakommunikation, Göteborgs universitet 1996
- Bugliosi, Vincent & Centry, Curt *The Manson murders*, Harmondsworth 1989
- Coates, James *Armed and dangerous; the rise of the survivalist right*, Collins Publishers; Toronto 1987
- De Dagboeken van Anne Frank*, Rijksinstituut voor oorlogsdocumentatie, Uitgeverij Bert Bakker, Amsterdam 1986
- Det eviga hatet: Om nynazism, antisemitism och Radio Islam*, Borås & Göteborg, 1993
- Dinnerstein, Leonard, *Anti-semitism in America*, Oxford UP, New York 1994
- Djursaa, Marlene, *DNSAP: Danske nazister 1930-1945*, Köpenhamn 1981
- Eatwell, Roger, »The Holocaust Denial: A study in

- propaganda technique». i *Neo-Fascism in Europe*, ed. Luciano Cheles, Ronnie Ferguson & Michalina Vaughan, Longman, Essex 1991
- : »Surfing the great white wave; the Internet, extremism and the problem of control«. i *Patterns of Prejudice*, vol. 30, nr 1/1996
- Ellerstam, Lena & Lund, Carina & Rolén, Thina, Nazist – jag? Självständigt arbete C-kurs i socialt arbete med psykosocial inriktning, Högskolan i Östersund, maj 1982
- Engdahl, Per *Fribytare i Folkhemmet*, Cavefors, Nacka, 1979
- Ferrer, Julio, *Punkare och skinheads: socialisering i gäng* 1983
- Fisher, Conan, *Stormtroopers: A Social, Economic and Ideological Analysis*, London, 1983
- Flodin, Birgit, *Skinheads i Stockholm. Vilka är de och vad gör socialtjänsten*. FoU-rapport 1996:11, Stockholms socialtjänst 1996
- Flynn, Kevin & Gerhardt, Gary, *The Silent Brotherhood; inside America's racist underground*, New York 1989
- Franzén, Elsie C., »Det är först nu folk börjar förstå ...; Kampanjen Ungdom mot Rasism en kvalitativ utvärdering« Pedagogiska Inst., Stockholms Univ., april 1996
- George, John & Wilcox, Laird, *Klansmen and others on the fringe: Political Extremism in America*, Prometheus Books, Buffalo, 1992
- Gutman, Israel, *Denying the Holocaust*, Shazar Library, The Institute of Contemporary Jewry, Vidal Sasson International Centre for the Study of Antisemitism, The Hebrew University of Jerusalem, Jerusalem 1985, 1997
- Hamm, Mark S., *American skinheads: The criminology and control of hate crime*, Westport, 1993
- Hansson, Svante, *Antisemitisk närradio: En granskning av Radio Islam*, Göteborg, 1988
- Henry, Sarah, »Marketing hate«. *Los Angeles Times Magazine* december 12/1993
- Holmberg Håkan, »Bara rättsväsendet fungerade«. i *Det eviga hatet* 1993
- Jackson, Kenneth T, *The Ku Klux Klan in the City 1915-1930*, pocket 1992, originalutg. Oxford UP, 1967
- Johansson, Kenneth, Political Violence in Sweden: A study of three cases of systematic use of political violence by Swedish organizations and the international influences on their use of violence, Statsvetenskapliga inst., Lunds univ., VT 1993
- Jensen, Erik, »International Nazi Co-operation; a terrorist-oriented network« i *Racist violence in Europe*, ed. Tore Bjørgo & Rob Witte, Chatham 1993
- Kaplan, Jeffrey, »The Context of American Millenarian Revolutionary Theology: The Case of the Identity Christian Church of Israel«. i *Terrorism and Political Violence*, volym 5, Spring 1993, nr 1
- : »Right Wing Violence in North America«. i *Terrorism and Political Violence*, vol. 7, Spring 1995
- : *Radical Religion in America: Millenarian movements from the far right to the Children of Noah*, Syracuse University Press, New York 1997
- : »The postwar paths of occult National Socialism, from Rockwell and Madole to Manson«, paper for the conference »Rejected and Suppressed Knowledge; the racist Right and the Cultic Milieu«. Stockholm 13-17 februari 1997
- : »Religiosity and the Radical Right: Toward the Creation of a New Ethnic Identity« i *Nation and Rave: The Developing Euro-American Racist Subculture*, ed. Jeffrey Kaplan & Tore Bjørgo, Northeastern UP, Boston, 1998
- Karlsson, Ingemar & Ruth, Arne: *Samhället som teater: Estetik och politik i Tredje Riket*, Liber Förlag, Uddevalla 1984
- Kater, Michael H., *The Nazi Party; A Social Profile of Members and Leaders 1919-1945*, Cambridge UP, 1983
- Kele, Max H., *Nazis and Workers: National Socialist Appeals to German Labour 1919-1933*, Chapel Hill, 1972
- Kershaw Ian, »Ideology, Propaganda and the Rise of the Nazi Party«. i *The Nazi Machtergreifung*, London, 1983
- Klassen, Ben, *The White Man's Bible*, 1981
- Krabbe, Mette / Lundgren, Malin, Nynazism i kvällspressen: En studie av hur nynazism framställts i Aftonbladet och Expressen. B-uppsats i Media- och kommunikationsvetenskap, Göteborgs universitet, VT 1992.
- Lange, Anders, »Reflektioner kring rasism«. *Ceifo »Fest« serien*, Stockholm 1994
- : med Lööw, Hélène & Bruchfeld, Stéphane & Hedlund, Ebba, Utsatthet för etniskt och politiskt relaterat hot m.m., spridning av rasistisk och antisemitisk propaganda samt attityder till demokrati m.m. bland skolelever, Ceifo/Brå, 1997
- Larsen, Stein Ugelvik, »The Social Foundations of Norwegian Fascism 1933-1945; an Analysis of

- Membership Data» i *Who were the Fascists: Social Roots of European Fascism*, Bergen, 1980
- Liljeröth, Lena, *Skimskallar: Rasister, nationalist eller vanliga hyggliga unga män?* Gedins, 1995
- Lindquist, Hans, *Fascismen idag: Förtrupper eller efterlämnare?* Federativ 1979
- Lipstadt, Deborah, *Denying the Holocaust: the growing assault on truth and memory*, Plume Book, New York 1994
- Lodenius, Anna-Lena & Larsson, Stieg, *Extremhögern*, Tidens förlag, Stockholm 1 uppl. 1991, 2 uppl. 1994
- & Wikström, Per, »Nazism med vikingamask». *Kommunalarbetaren* nr 6/1994
- Nazist, rasist eller bara patriot? Rikspolisstyrelsen 1997
- Vit makt och blågula drömmar, Natur och Kultur, Stockholm 1998
- Lundström, Anna, »Vi äger gatorna. Om hyllandet av Karl XII i Stockholm den 30 november 1991». i *Gatan är vår! Ritualer på offentliga platser*, red. Barbro Klein, Carlssons, Stockholm 1995
- Löw, Heléne, »Rasism och rasistiska organisationer i Sverige» i *Rasism och rättsmedel i Norden*, Rapport till arbetsmötet om rasism och rättsmedel i Uppsala mars 1988, Stockholm 1989
- *Hakkorset och Wasakärven; En studie av national-socialismen i Sverige 1924–1950*, avhandling från Historiska Institutionen i Göteborg nr 2, Munkedal 1990
- »Återkommande mönster». i *Invandrare & Minoriteter*, nr 5–6, december 1990
- »Från nassar till seriösa patrioter». *Tvårsnitt* 3/1991
- »Tant Brun – män och kvinnor i Vit Makt-världen och de nationella leden 1920–1992». *Historisk Tidskrift* nr 4/1992
- »The cult of violence; The Swedish Racist Counter-Culture». i *Racist Violence in Europe*, ed. Tore Bjørge & Rob Witte, Macmillan, London 1993
- »Racist Violence and Criminal Behaviour in Sweden: Myths and Reality». i *Terrorism and Political Violence*, Spring 1995
- »Wir sind wieder da; Ungdomar i den rasistiska undergroundrörelsen – Historiska kontexter». i *Strömmar i tiden: Ungdomars livsvillkor i en föränderlig värld*, red. Mohamed Chaib, Daidalos, Uddevalla, 1995
- »Kampen som livsform – Om rasideologer och anti-rasister». i *Det obegripliga våldet – forskare om ungdomar och våld*, Källa 46, FRN, Solna 1995
- »Extremnationalister, rasideologer och drömmen om det heliga raskriget» i Medaljens baksida. Om våld i vår tid, red. Karl-Olov Arnstberg, Carlssons & Inst. för Framtidsstudier, Stockholm, 1997
- »Swedish National Socialism and Right-Wing Extremism after 1945». i *Modern Europe after Fascism 1943–1980*, ed. Stein Ugelvik Larsen, Social Science Monography, Boulder, Columbia UP, New York 1998
- MacDonald, Andrew, *Hunter*, National Vanguard Books, Hillsboro, 1989
- Merkel, Peter H., *The Making of a Stormtrooper*, Boulder 1987
- Moore, Jack B, *Skinheads Shaved for Battle; A Cultural History of American Skinheads*, Bowling Green State University, Popular Press 1993
- Nagy, Géza, »Främlingsrädsla och invandrarfientliga opinionsyttringar i Sverige; Från anonyma brev till organiserad rasism». i *Kulturmöte, konflikt eller samarbete, Papers in Anthropological linguistics II*, Göteborg, 1982
- Nilsson, Fredrik »Toppen av ett isberg; En historisk och samtida studie över innehållsackumulationen i firandet av Karl XII i Lund». *Etnologiska inst.*, Lunds universitet, 1994
- Oredsson, Sverker, *Lunds universitet under andra världskriget; Motsättningar, debatter och hjälpsatser*, Lunds universitetshistoriska sällskap, Malmö, 1996
- Pearce, Joe, *Skrewdriver: The first ten years*, Skrewdriver services 1987
- Rubenstein, Richard, *Förintelsens lag*, Stockholm, 1980
- Sastamoinen, Armas, *Nynazismen*, Federativs förlag, Stockholm, 1966
- Simonelli, Frederick J, »Preaching hate with the Voice of God: American Neo-nazi and Christian Identity». i *Patterns och Prejudice* vol. 30, no. 2/ 1996
- Sprinzak, Ehud, »Right wing terrorism in a comparative perspective; the case of split delegitimization». i *Terrorism and political violence*, volym 7, Spring 1995, nr 1
- Swanling, Sven Bertil, »Två Karl XII-firanden». B-uppsats vid Historiska institutionen, Göteborgs univ., 1994
- Swanson, Christian, »Karl XII-firandet 30 november». B-uppsats VT 1994, Hist.inst., Göteborgs univ.
- Sännås, Per, *Skinheads, Action bild*, Stockholm, 1988
- SÄPO Verksamhetsåret 1995/96

- Weibull, Jörgen, »Tryckfrihet och hetspropaganda«. i *Det eviga hatet* 1993
- Weijdegård, Nils, »Tidskriften Vidi och det 'homosexuella kloakträsket'«. Lambda Nordica, nr 1/1995
- Westberg, Lennart, *Svenska krigsfrivilliga i tyska Waffen-SS 1941-1945*, Armémusei årsbok 1987
- Whitsel, Brad, »Aryan Visions for the Future in the West Virginia Mountains«. *Terrorism & Political Violence* nr 7/1995
- Write, Jonathan R. »The road to Armageddon; religion and domestic terrorism«. i *Quarterly journal of ideology*, vol. 13/1989
- Wärenstam, Erik, *Fascismen och nazismen i Sverige 1920-1940; Studier i den svenska nationalsocialismens, fascismens och antisemitismens organisationer, ideologier och propaganda under mellankrigstiden*, Stockholm, 1970
- Ängman, Carina »Ronny är död: En jämförelse mellan två gängbråk i Stockholmstrakten 1986«. B-uppsats VT 1994, Hist. Inst., Göteborgs Univ.

Källor

Otryckta källor

Göteborgs poliskammare, Göteborgs Landsarkiv
 Nordiska Rikspartiets arkiv (kopior i författarens ägo)
 Arkivmaterial från Svensk socialistisk samling, 1950
 (i författarens ägo)
 Säpos arkiv, Rikspolisstyrelsen, Stockholm

Brev och intervjuer i författarens ägo

Göran A. Oredsson, brev till författaren, 1996-1998
 Tommy Rydén, brev till författaren, 1991-1997
 Brev till författaren från Riksfrontens KG, 1995
 Brev 1989-1998 från aktivister som önskar vara anonyma
 David Twaland, september 1991
 Dirlwanger, september 1991
 Göran och Vera Oredsson, oktober 1992
 Klas Lund, september 1992
 Lars Hultén, juni 1992
 Christopher Ragne, oktober 1994
 »Greger«. januari 1992
 Leif Larsson, december 1991
 Leif Larsson, augusti 1996
 Leif Zeilon-Eriksson, juni 1991

Matti Sundquist, juli 1994
 Nils Mandell, mars 1992
 Torulf Magnusson, augusti 1991
 TR, f.d. funktionär i SD, mars 1991
 Intervjuer 1989-1997 med aktivister som önskar vara anonyma
 Intervju med Göran A. Oredsson i TV-dokumentären
 Blå-Gul Nazism, del III, visad den 5/6 1995
 Intervju med Per Engdahl, april 1992
 Intervju med Gustav Ekström, januari 1993, gjord av
 Karl Axel Jansson och Ingemar Schmid, SVT
 Intervju med Gösta Bergquist, januari 1993, gjord av
 Karl Axel Jansson och Ingemar Schmid, SVT

Tryckta källor

Offentliga utredningar och domstolsmaterial
 Domar och förundersökningar 1986-1998
 Rasistiskt och främlingsfientligt våld. Rapport från
 arbetsgruppen med uppgift att motverka och förebygga rasistiskt och annat etniskt våld. DS 1998:35

Dagstidningar

Aftonbladet
Arbetsbladet
Arbetet
Barometern
Bohusläningen
Dagen
Dagens Nyheter
Eskilstunakurirern
Expressen
Falukuriren
Folket
Finanstidningen
Göteborgs-Posten
Göteborgs-Tidningen
Hallands Nyheter
Helsingborgs Dagblad
Idag
Jönköpingsposten
Kronobergaren
Kvällsposten
Länstidningen Södertälje
Morgontidningen
Norrländska Socialdemokraten
Nordvästra Skånes Tidningar
Norra Västerbotten
Norrskensflamman
Ny Dag
Nya Wermlands-Tidningen
Proletären
Skånska Dagbladet
Smälänningen
Smålandsposten
Stockholms-Tidningen
Strängnäs Tidning
Sundsvalls Tidning
Svenska Dagbladet
Sydsvenska Dagbladet
Säffle-Tidningen
Södermanlands Nyheter
TT-telegram
Uppsala Nya tidning
Västernorrlands Allehanda
Östgöta Correspondenten
Östgöten
Östra småland

Tidskrifter

Aktinform, 1995
Aktionsgrupp Ragnarök, 1993
Ariska Brödraskapet, 1996-1997
Arisk Revolution, 1993
Aryan Warrior, paramilitary Newsletter publ by
Tommy Rydén, odat.
Awake, 1995
Ben Klassen Akademin, cirkulär, 1993
Berserker, 1997
Blod & Åra, 1993-1995, 1997
Blood & Honour, 1987, 1993
British OL, 1995
Budkavlen, 1995
Demos, 1995
Den Sanne Nationalsocialisten, 1996-1998
Den Svenske Folksocialisten, 1995-1997
Der Sieg wird unser sein, provnummer, 1996
DeVries-Institutet: Aktuell information om antropologi
och socialdarwinism, 1995-1997
Död Åt ZOG, 1995
Einherjer, 1996
Expo, 1995-1996
Flashback, 1997
FNA, 1995-1996
Folkets Dagblad, 1944
Folktribunen, 1997
Freie Stimme, 1995
Fri Debatt, 1986
Fri information, Fri Debatt, 1986
Fri Information ... för den vetgirige, 1987
Fria Ord 1968, 1981
Frihetsbrevet, 1997
Frihetsfacklan, 1994-1995
Fritt Forum, 1996
Gjallarhornet, 1987, 1996
Gripen, 1997
Gryning, 1993-1994
Imperium information från Tommy Rydén, 1988
Info Europa, 1997
Info-14, 1995-1998
International Redwatch, odat.
Judisk Krönika, 1991
Karolinskt i Lund, 1995-1996
Konservativt Forum, 1984, 1986
KNS, 1996
KNS-bladet, 1997
Mimer, 1994 - 1997
Nasjonalisten, 1982

Nationell Tidning, 1987–1991
 Nordiska Krigare, år 104
 Nordiska Rikspartiet, 1976, 1978–1980, 1993
 Nordisk Kamp, 1957, 1961–1978, 1981–1984, 1988,
 1990–1992, 1995
 Nordland, 1995–1998
 Nordland Skandinaviskt Skizine, 1993
 NRP-Bulletinen, 1971, 1976–1977, 1982–1988,
 1990–1994, 1997
 Nytt från Ultima Thule, 1996
 Patriot, 1983–1986
 PORC; tjänstemeddelande till Nationalsocialistiska
 Arbetarepartiets Funktionärer, 1937
 Putsch, 1995
 Racial Loyalty, 1989–1992
 Radio Islam medlemsbrev, 1994
 RAG-nytt, 1986
 RAHWA, 1991
 Resistance, 1994, 1996
 Resistance Records Electronic Newsletter, 1996
 Revelj, 1994–1995
 Riksfronten Bergslagen, 1994
 Rikslarm, 1992–1994
 Rätt, 1941, 1944
 SD Bulletin, 1995
 SD-Kuriren, 1993–1994, 1996
 Segerrunan, 1996, 1943
 Siege: Tidskrift för ökat våld mot homosexuella, 1991
 Skizine-Norr, 1996
 Smålands SA-Bulletin, 1995–96
 Solhjuet, 1979, 1981–1983, 1989, 1995
 Stenbocks kurir, 1995
 Storm, 1991–1994
 Stormfacklan, 1936, 1938
 Stormpress, 1996–1998
 Stormvasen, 1944
 Streetfight, 1987, odat. nummer
 Stridszon, ett nyhetsbrev för bidragsgivare, 1993
 Sveaborg, 1943
 Sveamål, 1991
 Svea Rike, 1943
 Sveriges Framtid, 1989–1992
 Sveriges Nationella Förbund, 1991–1992
 Sverige Vakna, Tidskrift för patrioter, 1995
 Sweepslaag, 1993
 The New Order, 1991
 The Imperium, 1996
 Thule, hösten 1993
 Trumvirveln, 1944
 Ungdomsfronten, 1942

Valhall, 1995–1998
 VAM Anhängarbulletin, 1991–1992
 VAM Medlemsforum, 1992
 VAM Nyhetsbulletin, 1991
 VAM Samhällsdebatt, nr 1/1992
 WAR, 1992
 White Sisters, 1991
 Viking Order, 1995
 Vikingen, tillägna Norges Ungdom, 1992–1993
 Werwolf, 1991, 1993, 1995
 Vit Rebell, 1989
 Vägen Framåt, 1945–1960, 1979–1980, 1989, 1992
 Wärendsbiladet, 1993–1997
 Västvallen, 1974

Organisationstryck

Klistermärken, flygblad och liknande är ej medtagna i
 förteckningen

Barnvälsignelsen, Kreativistens Kyrkas Ceremoni, skall
 endast utföras av våra präster och endast för vita
 barn(övers. från Racial Loyalty aug. 1991), Pam-
 flett Kreativistens Kyrka, 1991
 Ben Klassen, How to overcome the real haters, Booklet
 no. 105
 Ben Klassen, Recognize your enemies, Booklet no. 104
 Ben Klassen Akademin, programförklaring 930101
 Folksocialistisk Samling; det enda alternativet, FS för-
 lag, januari 1997
 Folk-Kalendern 1997
 Föreningen Sveriges Framtid, program
 Häxprocessen 1990–91, pamflett utgiven av Tommy
 Rydén
 Idékompendium, Sveriges Nationella Förbund, 1973
 Kreativistens Kyrka; en kort introduktion till den vita
 rasens religion, odat. broschyr utgiven av KK i
 Säfte
 Leve Hitler, Sånghäfte 20/4 1889, 20/4 1991
 Lite Information, broschyr vintern 1993 (DeVries-
 Institutet)
 Liv, död, odödighet, pamflett, Kreativistens Kyrka, juli
 1991
 NRP-upprop inför valkampen 1991
 Raser och rasister: En dialog mellan anonyma forskare
 från Stockholms Universitet 1991
 Rädda den vita rasen: en introduktion av Vitt Ariskt
 Motstånd
 Riksfronten, Program för 2000-talet, Stockholm sept.
 1993
 Smålands Stormavdelning, Handlingsprogram, framta-

get den 9 mars 1996
 Stadgar för Bevara Sverige Svenskt, antagna vid BSS
 årsmöte den 20 mars 1983
 Sånghäfte 20/4 1889, 20/4 1991
 Vad en ung flicka bör veta – ett allvarsord i en ömtålig
 fråga, Stockholm 1941
 What our logo stands for, White Resistance no. 5, Jan.
 1993
 Vi ska återskapa det svenska folkhemmet, SD broschyr
 utgiven inför valet 1991
 VMR:s program, publicerat 1986

Våldtäkt – Fakta om situationen i Stockholms län,
 Män mot brott, Solna 1991

Videos

Sånger, EP-, LP- och CD-skivor är ej medtagna i
 källförteckningen.
 Swedish Skinheads volym 2; A musical documentary,
 Viking videos, Ragnarock records, 1995
 Sollebrunn Valborgsmäss 1994; Viking Videos,
 Ragnarock Records, 1994
 A decade of Defiance tour, NS88

Bildförteckning

Sid

24: Göran A. och Vera Oredsson
 25: Göran A. och Vera Oredsson
 28: Göran A. och Vera Oredsson
 33: Hans Runesson/Pressens Bild
 35: Tommy Svensson/Pressens Bild
 78: Fredrik Funck/Pressens Bild
 80: Göran A. och Vera Oredsson
 81: Crirob
 93: Christer Peterson
 125: Torulf Magnusson
 127: Heléne Lööw
 132: Crirob
 146: Heléne Lööw
 160: Crirob
 170: Erik Rundqvist
 178: Crirob
 179: Crirob
 182: Crirob
 201: Crirob
 202: Crirob
 209: Erik Fahl
 220: Göran A. och Vera Oredsson
 225: Heléne Lööw
 229: Heléne Lööw

240: Jörgen Hildebrandt/Pressens Bild
 247: Heléne Lööw
 276: Sven Olov Lindholms samlingar
 277: Crirob
 294: Crirob
 332: Christer Peterson
 364: Heléne Lööw
 371: Göran A. och Vera Oredsson
 385: Crirob
 387: Stefan Hyttfors/Pressens Bild
 397: Göran A. och Vera Oredsson
 401: Anki Erdman
 404: Patrick Persson/Scandia Photopress (SDS)
 410: Ingemar Björling/Pressens Bild
 412: Göran A. och Vera Oredsson
 421: Heléne Lööw
 423: Erik Rundqvist
 424: Crirob
 425: Crirob
 436: Göran A. och Vera Oredsson (mindre bilden)
 436: Pressens Bild
 437: Jörgen Hildebrandt/Pressens Bild
 441: Heléne Lööw
 447: Mattias Gardell